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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 
PROTOKOLL NR 5,  2009-2010 

 
 

 
Tid:  2010-02-27 och 28 
Plats: Scandic Väst, Gävle 
 
Beslutande:  GRO Jan Lofjärd, DG 101-A Mikael Sönner. DG 101-B Sten Jansson, DG 101-GD Bengtåke 

Johansson, DG 101-N Annica Nordell, DG 101-P Mats Torstensson, DG 101-S Per Rydén,  
DG 101-SM Gunnar Legnegård, DG 101-SV Olof Ejdeblad, DG 101-U Hans Catani, 
DG 101-VG Jan Granlund. 

 
 

§ 84 Mötets öppnande 
 GRO Jan Lofjärd hälsar välkomna och öppnar mötet. 
 
 
§ 85 Val av justeringspersoner 
 DG 101-U Hans Catani och DG 101-VG Jan Granlund föreslås. 
 
 Beslut: 
 1.  Hans Catani och Jan Granlund väljs att justera protokollet. 
 
 
§ 86 Anmälan övriga frågor 
 A. Europa Forum 2010 
 B. MD HRO 
 C. RVN 
 D. Varför är inte Lions med bland uppräkningen av Hjälporganisationer, FRII 
 E. NSR 
 F. Rent Vatten 
 G. Resereglemente 
 H. LCIF - utvecklingsplan 
 I. Redovisning resultat av Bring Quality To Lifes ekonomi. 
 J. Röda Fjädern generalen Bertil Ravnell har ordet. 
 K. NSR 2013. 
 L. The Lion med mera. 

M. Världens Barn.  
 
 
§ 87 Fastställande av ärendelistan 

GRO Jan tillägger att det finns ett ärende till som ska upp under förslag till Riksmötet - § 100 – 
och det är ändring av arbetsordning FUU. Vidare att de punkter som ska beslutas enbart av GR 
under § 100 flyttas till § 102 och punkten under § 102 på ärendelistan som är föremål för 
riksmötesbeslut flyttas alltså till § 100. 

 
 Beslut: 

1. Med ovan tillägg fastställes ärendelistan. 
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§ 88 Ekonomi   Controller Björn Wahlenius 
A. Uppföljning budget/projektmedel Bilagor: 193,198 
Björn Wahlenius introducerar sig och tackar för förtroendet. Han säger att han inte kan ta ansvar 
för något annat än det som skett efter det att han tillträtt efter NSR.  
DG Mats Torstensson i 101-P menar att det kanske är så att det ska göras en delrevision fram 
tills det Björn Wahlenius tillträder.  
 
Björn Wahlenius redogör sedan för budgetutfall och projektmedel samt ger information från 
MDs Rådgivande placeringsgrupp som består av Heinz Ondrejka, Gunnar Schönberg och Britta 
Rydkvist. Vad gäller budgetutfall är det ett fel i posten övriga ersättningar och intäkter, istället 
för 104 608 ska det vara 34 000 kvar.  

  
 Beslut: 

1. GR beslutar att en delrevision ska göras fram till den tidpunkt Björn Wahlenius tillträtt. 
Denna revision ska göras senast mars månads utgång. 

2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 
 

 
§ 89 Bokslut 2008-2009  Bilaga: 194 

 
Beslut: 
1. GR beslutar förelägga bokslutet för Riksmötet. 

 
 
§ 90 Budget 2010-2011  Bilaga: 197 

VGRO Sven-Arne Wennerberg redogör för kommande verksamhetsårs budget. Sven-Arne 
förklarar att den bygger på innevarande verksamhetsårs budget fast den är magrare då antalet 
medlemmar är färre och därmed påverkar det ekonomin. Flera poster är bantade. DG 101-SV 
Olof Ejdeblad  föreslår att budgeten ska presenteras på det sätt som den är presenterad i 
handboken så att man kan följa  tankegångarna i budgeten . Mikael Sönner efterlyser reserverade 
pengar för ytterligare personer i AU, ett sådant förslag föreligger GR senare i dagordningen. DG 
101-P Mats Torstensson föreslår att GR ser på budgeten som en rambudget 

 
 Beslut: 

1. GR godkänner att budgeten för 2010-2011 föreläggs Riksmötet med tillägget att det är en 
rambudget. 

 
 DG 101-A Mikael Sönner reserverar sig mot beslutet.  
 
 
§ 91 Verksamhetsplan 2010-2011  Bilaga: 187 

VGRO Sven-Arne Wennerberg berättar om innehållet i kommande guvernörsråds 
verksamhetsplan. En skillnad mot innevarande verksamhetsår är att Lions Quest och Orkester 
Norden rapporterar direkt till GR och AU. 
VDG 101-A Anna-Maria Bernstein menar att denna plan inte diskuterats i VDG gruppen under 
resans gång. Hon efterlyser verktygslådan, som FUU arbetar med i planen. Mikael Sönner säger 
att han reserverar sig tills verksamhetsplanen är behandlad av hela VDG-gruppen. 
Vivianne Eriksson, ordförande i Ungdomskommittén, efterlyser Campusklubbar i planen. Jan-
Åke Åkerlund, PID, efterlyser satsning på PR.  
VGRO Sven- Arne Wennerberg tillrättalägger VDG 101-A:s påstående att verksamhetsplanen 
inte är behandlad av VDG-gruppen. Den behandlades bland annat på VDG-utbildningen i 
Borlänge och efter att de ändringar som då beslöts införts, sändes den ut till samtliga vice 
guvernörer för godkännande.  
 
Beslut: 
1. GR beslutar att återremittera verksamhetsplanen till söndagen. 
 

 Bordlagd punkt ifrån lördagens möte: Verksamhetsplan 2010-2011 Bilaga: 187 
 
VGRO Sven-Arne Wennerberg redogör från den sammankomst han och VDG hade under 
lördagen  och berättar att den verksamhetsplan som  man jobbat med tillsammans i Borlänge och 
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som man enats om, olyckligtvis inte är den som bilagts handlingarna inför mötet. Men i den 
slutliga verksamhetsplanen, som gruppen enats om i Borlänge och som VGRO Sven-Arne visade 
mötet, fanns de punkter som efterlystes (verktygslådan, studentklubbar etc).med. Dessutom 
beslutade mötet att satsningen på LCIF skulle nämnas i verksamhetsplanen 
 
Beslut: 
1. GR godkänner verksamhetsplanen och förelägger den för Riksmötet.  

 
DG 101-A Mikael Sönner reserverar sig mot beslutet. 

 
 
§ 92 Restaurangsskolan 
 Brev från LC Vaxholm  Bilaga: 185 
 Email från Christer Fält  Bilaga: 199 
 Skrivelse från LC Forshaga  Bilaga: 204 
 Skrivelse från LC Vaxholm  Bilaga: 205 
 Skrivelse från LC Hindås  Bilaga: 206 
 Skrivelse från LC Sthlm/Mässan  Bilaga: 207 
 Skrivelse från LC Danderyd  Bilaga: 209 
 Skrivelse från LEO Göteborg  Bilaga: 210 
 Skrivelse från LC Råda-Mölnlycke Bilaga: 211 
  

Samtliga dessa klubbar yrkar att Guvernörsrådet beslutar om att tillföra de extra pengar som sägs 
behövas för att kunna slutföra byggnaden med de fördyringar som blivit på grund av bland annat 
myndigheters krav på handikappanpassade utrymningsvägar etc.  
 
GRO Jan redogör för status; att den av GR utsedda delegationen från MD – Finn Bangsgaard och 
Melker Lindquist – inte kunnat åka ned till Rumänien ännu för att på plats undersöka vad som 
hänt. Mottagarparten i Rumänien har inte haft tid att ta emot dem.  
En lång diskussion sker sedan om GR ska besluta om pengar ur Pengapåsen eller inte och vad för 
konsekvenser det får om GR gör det och om GR inte gör det. VDG 101-A Anna-Maria efterlyser 
en kommunikation till klubbar om vad som händer och varför. 
 
Beslut: 
1. GR kan betala ut 5 basbelopp ur Pengapåsen under förutsättning att MDs delegation med 

Finn och Melker kunnat göra sin rapport från Rumänien. Pengarna betalas ut efter det att en 
positiv rapport kommit GR tillhanda om att allt är Ok. 

2. GR beslutar att efter rapport och extra GR-möte till Riksmötet lägga fram ett förslag på hur 
mycket pengar som behövs för att avsluta projektet.  

 
 
§ 93 Utvärdering Röda Fjädern  Bilaga: 196 

En grupp med representanter ifrån Röda Fjäderns styrgrupp och projektgrupp, med generalen för 
Röda Fjädern och med två distriktsansvariga har skrivit en utvärdering av Röda Fjädern 
insamlingen till förmån för hjärnforskningen om beroende. De listar vad som varit bra och vad 
som kunde gjorts bättre samt kommer med några lärdomar/slutsatser, se bilaga 196.  
 
Beslut: 
1. Guvernörsrådet noterar utvärderingen och lägger den till handlingarna. 
2. GR ger AU i uppdrag att till RM ta fram namn på en arbetsgrupp för att planera för 

kommande Röda Fjädern insamlingar/kampanjer.  
 
 
§ 94 Rapporter 

 1. FUU   Bilaga: 180, 183 
 FUU kommitténs ordförande Per-Åke Öster redovisar rapport om kommitténs arbete med 

medlemsutveckling. Vidare presenterar Finn L Bangsgaard för utbildningsrådet en rapport om 
deras arbete, se bilaga 183. Per-Åke vill också att IT-gruppens förordnande tid förlängs till 
31/12-2010.  
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 Beslut: 
1. GR beslutar förlänga IT gruppens förordnande till 31/12-2010. 

 2. GR noterar  rapporten och lägger den till handlingarna.  
  
 2. Hjälpkommittén 
 IRD Bengt Almqvist berättar om kommitténs verksamhet fram till dagens datum, bland annat om 

insatserna i Haiti. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar  informationen och lägger den till handlingarna.  
 

2. Ungdomskommittén 
 Kommitténs ordförande Vivianne Eriksson berättar om Campusklubbar bland annat. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  

  
 3. Arbetsgrupp RM-anvisningar  Bilaga: 161 
 En grupp bestående PCC Lennart Löf och controller Björn Wahlenius har sett över anvisningarna 

för Riksmötesarrangörer. Den innehåller, förutom beskrivning av rutiner för förberedelse och 
genomförande med mera. 

 PID Jan-Åke Åkerlund påpekar att den kostnad utställarna får betala är i nivå med kommersiella 
mässpriser. VDG 101-A Anna-Maria Bernstein påpekar att hon vill ha in något om vikten av 
partnerprogram för familjer, med tanke på yngre medlemmar. PID Heinz Ondrejka efterlyser en 
skrivning på vad bidraget till RM kommittén ska räcka till.  

 
 Beslut: 

1. Guvernörsrådet beslutar godkänna de reviderade Riksmötesanvisningarna med följande tre 
redaktionella ändringar: 

- Förtydligande av de 300 000 kronorna som är bidraget till RM. 
- In med vikten av partnerprogram för familjer. 
- Reglering av utställnings/mässpriser för lionanknutna arrangörer 
 
2. Att de reviderade anvisningarna ska börja gälla från och med Riksmötet 2013. 

 
 4. Arbetsgrupp arbetsformer RM  Bilaga: 162 
 DG 101-SV Olof Ejdeblad berättar att en grupp bestående av Bertil Tunje – LC Borås/Ullsaxen, 

Björn Wahlenius LC Trollhättan och Olof Ejdeblad har tittat på nya arbetsformer för Riksmöte, 
efter en motion på Riksmötet i Umeå av LC Borås/Ullsaxen. De föreslår först en test i distrikten 
VG och SV, sedan en test i alla distrikt och slutligen att arbetsformerna kan testas av RM 2012 
och därefter besluta om införande. Syftet är att få ett större engagemang på Riksmötet. 

 
 Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
 
 5. Astma och allergiförbundets forskningsfond Bilaga: 188 
 
 Beslut: 
 GR noterar rapportern och beslutar förelägga den för Riksmötet. 
 
 
§ 95 Förslag stadgeändringar 
 1. Riksvalnämnden   Bilaga: 115 

 Gäller kommittén för hjälpverksamhet. Föreslås bestå av tre personer som väljs på tre år och 
som väljs enligt ett rullande schema, den som suttit i tre år går på som ordförande.  
 
Beslut: 
1. GR beslutar föreslå Riksmötet att godkänna ändringen.  

 
 2. Ändring normalstadgan för Lions klubb  Bilaga: 149 
 Gäller § 10 i klubbstadgan. 
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 Beslut: 
 2. GR beslutar föreslå Riksmötet att godkänna ändringen. 
 
 
§ 96 Återrapportering rill Riksmötet avseende behandling av 2009 års  
 motioner. 
 IPGRO PO Damberg redogör för punkten. 
  
 Beslut: 
 1. GR noterar informationen, som läggs in i Riksmötestrycket. 
 
 
§ 97 Återrapportering av förslag från Riksmöte 2009. 
 PO Damberg redogör för punkten. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar informationen, som läggs in i Riksmötestrycket. 
 
 
§ 98 RM 2010 
 GRO Jan Lofjärd redogör för kommande Riksmöte i Visby. 
 
 Beslut: 
 1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 
 

§ 99 Motioner   Bilagor: 105,116, 118, 122,124, 113, 126,  
131,137, 139, 141, 143, 145, 147. Alla bilagor            
sammanfattas i pdf:en märkt: bilaga 201 

  
Innan motion för motion gås igenom tas frågan om saknade motioner upp. Fyra stycken saknas 
från distrikt 101-S. GRO Jan ställer frågan: Hur hantera? 
En diskussion utbryter som handlar om rutiner på kontoret, om att skapa prejudikat, om hur 
denna fråga hanterats tidigare och om 101-As motioner som inte inkommit inom tidsgränsen.  
 
Beslut: 
1. GR behandlar de saknade motionerna från 101-S. Skälet är att inte klubbarna ska få lida för 

att någon försummelse skett.  
2. GR poängterar att ovan är en engångsföreteelse. 
3. GR ger AU i uppdrag att titta på rutinerna på kontoret. 

 4.    GR beslutar att motionerna ska vara guvernörerna tillhanda samtidigt som AU. 
 

 Motion 1. LC Åhus. Översyn av distriktsindelning 
Motionärerna menar att Lions distriktsindelning inte är funktionell, så som den ser ut idag. De 
vill bilda ett distrikt Skåne och att MD ser över distriktsindelningen. 
 
GR menar att kommande GR i sin verksamhetsplan, som ska föreläggas Riksmötet, har för avsikt 
att se över multipeldistriktets hela distriktsindelning.  
 
DG 101-P Mats Torstensson meddelar att han reserverar sig emot samtliga beslut gällande 
motionerna till RM med skälet att behandlingstiden, en vecka för GR, är för liten tid för att 
distriktet ska kunna behandla och ta ställning till hur distriktsguvernören ska rösta.  
 
Beslut: 
5. GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 
 
Motion 1 b. LC Wä. Ändring av distriktsindelning. 
Även LC Wä menar att distriktsindelningen är ett problem idag. Bland annat menar klubben att 
indelningen är otidsenlig och skapar problem i samarbetet internt och med andra aktörer som 
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myndigheter och organisationer. Klubben vill uppdra åt GR att tillsätta en arbetsgrupp som 
kommer med förslag på en ny organisatorisk indelning av MD 101 Sverige. 
 
Beslut: 

 6. GR beslutar föreslå Riksmötet att avslå motionen med samma motivering som i 1 ovan.  
 
Motion 2. LC Borås. Antalet medlemsländer.  Bilaga : 227 
LC Borås anser att det är felaktigt att skriva ”Lions finns i 202 länder och geografiska områden” 
med tanke på att det endast finns 194 länder där Lions finns representerat.  
 
GR menar att då Sveriges Lions tillhör Lions Clubs International, LCI, så är det vad de skriver 
som gäller även för Sveriges Lions. LCI bestämmer vilka uppgifter som ska anges i olika 
publikationer. På LCIs hemsida och i andra publikationer står: ”205 countries and  geographic 
areas”. Vilket är översatt med ”205 länder och geografiska områden”. Uppgiften är inget som 
Lions i Sverige kan besluta om. 
 
PID Bruno Ahlqvist informerar om att USA räknas som ett land. Att Norden räknas som åtta 
länder; Finland, Åland, Sverige, Norge, Danmark, Färöarna, Grönland och Island,. 
PID Heinz Ondrejka flikar in att Rotary räknar på samma sätt.  
 
Beslut: 
7. GR föreslår Riksmötet att avslå motionen.  
8. GR ber Bruno skriva förklarande text hur LCI räknar.  

 
 Motion 3. LC Hindås, LC Borås/Ullsaxen, LC Alingsås. Översyn av stadgar och arbetsordning. 

Motionärerna vill att det ska kunna gå att anordna ett Riksmöte vart annat år. De vill 
multipeldistriktets stadgar och arbetsordning ses över samt att guvernörsrådet tillskriver LCI om 
att ändra i internationella stadgarna så att det blir möjligt 
 
GR menar att Sveriges Lions stadgar och arbetsordning styrs av de internationella stadgarna och 
arbetsordning. 
 
Beslut: 
9. GR föreslår Riksmötet att bifalla den första att-satsen i motionen; att jobba i motionens anda 
och titta på kostnaden. 
10. GR föreslår Riksmötet att avslå den andra att-satsen, då det inte går att motionera till 
Internationella Convention.  
 
Motion 4. LC Arboga. Särbehandling av internationella presidenter och internationella 
direktorer.    Bilaga:  228 

 LC Arboga menar att tidigare internationella presidenter eller direktorer i internationella 
styrelsen inte bör positivt särbehandlas och få sina resor till konvent bekostade av Lions, utan 
borde få resa på samma villkor som andra lionmedlemmar. Motionärerna vill att guvernörsrådet 
arbetar för detta. 

  
 PID Jan-Åke Åkerlund informerar om att förändringar har beslutat om i internationella 

resereglementet. PID (tidigare direktorer i styrelsen) får inte resa annat än på uppdrag av LCI. 
PIP, tidigare internationella presidenter, får resa till Conventions men ej i första klass. Att resa i 
första klass är borttaget.  

  
  Beslut: 

11. GR beslutar föreslå Riksmötet att avslå motionen. 
 
 
 Motion 4b. LC Löddeköpinge. Samma villkor för resa. 

Även LC Löddeköpinge menar att samma villkor ska gälla för resor för medlemmar såväl som 
tidigare internationella presidenter och internationella direktorer.  
 
Beslut: 
12.  GR beslutar att föreslå Riksmötet att avslå motionen. 

 
 Motion 5. LC Arboga. Hur den internationella avgiften används. 
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 LC Arboga är bekymrad över de höga avgifterna inom Lions och vill att guvernörsrådet arbetar 
för att Lions International ger full insyn i hur den internationella avgiften används, till exempel 
kostnader och intäkter för internationella konvent etc. 
 
GR menar att dessa intäkter och kostnader redovisas varje år i såväl Sveriges Lions Handbok 
som på hemsidan och i tidningen The Lion. 
 
Beslut: 
13. GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

 
 Motion 5 b. LC Löddeköpinge. Insyn i hur medlemsavgiften används. 

Även denna klubb vill att Guvernörsrådet verkar för att klubbarna ska få en transparent 
redovisning av hur den internationella medlemsavgiften används. 
 
Beslut: 
14. GR föreslår Riksmötet att avslå motionen med samma skäl som ovan i 5. 

 
 Motion 6. LC Vindeln. Förslag från medlemsenkäten Lions framtid. 
 Med hänvisning till den medlemsenkät som gjordes hösten 2008 vill LC Vindeln: 

1) Ändra i arbetsordningen för guvernörsrådet så att dess sammanträden i huvudsak 
inriktas på övergripande beslut och strategiska frågor. Och att mötena blir färre till 
antalet, högst tre gånger per år plus det vid internationella konventet.  

2) Att omforma guvernörsrådets arbetsutskott till en styrelse för MD 101. Styrelsen utgör 
MD 101s operativa organ och guvernörsrådet delegerar uppgifter till styrelsen. 

3) Att för den viktiga del av hjälparbetet som riktas till de svagaste i samhället nationellt 
och internationellt fastställa en policy som innebär att Lions MD 101 genom 
gemensamma kraftfulla informations- och marknadsföringsinsatser svarar för att 
nationella kampanjer genomförs som stödjer klubbarna att uppnå de insamlingsmål som 
beslutas av Riksmöte och av LCI.  

4) Att insamlingsarbetet i dessa kampanjer sker med hjälp av nyskapande 
insamlingsmetoder och aktiva marknadsföringsåtgärder som finansieras gemensamt av 
medel som fonderas inom MD 101 och som redovisas som kostnader i 
insamlingsarbetet. Dessa kostnader ligger väl inom ramen för de kostnadsnivåer som 
allmänt accepteras i sådant arbete.  

5) Att en marknadskommitté inrättas för planering och metodutveckling i samband med 
Röda Fjädern och andra gemensamma riks- och distriksinsamlingar/aktiviteter.  

6) Att normal mandatperiod för funktionärer som utses av multipeldistriktet eller organ 
inom MD ska vara i två år. 

7) Att ge guvernörsrådet uppdraget att till nästa Riksmöte som konsekvens av detta lägga 
fram förslag om former för Riksmöte vartannat år med mellanliggande årsmöte i annan 
form.  

8) Att ge guvernörsrådet uppdraget att i enlighet med intentionerna i det förslag som FUU 
presenterade för guvernörsrådet i februari 2009 göra en förnyad begäran hos den 
internationella styrelsen i konakt med övriga nordiska MD beträffande 2-åriga 
mandatperioder för DG och GRO. 

9) Att även ge guvernörsrådet uppdraget att till nästa Riksmöte: 
Grundat på det underlag FUU och GR arbetat med under 2008-2009 utreda och lägga fram 
förslag om ett system för kostnadsutjämning som medför bredare deltagande från Sveriges 
lionklubbar i RM. 
 
Grundat på det underlag FUU arbetat med under 2008-2009 utreda och lägga fram förslag 
om en styrelse som kan utgöra operativt organ för MD och ge distriktsguvernörerna mer tid 
för arbete i det egna distriktet. 
 
Utarbeta förslag till ändring av arbetsordningen för guvernörsrådet så att dess sammanträden 
i huvudsak inriktas på övergripande beslut och strategiska frågor och att guvernörsrådet 
normalt, om inte särskilda omständigheter föranleder annat, utöver ett sammanträde i 
samband med tillträdet vid internationella konventet sammanträder högst tre gånger under 
varje verksamhetsår, varav en gång i anslutning till MDs årsmöte. 
 
 



8 
 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
 
Lions/md101/protokoll GR 5,  23 mars 2010  

Beslut: 
      15. GR föreslår Riksmötet att: 
 - Avslå första och andra att-satserna då de saknar ekonomisk konsekvensanalys,  
 samt bryter mot de Internationella stadgarna 

- Avslå tredje och femte att-satserna då det är klubbarna som bestämmer 
insamlingsmetoderna och att varje projektgrupp för en insamlingsaktivitet bör 
själva forma sin organisation. 
- Avslå fjärde att-satsen då kommande GR i sin föreslagna verksamhetsplan 
åtager sig att utreda nya tekniska lösningar för insamlingar. 
- Avslå sjätte att-satsen då redan idag flera befattningar har flerårsmandat. 
- Avslå sjunde att-satsen då förslaget saknar en ekonomisk konsekvensanalys.  
- Avslå åttonde att-satsen då tidigare framställning från MD 101 avvisats. Ny 
framställan har gjorts av samtliga nordiska länder men svar har inte kommit från 
LCI. 
- Bifalla nionde att-satsen och tillsätta en utredning av frågorna.  
 

DG 101-A Mikael Sönner reserverar sig mot beslutet. 
 

 Motion 7. LC Åmål. Ersättningar i samband med RF-insamlingen. 
LC Åmål menar i ljuset av ”alla insamlade medel går oavkortat till ändamålet, Lions organisation 
och administration betalas helt av medlemsavgifter” att det var förvånande att man i Röda 
Fjädern insamlingen kunde anlita folk som fick behålla utav försäljning, dvs. köpa in arbetskraft. 
Motionärerna yrkar att om Lions anlitar personer utanför lionrörelsen för insamlingsändamål 
skall även dessa personer arbeta ideellt.  
 
GR menar att det måste få vara möjligt att vid behov anlita betald arbetskraft för att kunna 
genomföra en aktivitet och att denna kostnad är att betrakta som faktisk kostnad för aktivitetens 
genomförande. 

 
Beslut: 
16. GR föreslår Riksmötet att avslå motionen. 

  
 Motion 8. LC Vittsjö/Bjärnum. Gruppförsäkring av Lions medlemmar. 

Klubben menar att då den nuvarande försäkringen endast gäller mot tredje man så borde det 
finnas en olycksfallsförsäkring som täcker skada på medlem utan hänsyn till skuld. Klubben vill 
att Riksmötet beslutar utreda frågan. 
 

Beslut: 
17.  GR föreslår Riksmötet att tillstyrka motionen och tillsätta en utredning. 

 
Motion 9. LC Mullsjö, Bankeryd, Huskvarna, Gränna, Vittsjö/Bjärnum och Torup samt 
LC Linköping/Valla 

 Nästa Röda Fjädern insamling. 
Klubbarna menar att det varit svårt att få folk att förstå vikten av att stödja Hjärnfondens arbete 
och föreslår därför ett annat insamlingsmål för kommande Röda Fjädern, ett insamlingsmål som 
är lättare att förstå och som kanske berör många. Klubbarna föreslår att 2012 års RF insamling 
ska tillfalla Barndiabetesfonden. 
 

Beslut: 
18. GR föreslår Riksmötet besluta att: 
- tillstyrka motionen och tillsätta en arbetsgrupp som kontaktar Barndiabetesfonden om 
frågan. 
- om Barndiabetesfonden är intresserad, ge arbetsgruppen i uppdrag att tillsammans med 
Barndiabetesfonden ta fram en projektplan omfattande finansiering, tidplan etc. 

 
Motion 10. LC Österåker. Inrättande av en Pandemifond. 
Klubben vill att MD tar fram en Pandemifond för att kunna ge korrekt och relevant 
informationsspridning till allmänheten om vad en pandemi är och hur den bör hanteras.  
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GR menar att information om pandemier sköts av Socialstyrelsen och dessutom finns det en 
Världsinfektionsfond som vid senaste pandemin fick i uppdrag av Socialstyrelsen att hjälpa till 
med informationsspridningen.  
 

Beslut: 
19. GR föreslår Riskmötet besluta att avslå motionen. 

 
 
 Motion 11. LC Norrtälje. Sammanslagning av fyra Lions cancerforskningsfonder. 

Klubben menar att de fyra fonder som finns inom Lions för cancerforskning ska slås ihop till en 
för att kunna samordna aktiviteter och få mer uppmärksamhet på det nationella planet. 
 
GR menar att det inte finns förutsättningar för att slå samman insamlingsstiftelsen och 
forskningsfonder till en gemensam forskningsfond.  
 

Beslut: 
20. GR föreslår Riskmötet besluta att avslå motionen.  

 
 
 Motion 12. LC Falun. Frekvens för genomförande av Röda Fjädern aktiviteter. Bilaga: 143 

Klubben menar att Röda Fjädern är en av Lions viktigaste varumärken gentemot allmänheten. De 
anser att beslutet på 2009 års Riksmöte att anordna Röda Fjädern vart tredje år är olyckligt. Det 
hinner inte förberedas väl på så kort tid. Motionärerna vill; upphäva föregående års 
riksmötesbeslut och anta målsättningen inom en femårsperiod samt att besluta att inte mer än en 
riksomfattande aktivitet genomförs under ett verksamhetsår.  
 
DG 101-A Mikael Sönner vill avslå motionen då han vill ha 3-års mandat, för att upprätthålla 
kännedomen om Röda Fjädern hos allmänheten. DG 101-SV Olof Ejdeblad menar att det är en 
planeringsfråga. GRO Jan Lofjärd inflikar att det står under ”en femårsperiod”, kan vara när som 
under denna period.  
 

Beslut: 
21. GR föreslår Riksmötet att tillstyrka första att-satsen i sin helhet och att tillstyrka andra 
att-satsen med tillägget ”att vid de år Lions har Röda Fjädern aktivitet ska den vara Lions 
huvudaktivitet”.  
 
 DG 101-A Mikael Sönner reserverar sig mot beslutet., 
 DG 101-N Annica Nordell reserverar sig mot beslutet. 

 
 Motion 13. LC Kilafors. Sänkt medlemsavgift för arbetslösa.  Bilaga: 145 
 Motionärerna vill få till stånd en stadgeändring så att klubbar kan ta in arbetslösa till en 

rabatterad medlemsavgift.  
  
 GR menar att det är svårt för klubbarna att sänka avgiften då den består av fyra delar; 

internationell, nationell, distrikts och möjligen en klubbavgift. Dessutom är dessa uppgifter svåra 
att kontrollera. 

 
 Beslut: 
 22. GR beslutar föreslå Riksmötet att avslå motionen. 

 
 Motion 14. LC Gagnef/Daldockan. Ändra intervallen för Röda Fjädern insamling.  
      Bilaga. 147 
 Klubben menar att förra årets riksmötesbeslut var olyckligt då det riskerar att tunna ut symbolen 
 Röda Fjädern om man har den samtidigt med andra stora insamlingskampanjer. Motionärerna 
 vill att beslutet om treårs intervaller rivs upp.  
 

 Beslut: 
 23. GR föreslår Riksmötet att tillstyrka motionen. 

 
  DG 101-A Mikael Sönner reserverar sig mot beslutet. 
  DG 101-N Annica Nordell reserverar sig mot beslutet. 



10 
 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
 
Lions/md101/protokoll GR 5,  23 mars 2010  

 
 
§ 100 Förslag till Riksmötet  
 
 Förslag 1. Nyklubbildning    Bilaga: 164 
 
 IPCC PO Damberg föreslår GR att MD101 för att stödja distrikten i arbetet att skapa nya 

klubbar får möjlighet att använda medel ur eget obundet kapital för ändamålet. Beloppet bör 
vara i storleksordningen 150 000 sek. 

       
 Beslut: 
 1.   GR beslutar föreslå Riksmötet att besluta i enlighet med förslagsställarens förslag.  
 
 Förslag 2. Medel till Pengapåsen.    Bilaga: 173 
  
 Beslut: 

2. GR föreslår Riksmötet besluta att rekommendera klubbarna att betala 50 kronor per medlem 
för verksamhetsåret 2010-2011. 

 
 Förslag 3. Medel till Katastrofberedskapen.   Bilaga: 173 
  
 Beslut: 

 4. GR föreslår Riksmötet besluta att rekommendera klubbarna att betala 150 kronor per medlem 
för verksamhetsåret 2010-2011. 
 
Förslag 4. Medel till NSR-projekt 

  
 Beslut: 

5. GR föreslår Riksmötet besluta att rekommendera klubbarna att betala 15 kronor per medlem 
till MD 101 för NSR projekt för verksamhetsåret 2010-2011. 

 
 Förslag 5. Medel ur Pengapåsen till projekt  Bilaga: 174 och 175 

LC Trollhättan föreslår Projekt Moshi – Tanzania. Projektet handlar om rehabilitering av 
handikappade barn. Projektet ska vara i tre år. Kommittén för Hjälpverksamhet rekommenderar 
Guvernörsrådet att detta projekt får pengar ur Pengapåsen med 1035000 SEK  
 
Beslut: 
6. GR föreslår Riksmötet att besluta att Projekt Moshi får 1035000 SEK ur Pengapåsen. 

 
 DG 101-S Per Rydén säger att han är principiellt emot beslutet.  
 
 Förslag 6. Pengar till handikappverksamheten.   Bilaga: 178 

 Sveriges Lions Handikappfonds syfte är att främja utveckling av handikapphjälpmedel, att stödja 
aktiv handikappidrott med mera. Bland annat föreslår man att klubbarna ska lämna bidrag med 
40 kronor per medlem för 2010-2011. 

 
 Beslut: 

7. GR beslutar föreslå Riksmötet att rekommendera klubbarna betala 40 kronor per medlem, 
varav 20 kronor går till stöd för handikappidrott (Paralympics).  

 
 Förslag 7. Utöka antalet ledamöter i Ungdomskommittén. Bilaga: 43 

Ungdomskommittén har idag tre ledamöter och uppgifter att arbeta med ungdomsutbyte, LEO, 
Kamp mot våld och droger – Lions Quest – och Orkester Norden. Kommittén vill utöka med en 
person som kan koncentrera sig på LEO. Gäller § 4 i arbetsordningen. 
 
Beslut: 
GR beslutar föreslå Riksmötet att ändra i arbetsordningen och utöka ungdomskommittén med en 
ledamot. 
 
Förslag 8. Utdebitering till Ungdomskommitténs verksamhet.     Bilaga: 192 
 



11 
 

Justeras:_____________________/______________________/_____________________/_________________ 
 
Lions/md101/protokoll GR 5,  23 mars 2010  

Beslut: 
8. GR beslutar föreslå Riksmötet att rekommendera klubbarna att betala 10 kronor per medlem 

för Orkester Norden för verksamhetsåret 2010-2011 samt 10 kronor per medlem till LEO 
verksamheten.  

  
 Förslag 9. Stadgeändring för multipeldistriktet  Bilaga: 202 

Guvernörsrådet föreslår ändringar i stadgan avseende skrivningen om delegationsordning. Vidare 
om att ytterligare en medlem av guvernörsrådet ska ingå i arbetsutskottet plus en av 
guvernörsrådets utsedd PDG eller lionmedlem med yrkeskompetens ska ingå i arbetsutskottet, 
dvs utöka dagens arbetsutskott med två personer.  
 
PID Heinz Ondrejka ställer frågan: Varför? DG 101-A Mikael Sönner förklarar att guvernörerna 
gör detta för att bli mer involverade. PID Bruno Ahlqvist inflikar att distriktsguvernörerna inte 
får glömma bort att sköta sitt distrikt, allt för ofta handlar det om ärenden av stadgekaraktär. DG 
101-B Sten Jansson undrar om inte detta handlar om ett kommunikationsproblem. VGRO Sven-
Arne menar att om man ska utöka AU måste man höja medlemsavgiften. DG 101-B Sten Jansson 
säger att det inte framgår av förslaget vad som ska bli bättre. PID Bruno undrar hur den guvernör 
som sitter i AU ska göra för att kommunicera med resten av guvernörerna. DG 101-GD Bengt-
Åke Johansson säger att han inte håller med detta förslag då han inte anser att det löser frågan 
och undrar vad som kom ut av testet med en guvernör i AU nyligen? (Den guvernören var 
Mikael Sönner.) PO Damberg menar att man kan lösa problemet genom att ge mer tid mellan AU 
och GR. 
 
Beslut: 
9. GR beslutar att återkomma till punkten 202 under söndagen.  

 
 Bordlagd punkt från lördagens möte: Förslag till Riksmötet.  Bilaga: 202  

Förslaget kan delas upp i två grupper: A; som handlar om delegation av beslutanderätt för GRO 
och B; som handlar om att utöka AU med två representanter dels från guvernörsrådet samt PDG 
eller lionsmedlem med yrkeskompetens. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att ta tillbaka punkt A i förslaget och inte förelägga det för Riksmötet. 
2. GR beslutar att delegationsordningen ska ses över och redovisas på GR 1. 
3. GR beslutar att se över rutiner för utskick av handlingar till GR-möten, tidsaspekten kring 

detta samt protokoll. Förslag på eventuella ändringar i rutiner till nästa GR möte. 
 4.     GR beslutar ta tillbaka punkt B i förslaget och inte förelägga det för Riksmötet. 
 
 Förslag 10. Täcka eventuella kostnader för Världens Barn.  Bilaga: 190 

IPGRO PO Damberg föreslår att GR ska få disponera medel ur Pengapåsen för att täcka 
eventuella insamlings- och administrativa kostnader som ligger över den kostnadsram om 15% 
som Radiohjälpens styrelse accepterar. Alternativt att kostnader för resor etc. för Lions 
representant i insamlingskampanjen belastas budgeten för Hjälpkommittén.  
PO berättar varför, Lions har förskotterat en insamlingskostnad på 15% på tänkt mål för 
insamlingen till Världens Barn. Om det då går som 2009 att målet inte nåddes uppstår en 
differens.  

 
 Beslut: 

10. GR föreslår Riksmötet att guvernörsrådet får disponera medel ur Pengapåsen för att 
finansiera eventuella insamlingskostnader som ligger över den kostnadsram om 15% som 
Radiohjälpens styrelse accepterar. 

11. GR beslutar att kostnader för resor etc. för Lions representant i insamlingskampanjen, 
administrativa kostnader, belastas budgeten för Hjälpkommittén. 

 
 Förslag 11. Förlängd motionstid   Bilaga: 208 

Klubbarnas arbeta påbörjas oftast i september. Klubbarna behöver längre tid för 
motionsskrivande, det kan då komma fler bra motioner in till Riksmötena. GR föreslår därför att 
klubbarnas motionstid till RM förlängs till 30 november och att dessa ska vara MD tillhanda 31 
december.  
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Beslut:  
GR beslutar att vänta med förslaget till söndagen 
 

 Bordlagd punkt från lördagen: Förslag till Riksmötet. Bilaga: 208 
 DG 101-A Mikael Sönner vill att förslaget ligger kvar till Riksmötet, för klubbarnas skull.  

Förslaget handlar om förlängd motionstid för klubbarna. Han vill ha ska vara MD tillhanda 
senast 31 december. Diskussion utbryter om det är ett lämpligt datum då kontoret inte har 
bemanning på nyårsafton.   
 
Beslut:  
12. GR beslutar lägga fram förslaget till Riksmötet och föreslå att Riksmötet beslutar att förlänga 
motionstiden till 15/12 eller närmast föregående vardag, då det ska vara MD tillhanda. 

 
 Förslag 12. Ändring av arbetsordningen § 1 FUU. Bilaga: 209 

I de nuvarande stadgarnas andra stycke står: 
Ordförande väljs av guvernörsrådet på ett år och kan väljas om två gånger. MDMO med ansvar 
för medlemsutveckling, MDEO med ansvar för extension och MDLDC med ansvar för 
ledarutbildning föreslås av guvernörsrådet och väljs av LCI för den tid som bestäms av LCI. 
Enligt förslag samt beslut på Riksmötet i Halmstad samt Trollhättan beslutades att nominera 
MDMO, MDEO samt MDLDC vilka väljs av LCI dessutom skulle Guvernörsrådet välja en 
utomstående ordförande.  
Enligt skrivelse som inkommit från Lions International Membership Operations Department är 
det brukligt att ordförande väljs bland MERL-gruppens ledamöter.  
 
Beslut: 
13. Guvernörsrådet föreslår Riksmötet besluta att ändra Arbetsordningens § 1 andra stycke enligt 
följande lydelse: 
Kommittén består av MDMO med ansvar för medlemsutveckling , MDEO med ansvar för 
extention och MDLDC med ansvar för ledarutbildning vilka föreslås av guvernörsrådet och väljs 
av LCI för den tid som bestäms av LCI. Guvernörsrådet utser en av dessa till ordförande på ett år 
och kan väljas om två gånger.  
 
 

§ 101 Skrivelse som lämnats till Radiohjälpen.   Bilaga: 195 
 Redovisning av medel från Radiohjälpen.   Bilaga: 203 
  

Lions förtroendevalde revisor Willy Lindgren har gått igenom ansökningar från Lions, se bilaga 
203, till Radiohjälpen. Som ett resultat härav föreslår han att rutinerna på kontoret ses över och 
att ett diarium över ansökningar och rekvisitioner av medel läggs upp.  
 
Beslut: 
1.GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
 
 

§ 102 Förslag som Guvernörsrådet ska besluta om.  
 
 Förslag 1.  Avsluta projektkonton för tre avslutade projekt.  Bilaga: 172 
 Hjälpkommittén föreslår att kontona för följande tre avslutade projekt stängs och att pengarna 
 överförs till Pengapåsen. De tre är: Projektet Marja Village, Estland – 65 772,71 kronor återstår 
 på kontot, projekt Novocybkov, Ryssland - 11 400 kronor återstår på kontot. Projekt särskolan 
 Puiatu i Viljandi, Estland – 15 791, 85 kronor återstår på kontot. 
 
 Beslut: 

1. GR beslutar att avsluta kontona enligt Hjälpkommitténs förslag och att besluta att pengarna 
förs över till Pengapåsen. 

 
 Förslag 2. Förnyat avtal mellan Lions och MSB.  Bilaga: 176 

Lions MD 101 har idag ett avtal med Myndigheten för samhällsskydd och beredskap om tält som 
Lions köpt in. Detta avtal går ut den 30 juni 2010. Hjälpkommittén föreslår att ett motsvarande 
avtal träffas med MSB från 1 juli 2010 och att Hjälpkommittén får i uppdrag att förbereda 
avtalet.  
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Beslut: 
2a. GR beslutar att  Hjälpkommittén får i uppdrag att förbereda avtalet.  
2b. GR beslutar att Hjälpkommittén tar fram ett nytt förslag på upphandling av tälten. 
 

 Fråga från Folke Bernadottestiftelsen.  Bilaga: 179 
Lions har fått förfrågan från ovan stiftelse om samarbete och stöd till forskningen runt cerebral 
pares och andra rörelsehinder. Hjälpkommittén har förberett ärendet och föreslår inget samarbete 
för tillfället.  
 
Beslut: 

 3. GR beslutar att inte inleda samarbete med Folke Bernadottestiftelsen för tillfället. 
 
 Förslag från Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond om gåvo SMS.  Bilaga: 182 

FUU har utrett olika tekniker för gåvo SMS och Stiftelsen Sveriges Hjälpfond har tittat på detta 
men vill att GR beslutar. 
 
Beslut: 
4. GR beslutar att återremittera frågan till FUU för att de tillsammans med Stiftelsen ska göra en 
noggrannare utredning med en ekonomisk konsekvensutredning samt få en heltäckande lösning 
även inkluderande att kunna skänka pengar via hemsidan. 

 
 Förslag: Profilprojekt Världens Barn/Radiohjälpen 

Guvernörsrådet tog beslut i Vadstena på GR 3 om profilprojekt och att detta skulle vara Rent 
Vatten. Sedan tidigare rullar även Morogoro som profilprojekt. Hjälpkommittén behöver utreda 
hur mycket pengar som skall fördelas på respektive projekt 

 
 Beslut: 

5. GR beslutar att Lions profilprojekt 2009 blir både Morogoro och Rent Vatten. 
6. GR beslutar om att be IRD Bengt Almqvist, Jan Hulth – projektledare Rent Vatten och Sten 
Jansson – projektledare Morogoro, att komma tillbaks till GR hur de tänkt sig fördelningen av 
medel inom den ram som Lions är tänkt att få från Världens Barn insamlingen.  

 
 Mötet ajourneras och återupptas söndag 08:00 

  
 

 Söndag 28 februari 2010. 
  
 
§ 103 Skrivelse från Heinz Ondrejka Bilaga: 191 
 PID Heinz Ondrejka skriver och vill ha några förtydliganden med anledning av  

§ 76, 79 och 80 i GR protokollet från sammanträde nr 4. Handlar om firmatecknare och om 
ordvalet kontorschef i valet av Björn Wahlenius bland annat. 
Heinz förklarade att rent generellt bör officiella handlingar undertecknas med fullständig 
firmateckning dvs. ”Lions Clubs International MD-101 Sverige” med behörig firmatecknares 
underskrift. 
 
Beslut: 
1. GR medger att ordvalet kontorschef var olyckligt i förra protokollet och beslutar att Björn 

Wahlenius är kontorsansvarig. 
2. GR tar del av förtydligandet gällande firmatecknandet samt noterar skrivelsen och lägger 

den till handlingarna. 
 
 
§ 104 Förfrågan om samarbete från Specsavers. 

Optikerföretaget Specsavers har visat intresse för ett samarbete med Lions. Ärendet är under 
handläggning av VGRO Sven-Arne Wennerberg. Tidplanen är att vid nästa GR möte efter RM 
ha ett ”letter of intent” som guvernörsrådet kan ta ställning till.  
Redaktör Maud Nordell berättar om bakgrunden och om en första träff med Specsavers då Lions 
presenterades för Specsavers och vice versa. Specsavers är intresserade av att genomföra en 
samlad glasögoninsamling ihop med PR aktiviteter tillsammans med Lions.  
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Beslut: 
1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 
 
§ 105 Postkontrollen samarbete med SIFO 

GRO Jan Lofjärd berättar att Lions kommer tjäna mer på detta upplägg, från 330kr till 800kr per 
kontrollerad posttyp och år.  

 
Beslut: 
1.    GR ger GRO Jan Lofjärd fortsatt förtroende att avsluta förhandlingar med SIFO.  
2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna. 

 
 
§ 106 Centralförbundet för alkohol- och narkotikaupplysning, CAN. 

DG Jan Lofjärd berättar om att CAN är intresserade av att ha en artikel om Lions i sin tidning. 
GRO förser CANs tidning med information. 

 
Beslut: 
1. GR noterar  informationen och lägger den till handlingarna. 

 
 
§ 107 Inkomna skrivelser 
 a. Distrikt 101-N  Bilaga: 167, 168 

Dels angående familjemedlemsskap. Idag gäller detta enbart att familjemedlemmarna ska vara 
medlemmar i samma klubb. Distriktsrådet i 101-N vill att det ska gälla oavsett vilken klubb 
familjemedlemmar är medlemmar i. 101-N vill att GR skriver till internationella styrelsen. PID 
Jan-Åke Åkerlund informerar om att man inte ska glömma bort att ta med att för omfattas av 
familjemedlemsskap ska man vara skriven på samma adress.  

 Dels om beslutet fattat på RM 2010 om Röda Fjädern vart tredje år, bilaga 168. 
  
 Beslut: 

1. GR beslutar enligt 101-Ns förslag i skrivelsen; att tillskriva internationella styrelsen om att 
man bör få kunna vara med i olika klubbar men ändå omfattas av familjemedlemsskap.  

2.    GR beslutar angående bilaga 168 att tillstyrka förslaget från 101-N och lägga det med bland 
motionerna om samma sak till Riksmötet.  
 
b. Inbjudan till IDEA dagen.   Bilaga: 165 
 
Beslut: 
3. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
 
c.  Inbjudan till Volontärbyråns konferens.  Bilaga: 166 
 
Beslut:  
4. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  

 
 
§ 108 Kontoret 

Kontorsansvarige Björn Wahlenius berättar om att telefontiderna på kontoret nu är 09:00 – 
15:00 varje helgfri vardag och att det inte är lunchstängt utan personalen backar upp varandra 
för lunch. Att en ny rutin införts med reseräkningarna; den 5:e, 15:e och 25:e i varje månad.  
Att controllern och ekonomen Jan Demuth på kontoret kan båda se bokföringen, inte så att 
controllern ska bokföra utan kunna se i ”real-time” hur det ser ut i bokföringen. Om att servern 
på kontoret är utbytt, då den gamla varit trasig. Plus att han har för avsikt att en gång i månaden 
komma till kontoret.  
 
PID Bruno Ahlqvist flikar in under denna punkt att han vill ge en eloge till handhavandet av 
Haiti-katastrofen rent PR mässigt till redaktören, som får en spontan applåd av deltagarna på GR 
mötet.  
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 Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
 
 
§ 109 Orkester Norden   Bilaga: 184 

Orkester Norden kommer hålla en turné i Sverige i augusti. Ungdomskommittén yrkar på att 
10 000 kronor får tas ur Orkester Nordens budget att användas till lunch till orkesterns 
ungdomar. 
 
Beslut: 
1. GR beslutar att då en utredning ska göras av Orkester Norden så väntar GR med att ta beslut 

i denna fråga tills utredningen är klar till nästa GR möte.  
 
 

§ 110 Kronprinsessans bröllop 
GR tog beslut på sammanträde nr 4 att erbjuda Kronprinsessan ett hedersmedlemsskap i 
Linköping/Valla och att tilldela Kronprinsessan en Melvin Jones. Det första är nu inget som GR 
formellt kan besluta om, utan är en viljeinriktning och upp till klubben att bestämma.  
Diskussion utbryter om Daniel och att Lions även bör inkludera honom i någon gåva.  

 
 Beslut: 

1. GR får i uppdrag att fundera på frågan och återkomma till GR mötet efter Riksmötet i maj.  
 
 

§ 111 Sveriges bästa Lionsklubb  Bilaga: 200 
 I bilaga 200 finns kriterier för Sveriges bästa Lionsklubb, som ska få pris på Riksmötet.  

FUU har ändrat reglerna enligt GRs tidigare beslut och AU har påbörjat diplom. DG 101-SV 
Olof Ejdeblad berättar att några förslag på bästa klubb kommit in.  

 
 Beslut: 

1. GR antager kriterierna och lägger övrig information till handlingarna.  
 
 
§ 112  Regelverk och kostnader för ID Bilaga: 163 

PIP Sten Åkestam, PID Heinz Ondrejka, PID Bruno Ahlqvist och PID Jan-Åke Åkerlund har 
lämnat in uppdaterade regler för hur en ID ska väljas och vilka kostnader detta medför för MD 
101. PID Bruno Ahlqvist berättar att nytt är att enbart fullvärdiga distrikt får nominera, enligt 
LCI.  
 
Beslut: 
1. GR beslutar att antaga detta regelverk.  

 
 
§ 113 Convention 2010 

GRO Jan Lofjärd redogör lite för kommande Convention i Australien. Och att det blir 8 st 
resenärer varav 7 stycken från de distrikt som deltagit i conventionlotteriet. Resekostnaden blir 
något billigare än planerat då ingen reseledare följer med, på grund av den extra kostnaden detta 
medför. I stället håller AU på att leta efter en annan lösning för att stödja resenärerna på plats.  

 
 Beslut: 

1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
 
 
§ 114 Övriga frågor 

A. Europa Forum 2010 
GRO Jan Lofjärd berättar om att nästa EF äger rum i Bologna i Italien i november.  
 
Beslut: 
1. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  
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B. MD HRO 
GRO Jan Lofjärd frågar DG 101-A om det är klart med vem som ersätter Lars Edwards i distrikt 
101-A som hoppat av som hedersrådets ordförande, i år även MDs hedersråds ordförande då 
101-A är arrangör av Riksmötet. DG 101-A Mikael Sönner berättar att det är klart med ersättare 
och att det är PDG Lars Kuntze som är det.  
 
Beslut: 
2. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  

 
C. Riksvalnämnden. 
RVNs ordförande Elisabeth Lindqvist redogör för förslagen som kommer komma upp på 
Riksmötet.  
Kandidat som GRO: Sven-Arne Wennerberg. 
Kandidater till VGRO: Kent Benediktsson, Olof Ejdeblad, Vivianne Eriksson och Sören 
Wigren. 
Controller, fyllnadsval 2010-2011: Björn Wahlenius, Birger Gustafsson och Bengt-Åke 
Johansson.  
Förtroendevald Revisor: Ralph Ahlqvist, Bert Johansson och Willy Lindgren. 
Ersättare revisor: Sune Karlsson och Karl-Rudolf Pettersson. 
 Riksvalnämnden: Ordförande Anette Eiserman-Wikström. Ledamöter: Ingemar Andersson ,                    
Bo Edman, Göran Engström, Hans Folkesson, Anders Larzon 

  
 Det som GR ska välja på mötet efter Riksmötet: 
 FUU ordförande, Hjälpkommitténs ordförande och Handikapp, ledamöter i hjälpkommittén, 

Ungdomskommitténs ordförande och ledamöter, Orkester Norden, Stadgesekreterare, 
Rådgivande placeringskommitté, Barndiabetesfonden och Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfonds 
ordförande.  
Elisabeth Lindqvist berättar att ingen ännu officiellt kommit in som kandidat till att arrangera 
Riksmöte 2013.  
 
Beslut: 
3. GR noterar informationen och tackar för nedlagt arbete.  

 
 D. Varför Lions inte med i FRII? 
DG 101-VG Jan Granlund ställer frågan då många klubbar hört av sig om detta till honom i ljuset 
av Haiti-katastrofen. PID Heinz Ondrejka berättar att det finns flera skäl. Ett att Lions som 
organisation inte har 90-konto utan det ligger i Stiftelsen Sverige Lions Hjälpfond. Att 
årsavgiften till FRII som baseras på omsättning skulle bli hög för Lions, cirka 53 000 kronor per 
år baserat på en uppskattning av att Lions samlar in och ger ut ca 50 miljoner per år. Heinz menar 
hur ska detta finansieras? Tror inte att klubbarna skulle uppskatta en utdebitering av avgiften per 
klubb. På GR mötet i Vadstena togs beslut om att höra med Stiftelsens styrelse om FRII. Heinz 
undrar av som hänt där, om någon i GR eller AU följt upp.  
Frågan kommer upp om att GR bör besluta visa sig villig att sponsra avgiften till FRII för 
Stiftelsen, då ett medlemskap anses värdefullt ur PR synpunkt både för Lions och Stiftelsen. 
 
Beslut: 
4. GR beslutar att man vill fatta beslut i frågan. 
5. GR beslutar avsätta medel för att kunna sponsra Stiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond med 
årsavgift och serviceavgift för ett medlemskap i FRII upp till ett belopp om 10 000 kronor. 
 

  E. NSR.   Bilaga: 226 
 DG 101-SV Olof Ejdeblad menar att NSR bör göras mer ändamålsenligt enligt det som NSR 
syftar till. Han och DG 101-A Mikael Sönner har skrivit en skrivelse och pratat med övriga 
nordiska GR som håller med. Allt i syfte få ett mer givande NSR.  
 
Beslut:  
6. GR noterar informationen och beslutar lägga skrivelsen till protokollet. 
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F. Rent vatten 
DG 101-A Mikael Sönner visar upp en liten flaska och berättar om att innehållet i denna kan rena 
75 liter vatten från bakterier. Han undrar om inte detta kan vara något för Lions att komplettera 
tälten med.  
 
 Beslut: 
7. GR beslutar att ge detta till Hjälpkommittén för utredning. 

 
 G. Resereglemente 

 VDG 101-A Anna-Maria Bernstein reser frågan om vad som gäller enligt resereglementet. Det 
handlar om kommande Conventionresa. Controller Björn Wahlenius säger han mailar ut till alla 
vad som gäller. VGRO Sven-Arne återkommer med info så snart han fått svar från LCI. 
 
Beslut: 
8. GR noterar detta.  

 
 H. LCIF- utvecklingsplan 

PID Jan-Åke Åkerlund berättar om denna plan. Att målsättningen är att öka donationerna per år 
till LCIF till 30 miljoner, idag 20 miljoner US dollar. Han berättar och visar också LCIFs nya 
logo. 
 
Beslut: 
9. GR noterar informationen och tackar för den samt lägger den till handlingarna.  

 
I. Bring Quality To Life 
Reino Wikström och Finn Bangsgaard efterlyser rapport från den ekonomiska redovisningen 
kring kontot BQTL som varit föremål för frågetecken förra verksamhetsåret.  Reino undrar: Vi 
har blivit anklagade för att beställa tält utan att ha täckningskostnad för dett. Finn Bangsgaard  
fyller i och säger att han känner sig djupt kränkt av detta. Vår revisor Willy Lundgren får frågan 
och svara att en undersökning i efterhand gjorts som inte visar på några felaktigheter. 
Finn Kräver en ursäkt och IPCC PO Damberg får då ordet och försöker i någorlunda korta 
ordalag relatera en viss del av händelseförloppet och vad som sagts och gjorts vid GR2 2008-
2009 och därefter.  

 
Beslut: 
10. GR ger AU i uppdrag att se över organisationen för Bring Quality To Life.  

 
 J. Röda Fjädern generalen Bertil Ravnell har ordet 

 Bertil Ravnell berättar att dags dato har 9 miljoner kronor kommit in. DG 101-A undrar över   
nettoresultat. Svaret från Bertil är cirka 3 miljoner kronor, då omkostnader varit cirka 6 miljoner.  
 
Beslut: 
11.  GR tackar Bertil Ravnell för arbetet och informationen och lägger den till handlingarna.  
 
K. NSR 2013.  
VGRO Sven-Arne Wennerberg berättar om att det är Sveriges Lions tur att arrangera NSR 2013.  
En inbjudan har gått ut till alla distrikt att anmäla sitt intresse för att arrangera NSR 2013. 
Anmälan ska vara AU/GR tillhanda senast 1:a augusti 2010. 
 
Beslut: 
12. GR noterar detta och ber alla fundera på var detta kan hållas och vilka distrikt/klubbar som 
kan ta på sig ett arrangörsskap ihop med MD för ett NSR. 

 
 L. The Lion med mera 
Redaktör Maud Nordell berättar om att hon tillfrågat två nya annonssäljare, får se vad detta ger 
för resultat. Summerar resultat av PR bearbetning Haiti och tackar distriktens PRC för gott 
samarbete. Berättar om annons som är köpt för MDs PR pengar i anslutning till klubbarnas 
julaktiviteter. Annonsen var publicerad i Villaägaren – en av kanalerna i varumärkeskampanjen – 
med en läsekrets på 1 miljon läsare.  
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Beslut: 
13. GR noterar informationen och lägger den till handlingarna.  

 
 M. Världens Barn. 

 IPGRO har hört att det går rykten om hans roll i samband med Världens Barn och uppmanar 
dem som har frågor att ställa dem nu. Ingen frågar något.  

 
 Beslut: 

14. GR noterar att tillfälle getts till frågor.  
 
 
§ 115 Nästa GR möte  
 är i Visby i samband med Riksmötet, berättar GRO Jan Lofjärd. 
 
 
§ 116 Avslutning 
 IPGRO PO Damberg tackar GRO Jan Lofjärd för att han lotsat GR igenom detta digra GR möte. 
 GRO Jan får en stor applåd. Varefter GRO Jan avslutar mötet. 
 
 
 
 
 
 Sekreterare: Maud Nordell  GRO: Jan Lofjärd 
  
 
 
  
 
 
 Justeras: DG 101-U Hans Catani  Justeras: DG 101-VG Jan Granlund 
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Avsättning till MD fond för att stödja nyetableringen av klubbar 


 


Sedan något år t illbaka ger LCIF inom GMT programmet ett  stöd i form av 500 us dollar  per 
nystartad klubb  till aktuellt  deldistrikt.  


För att  förstärka detta för Lions så viktiga arbete förslås GR besluta att  föreslå RM besluta avsätta 
medel från eget kapital i storleksordningen 150 000 sek för att stödja distriktens arbete med 
nyklubbsbildning.  


För varje nystartad klubb finns möjlighet att  mot styrkta kostnader erhålla bidrag från MD 101 med 
max 15 000 sek. 


För nystartad klubbfilial föreslås möjlighet att söka halva beloppet dvs. 7 500 sek. 


Då en klubbfilial ombildas till självständig klubb kan resterande dvs. ytterligare 7 500 sek sökas. 


Detta förslås gälla retroaktivt från den 1.7 2009 till den 30.6 2011.  


 


 


 


Skara 2010-01-11 


PO Damberg 
IPCC 
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Lions Club Hindås har under många år stött verksamheten vid Casa Minunata i Oradea och den 


fortsatta utvecklingen genom byggandet av Restaurangskolan. Vårt engagemang har både bestått 


av stora ekonomiska bidrag och av flera medlemmars personliga engagemang. Vår avsikt är att 


fortsätta att stödja verksamheterna tills de kan garanteras en framtida lokal finansiering. Vi vet 


att målgruppen för verksamheten inte tillhör de prioriterade i Rumänien och att det därför krävs 


lång uthållighet i bidragsgivandet för att påverka samhällsvärderingarna. 


 


En nödvändig förutsättning för att lyckas är emellertid att de hot mot arbetet som uppstått genom 


fördyringarna av bygget med åtföljande ekonomiska krav på den verksamhetsdrivande stiftelsen 


kan undanröjas. Skulle man tvingas att lägga ner arbetet bland barnen med funktionshinder 


skulle, förutom de personliga följder detta får för barnen, de medel som vi och andra interna och 


externa bidragsgivare anslagit inte komma avsedda ändamål till del. 


 


Av de redovisningar som vi har fått del av framgår att kostnaderna för byggprojektet beräknades 


till en Euro kurs av 9,25. När utbetalningarna verkställdes var Euro kursen betydligt högre. Detta 


resulterade i ett underskott på ca Skr 535 000 på grund av valutaförluster. I samband med 


bygglovsbeslutet ställdes myndighetskrav på att byggnaden skulle vara jordbävningssäker och att 


handikappanpassade utrymningsvägar skulle finnas. Detta ledde till att den totala byggkostnaden 


blev ca 613 000 € då ingår ca 17 000 € i merkostnad för den oinredda vindsvåningen.  


 


Båda dessa förhållanden ligger utanför det som projektet kunnat påverka och måste därför 


finansieras med centrala medel för oförutsedda kostnader. 


 


Av utsagor från byggteknisk sakkunskap som tillsammans med bl a GRO Jan Lofjärd deltog i 


resan till Oradea i höstas framgår att byggnaden är välbyggd och prismässigt klart billigare än en 


motsvarande byggnad i Sverige. Vi förutsätter att en genomgång av fakturor mm kommer till 


stånd genom Guvenörsrådets försorg i samband med slutbetalning. 


 


Vi hemställer därför att Guvernörsrådet genom att omedelbart besluta om dessa extra medel 


möjliggör att det beslutade projektet kan avslutas såsom ursprungligen planerats med de tillägg 


som myndigheterna har krävt. 


 


 


Hindås den 20 februari 2010 


 


 


Ulf Lidesjö 


president 
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Till Guvenörsrådet 


 


 


Lions Club Stockholm Mässan har under många år stött verksamheten vid Casa Minunata i 


Oradea och den fortsatta utvecklingen genom byggandet av Restaurangskolan. Vårt engagemang 


har både bestått av stora ekonomiska bidrag och av flera medlemmars personliga engagemang. 


Vår avsikt är att fortsätta att stödja verksamheterna tills de kan garanteras en framtida lokal 


finansiering. Vi vet att målgruppen för verksamheten inte tillhör de prioriterade i Rumänien och 


att det därför krävs lång uthållighet i bidragsgivandet för att påverka samhällsvärderingarna. 


 


En nödvändig förutsättning för att lyckas är emellertid att de hot mot arbetet som uppstått genom 


fördyringarna av bygget med åtföljande ekonomiska krav på den verksamhetsdrivande stiftelsen 


kan undanröjas. Skulle man tvinga att lägga ner arbetet bland barnen med funktionshinder skulle, 


förutom de personliga följder detta får för barnen, de medel som vi och andra interna och externa 


bidragsgivare anslagit inte komma avsedda ändamål till del. 


 


Av de redovisningar som vi har fått del av framgår att kostnaderna för byggprojektet beräknades 


i SEK men betalades i EURO. Detta har resulterat i ett underskott på ca 535 000:- på grund av att 


SEK under byggtiden sjunkit i värde i förhållande till EURO.  


 


I samband med bygglovsbeslutet ställdes myndighetskrav på att byggnaden skulle vara jord-


bävningssäker och att handikappanpassade utrymningsvägar skulle finnas. Detta ledde till att den 


totala byggkostnaden blev ca 600 000 € efter avdrag för den oinredda vindsvåningen.  


 


Det betyder att den saknade summan beroende på vatalutaförluster och kostnadsökningar be-


roende på myndighetsbeslut är ca 1 300 000:-.  


 


Eftersom båda dessa förhållanden ligger utanför det som projektet kunnat påverka måste un-


derskottet finansieras över MD101:s centrala medel för oförutsedda kostnader och inte till någon 


del vältras över på stiftelsen i Oradea. 


 


Av utsagor från byggteknisk sakkunskap som tillsammans med bl a GRO Jan Lofjärd deltog i 


resan till Oradea i höstas framgår att byggnaden är välbyggd och prismässigt klart billigare än en 


motsvarande byggnad i Sverige. Vi förutsätter att en genomgång av fakturor mm kommer till 


stånd genom Guvenörsrådets försorg i samband med slutbetalning. 


 


Vi hemställer därför att Guvenörsrådet genom att omedelbart besluta om dessa extra medel 


möjliggör att det beslutade projektet kan avslutas såsom ursprungligen planerats och med de 


tillägg som myndigheterna har krävt. 


 


Älvsjö den 22 februari 2010 


 


 


.Sven-Eric Svensson 
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Förslag Lions Riksmöte 2010 


 


 


 


Ärende: Förlängd motionstid 
 


 


Motivering 


 


 


Höstens klubbarbete börjar oftast i september och på så vis hinner inte klubbarna handlägga 


ev motioner utan det behövs ofta ett extra månadsmöte. Vi tror att på så sätt kan flera bra 


motioner komma lions tillhanda. 


 


 


Vi föreslår riksmötet att besluta om följande 


 


 


Klubbarnas motionstid till RM förlängs till 30 november och att dessa skall vara MD 


tillhanda 31/12. 


 


 


 


GR 2009-2010  2010-01-14 
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Kommittén för hjälpverksamhet föreslår att respektive projektkonto för tre 
avslutade projekt avslutas. 
 
 
Följande tre projekt är avslutade men en mindre del av projektmedlem står kvar på respektive 
konto avsett att kunna användas för uppföljning av projekten. 
 
 
 
Projektet Maarja Village, Estland 
Projektet är avslutat och slutrapporten är från juni 2005.  
65 772,71 kronor återstår på kontot.  
 
Projektet Novocybkov, Ryssland 
Projektet är avslutat och slutredovisades vid GR-mötet den 11 november 2006. Därefter har GR 
beslutat att bidra med ytterligare 40 000 kronor till hängrännor.  
11 400 kronor återstår på kontot. 
 
Projektet särskolan Puiatu i Viljandi, Estland 
Projektet är avslutat och slutrapporten är från januari 2007.  
15 791,85 kronor återstår på kontot.  
 
 
 
Kommittén för hjälpverksamhet föreslår att de återstående projektmedlen överföres till 
Pengapåsen och att respektive projektkonto avslutas. 
 
 
För Kommittén för hjälpverksamhet 
 
Bengt Almqvist 
Ordförande 
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Lions Club Danderyd har sedan Casa Minunata blev ett NSR-projekt stöttat verksamheten i 


Oradea och det uppföljande projektet med Restaurangskola. Vårt engagemang har bestått av, för 


vår klubb, stora ekonomiska bidrag. Vår avsikt är att fortsätta att stödja verksamheterna tills de 


kan garanteras en framtida lokal finansiering. Vi vet att målgruppen för verksamheten inte tillhör 


de prioriterade i Rumänien och att det därför krävs lång uthållighet i bidragsgivandet för att 


påverka samhällsvärderingarna. 


 


En nödvändig förutsättning för att lyckas är emellertid att de hot mot arbetet som uppstått genom 


fördyringarna av bygget med åtföljande ekonomiska krav på den verksamhetsdrivande stiftelsen 


kan undanröjas. Skulle man tvingas att lägga ner arbetet bland barnen med funktionshinder 


skulle, förutom de personliga följder detta får för barnen, de medel som vi och andra interna och 


externa bidragsgivare anslagit inte komma avsedda ändamål till del. 


 


Av de redovisningar som vi har fått ta del av framgår att kostnaderna för byggprojektet 


kostnadsberäknades för en eurokurs av 9,25. När utbetalningarna verkställdes var eurokursen 


betydligt högre. Detta resulterade i ett underskott på ca 535 000 SEK på grund av valutaförluster. 


I samband med bygglovsbeslutet ställdes myndighetskrav på att byggnaden skulle vara 


jordbävningssäker och att handikappanpassade utrymningsvägar skulle finnas. Detta ledde till att 


den totala byggkostnaden blev ca 613 000 € och då ingår ca 17 000 € i merkostnad för den 


oinredda vindsvåningen. 


 


Båda dessa förhållanden ligger utanför det som projektet kunnat påverka och måste därför 


finansieras med centrala medel för oförutsedda kostnader. 


 


Av utsagor från byggteknisk sakkunskap som tillsammans med bl a GRO Jan Lofjärd  deltog i 


resan till Oradea i höstas framgår att byggnaden är välbyggd och prismässigt klart billigare an en 


motsvarande byggnad i Sverige. Vi förutsätter att en genomgång av fakturor mm kommer till 


stånd genom Guvenörsrådets försorg i samband med slutbetalning. 


 


Vi vädjar därför till Guvernörsrådet att genom ett omedelbart beslut om att akut betala ut 


200.000 SEK från Pengapåsen för att nå ett tillfälligt anstånd så att juridiska åtgärder mot 


Restaurangskoleprojektet skall kunna förhindras och därmed också att det beslutade projektet 


kan avslutas såsom ursprungligen planerats med de tillägg som myndigheterna har krävt. 


 


Danderyd den 22 februari 2010 


 


 
 


Tore Nilsson 


president 
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Kommittén för hjälpverksamhet föreslår att: 
 
 
 
Medel till Pengapåsen 
Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att: 
 
Rekommendera klubbarna att betala 50 kronor per medlem  
för verksamhetsåret 2010-2011. 
 
Medel till Katastrofberedskapen 
Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att: 
 
Rekommendera klubbarna att betala 150 kronor per medlem  
för verksamhetsåret 2010-2011. 
 
Medel till NSR-projekt 
Guvernörsrådet föreslår att Riksmötet beslutar att: 
 
 
Rekommendera klubbarna att betala 15 kronor per medlem  
till MD 101 för verksamhetsåret 2010-2011. 
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LEOKLUBB Göteborg    


 


 


 


Till Guvernörsrådet  


Lions International 101MD 


 


 


 


 


Leoklubb Göteborg har under många år stött verksamheten vid Casa Minunata i Oradea och den 


fortsatta utvecklingen genom byggandet av Restaurangskolan. Vårt engagemang har både bestått 


av stora ekonomiska bidrag och av flera medlemmars personliga engagemang. Vår avsikt är att 


fortsätta att stödja verksamheterna tills de kan garanteras en framtida lokal finansiering. Vi vet 


att målgruppen för verksamheten inte tillhör de prioriterade i Rumänien och att det därför krävs 


lång uthållighet i bidragsgivandet för att påverka samhällsvärderingarna. 


 


En nödvändig förutsättning för att lyckas är emellertid att de hot mot arbetet som uppstått genom 


fördyringarna av bygget med åtföljande ekonomiska krav på den verksamhetsdrivande stiftelsen 


kan undanröjas. Skulle man tvingas att lägga ner arbetet bland barnen med funktionshinder 


skulle, förutom de personliga följder detta får för barnen, de medel som vi och andra interna och 


externa bidragsgivare anslagit inte komma avsedda ändamål till del. 


 


Av de redovisningar som vi har fått del av framgår att kostnaderna för byggprojektet beräknades 


till en Euro kurs av 9,25. När utbetalningarna verkställdes var Euro kursen betydligt högre. Detta 


resulterade i ett underskott på ca Skr 535 000 på grund av valutaförluster. I samband med 


bygglovsbeslutet ställdes myndighetskrav på att byggnaden skulle vara jordbävningssäker och att 


handikappanpassade utrymningsvägar skulle finnas. Detta ledde till att den totala byggkostnaden 


blev ca 613 000 € då ingår ca 17 000 € i merkostnad för den oinredda vindsvåningen.  


 


Båda dessa förhållanden ligger utanför det som projektet kunnat påverka och måste därför 


finansieras med centrala medel för oförutsedda kostnader. 


 


Av utsagor från byggteknisk sakkunskap som tillsammans med bl a GRO Jan Lofjärd deltog i 


resan till Oradea i höstas framgår att byggnaden är välbyggd och prismässigt klart billigare än en 


motsvarande byggnad i Sverige. Vi förutsätter att en genomgång av fakturor mm kommer till 


stånd genom Guvenörsrådets försorg i samband med slutbetalning. 


 


Vi hemställer därför att Guvernörsrådet genom att omedelbart besluta om dessa extra medel 


möjliggör att det beslutade projektet kan avslutas såsom ursprungligen planerats med de tillägg 


som myndigheterna har krävt. 


 


 


Mölnlycke den 22 februari 2010 


 


Frida Kellgren 


President 
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Lionsklubb Råda-Mölnlycke har under många år stött verksamheten vid Casa Minunata i Oradea 


och den fortsatta utvecklingen genom byggandet av Restaurangskolan. Vårt engagemang har 


både bestått av stora ekonomiska bidrag och av flera medlemmars personliga engagemang. Vår 


avsikt är att fortsätta att stödja verksamheterna tills de kan garanteras en framtida lokal 


finansiering. Vi vet att målgruppen för verksamheten inte tillhör de prioriterade i Rumänien och 


att det därför krävs lång uthållighet i bidragsgivandet för att påverka samhällsvärderingarna. 


 


En nödvändig förutsättning för att lyckas är emellertid att de hot mot arbetet som uppstått genom 


fördyringarna av bygget med åtföljande ekonomiska krav på den verksamhetsdrivande stiftelsen 


kan undanröjas. Skulle man tvingas att lägga ner arbetet bland barnen med funktionshinder 


skulle, förutom de personliga följder detta får för barnen, de medel som vi och andra interna och 


externa bidragsgivare anslagit inte komma avsedda ändamål till del. 


 


Av de redovisningar som vi har fått del av framgår att kostnaderna för byggprojektet beräknades 


till en Euro kurs av 9,25. När utbetalningarna verkställdes var Euro kursen betydligt högre. Detta 


resulterade i ett underskott på ca Skr 535 000 på grund av valutaförluster. I samband med 


bygglovsbeslutet ställdes myndighetskrav på att byggnaden skulle vara jordbävningssäker och att 


handikappanpassade utrymningsvägar skulle finnas. Detta ledde till att den totala byggkostnaden 


blev ca 613 000 € då ingår ca 17 000 € i merkostnad för den oinredda vindsvåningen.  


 


Båda dessa förhållanden ligger utanför det som projektet kunnat påverka och måste därför 


finansieras med centrala medel för oförutsedda kostnader. 


 


Av utsagor från byggteknisk sakkunskap som tillsammans med bl a GRO Jan Lofjärd deltog i 


resan till Oradea i höstas framgår att byggnaden är välbyggd och prismässigt klart billigare än en 


motsvarande byggnad i Sverige. Vi förutsätter att en genomgång av fakturor mm kommer till 


stånd genom Guvenörsrådets försorg i samband med slutbetalning. 


 


Vi hemställer därför att Guvernörsrådet genom att omedelbart besluta om dessa extra medel 


möjliggör att det beslutade projektet kan avslutas såsom ursprungligen planerats med de tillägg 


som myndigheterna har krävt. 


 


 


Pixbo den 22 februari 2010 


 


Julia Ålund 


President 
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Förslag på projekt 
 
 
Enligt arbetsordning för Pengapåsen skall förslag på projekt för kommande verksamhetsår 
upprättas. Kommittén för hjälpverksamhet skall rekommendera Guvernörsrådet val av projekt. 
 
 
 
Inkomna projektförslag 
 
LC Trollhättan föreslår ’Projekt Moshi – Tanzania’. 
Projekttiden föreslås vara tre år.  
Enligt projektförslaget delas projektet upp i två delar.  
Del I omfattar rehabilitering med start 1 juli 2010 och avslutas 30 juni 2013 
Dell II omfattar utbildning med start 1 januari 2100 och avslutas 30 juni 2012. 
Projektet äskar 910 000 SEK från Pengapåsen, fördelade på 
Rehabiliteringsprojektet                       147 000 SEK 
Utbildningsprojetet                       733 000 SEK 
Ev kursändringar                          25 000 SEK 
Administartiva kostnader, inklusive resor  15 000 SEK 
 
Projektansvarig: Elisabeth Hillby 
 
 
Rekommendation 
Kommittén för hjälpverksamhet rekommenderar Guvernörsrådet att föreslå Riksmötet att 
LC Trollhättan får genomföra sitt projekt i Tanzania och att 910 000 SEK tas ur Pengapåsen. 
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Projektbeskrivning. 
 


 
PROJEKT:  Moshi – Tanzania. 


 
 
Syfte: Humanitär insats av utbildning och rehabilitering för barn och ungdomar med       
funktionshinder. 
Mål:  Ett långsiktigt arbete för att förändra barn och ungdomars livsvillkor i området. 
 
Genomförande:  
            Projektet är uppdelat i två delar och skall genomföras under en 3 års period. Starten 


sker 1 juli 2010 och skall vara avslutet 30 juni 2013 Fördelat på följande delprojekt 
1) Rehabilitering med start 1 juli 2010 –avslutas 30 juni 2013  
2) Utbildning     med start  1 jan 2011 -  avslutas 30 juni 2012  
 


Ekonomi: 
 Att från Pengapåsen äska 910,000 SEK. Pengarna fördelas enligt följande: 


1) Rehabiliteringsprojektet    147 000 SEK  
2) Utbildningsprojektet      733 000 SEK 
3) Ev. kursändringar 2010 – 2013    25 000 SEK 
4) Adm kostnader inkl resor    15 000 SEK 
Utbetalning av pengar till projektet kommer att ske i samråd mellan controller och IRD.  


Projektgrupp: 
          MD-101 /IRD 
            Projektansvarig Elisabeth Hillby 
 PDG Larsolof Wallinder 
 Ekonom Göran Kjellebäck  
 
Beskrivning: 
Projektet kommer att ha mycket nära samarbete med Lions Club Kilimanjaro ( 7215 
klubbnummer i distikt 411B), samt Lc Moshi. I klubben finns en svensk Professor Gunnar 
Norlén som kommer att bistå projektet. Staden Moshi har cirka 300 tusen invånare och blir 
huvudorten för hela projektet. 
Rehabiliteringprogrammet YWCA. kommer att genomföras vidYWCA Moshi. 
Uppsökande verksamhet i byarna för att identifiera funktionshindra barn och ungdomar i 
Rombo distriktet. 
8 barn och deras mammor får utbildning och rehabilitering under 3 veckor. Detta sker 
gruppvis och förnyas var 3:dje vecka.  
Utbildningprogrammet kommer att genomföras på 5 olika platser  Msinga FDC, Moshi. 
Mabughai FDC, Lushoto. Handeni FDC , Handeni. Mamtukuna FDC, Rombo. Mwanga Deaf 
School, Mwanga.  
Andelen barn i grundskolan har ökat från 4,8 miljoner 2002 till 8 miljoner år 2007. Stora 
förändringar till det bättre har skett för folket inom hälsa och sjukvården. Men mycket mer 
behöver och kan göras. Och det är här Lc Trollhättans projekt kommer in i bilden. 
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Volontärer. Det kommer att finnas stora möjligheter och ha volontärer i samband med 
projekt nr 2. 
 
Elisabeth Hillby har bott och varit verksam mer än 8 år i Tanzania och talar swahili flytande. 
Hon har varit rådgivare för tre folkhögskolor i södra Tanzania och 8 folkhögskolor i norra 
Tanzania. Detta göra att vi vet att projektet kommer att genomföras på bästa sätt. 
 
Trollhättan oktober 2010. 
PCC Björn Wahlenius 
Lc Trollhättan 
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BUDGET. 
 
1.Rehabiliteringsprogrammet. 
 
6.2Utbildning ( 20 barn x  3 veckor ) under 1 år  600,000 T.Shs 
     Transporter       400,000 T.Shs 
 
     Inackordering under 1 år för samtliga barn/ungdomar                1 800,000 T.Shs  
     Inackordering under helger för barn /ungdomar hela året 600,000 T.Shs 
 
6.3 Utrustning till klassrum                       3 000,000T.Shs 
      4 st lärare Rehabutbildning                        2 580,000 T.Shs 
 
6.4 Iordningställande av skola med 1 skolsal                    10 000,000 T.Shs 
      Lärarutrustning      800,000 T.Shs 
 
      Uppstart av Montessori Kindergarten. 
      Specialutbildning av lärare samt utrustning för undervisning 
      av handikappade. Certifiering.    2 500,000 T.Shs 
 
      Lärarlöner till  Montessorilärare    1 000,000 T.Shs 
    
   Summa T.Shs 23 280,000 T.Shs 
 
     Administration      2 400,000  T.Shs 
     
   Summa Totalt T.Shs        25 680,000 T.Shs 
 
 
Omräkning till SEK (ca) 175 T.Shs = 1 SEK. 
 
 
 
                        Summa totalt SEK                 147,000 SEK  
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BUDGET. 
 
 
2 Utbildningsprogram. 
 
MSINGA FDC, MOSHI 
Skolavgift 2 år x 220000 x 20 elever  4 400,000 T.Shs 
Verktyg               200000x 20 elever  4 000,000 
Anpassning av toaletter och stegar  4 000,000 
Utbildning i workshop arbete  9 630,000 
     22 030,000 tsh 
 
MABUGHAI FDC, LUSHOTO 
Skolavgift 2 år x 240000 x 20 elever  4 800,000 T.shs 
Lärare ( extra )   2 000,000 
Verktyg till kroppsdelar   5 570,000 
Utbildning i arbetstillstånd   5 000,000 
     17 550,000 tsh 
 
HANDENI FDC, HANDENI 
Skolavgift 2 år x 220000 x 20 elever  4 400,000 T.shs 
Verktyg               200000 x 20 elever  4 000,000 
Utbildning i arbetstillstånd   4 300,000 
     12 700,000 tsh 
 
MAMTUKUNA FDC, ROMBO 
Skolavgift 2 år x 220000 x 20 elever  4 400,000 T.shs 
Verktyg    4 000,000 
Verktyg till workshop   7 500,000 
Sovsalar till handikappade                      40 000,000 
     55 900,000 tsh 
 
MWANGA DEAF SCHOOL, MWANGA 
Inköp av 10 datorer samt utbildning av 2 lärare 
ACTT    2 700,000 T.shs 
IT uppkoppling 24 månader a 30,000 tsh 7,400,000 
     10 100,000 tsh 
 
Administration                      10 000,000 T.shs 
     10 000,000 tsh 
   
   Totalt                     128 280 000 tsh 
 
Omräkning till SEK 175 T.shs = 1 SEK 
 
       Summa totalt SEK    733,000 SEK 
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ANTECKNINGAR UNDER ERFA-MÖTET VID NSR I ÅLBORG,  
DANMARK   17 JAN 2010. 
     
 
      Deltagare: 
 
      MD 101 Sverige  11 personer 
      MD 104 Norge      5    -”- 
      MD 106 Danmark      2    -”- 
      MD 107 Finland    3    -”- 
 
 


1. DG Olof Ejdeblad (101 SV), hälsade alla välkomna och öppnade mötet med en kort 
bakgrundsinformation. 


 
2. MDLDC Finn Bangsgaard (MD 101), informerade om den verktygslåda som håller på byggas 


upp i Sverige. Planeringen är att om ca 3 år skall den vara helt klar och därefter sker 
kontinuerlig uppdatering. 
 
En del är redan klart och finns på multipeldistriktets hemsida, i PowerPoint, med 
föreläsarkommentarer. 
 
Verktygslådan skall innehålla minst nedanstående material för självstudier och utbildning: 
- Verksamhetspresentation för icke medlemmar 
- Klubbpresentation för nya alt. presumtiva medlemmar 
- Klubbfunktionärer ( LP, LS, LK etc.) 
- ZO 
- Distriktsfunktionärer 
- VDG 
- VGRO 


 
Målet är kvalitetssäkring så att likformig utbildning ges till kommande Lionsledare på olika   


            nivåer.  
 


3. MD 106 önskar ett gemensamt paket och ett informationsmaterial som på ca 10 sek. kan 
informera icke medlemmar om vad Lions står för och vad vi gör. En s.k. hisspresentation. 


          Vidare efterlystes ledarskapsutbildning, kunskap i retorik och tydliga mentorsfunktioner vilket 
           kommer att  finnas i den svenska verktygslådan. 


 
 


4. MD 104 informerade om sina styrelseteam, team för klubbkontakter (YE, IR etc.), team för 
ZO och PZO.  


          Mentor vid utbildningar har utnyttjats, man har tagit hjälp av fotbollstränare som är duktiga på 
          teambuilding. Engagerade medlemmar är Lions styrka. Några distrikt har samarbetat vid 
          ledarskapsutbildning med gott resultat. En bra klubb är en klubb som utvecklas och får nya 
          medlemmar. 


 
Frågan om hur vi går vidare ställdes utan något egentligt svar, annat än att dessa anteckningar 
skall sändas till alla nordiska länder och att vi skall försöka informera varandra med material 
och att en liknande träff kan ordnas vid NSR i Hyvinge, Finland, nästa år.  
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5. MD 107 har en framtidsvision om att hitta nya medlemmar i åldern 45-50 år genom nya 


infallsvinklar och hoppas genom föryngring en förbättring inom rörelsen. 
Lions i MD 107 leds av en förbundsstyrelse och inte AU som de övriga länderna. 


 
 


6. Gemensamt inför framtiden. 
 


Ett förslag framkom om bildandet av en kommitté samt  förslag om en kontaktperson per 
land. Något konkret beslut fattades inte, däremot var samtliga deltagare eniga om att den form 
av informationsutbyte som nu ägt rum under ca 1,5 – 2 timmar var mycket givande och skall 
följas upp med förnyade kontakter. 
En möjlighet är att varje MD utser en person inom DG-gruppen som kontaktperson och via e-
post håller kontinuerlig kontakt samt har ansvar att informera övriga inom sitt MD. 
Sammanhållande under resten av detta verksamhetsår är Olof Ejdeblad DG 101 SV, e-post 
olof@ejdeblad.com. 
 


            Framtida upplägg för NSR-möten bör diskuteras inom respektive MD så att ordentligt med  
            tid avsättes för denna typ av erfarenhetsutbyte mellan de skandinaviska länderna. 
            Det är också av största vikt att samtliga  CC:ar/vCC:ar deltar för att säkerställa kontinuiteten 
            i samarbetet mellan länderna. 
 
 


      Vid pennan 
 
 
            Hans Catani 
            DG 101U 
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Kommittén för hjälpverksamhet föreslår  
 
 
Lions Clubs International MD 101 har idag ett avtal med ’Myndigheten för Samhällsskydd och 
Beredskap’ om att MSB transporterar tält - som Lions köpt in och bekostat -  till olika 
katastrofområden utan någon kostnad för Lions. Detta avtal går ut den 30 juni 2010. 
Hjälpkommittén föreslår att ett motsvarande avtal träffas med MSB från och med 1 juli 2010 och 
att Hjälpkommittén får i uppdrag att förbereda avtalet.  
 
 
För Hjälpkommittén 
Bengt Almqvist 
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Motion från LC Borås 
 
Motionären påstår att det finns en felaktig översättning i handboken gällande antalet medlemsländer i 
Lions Clubs International. Tyvärr har jag inte funnit vad det är för amerikansk utgåva av handboken som 
åberopas. Påståendet bygger i vilket fall på en missuppfattning om att varje delstat i USA skulle räknas 
som ett land. 
 
Det verkliga förhållandet är att USA och dess delstater räknas som ett land. Motionen räknar upp ett antal 
länder där Lions inte finns representerade och nämner bl.a. Vitryssland vilket är felaktigt. Det finns enligt 
årets Internationella matrikel sju Lion-klubbar i Vitryssland. 
 
Det är begreppet ”länder och geografiska områden” som leder till att antalet blir över 200. Med 
geografiskt område avses ett område som har en form av självstyre och egen flagga trots att det ”lyder 
under” en annan nation. Det är för övrigt samma sätt att räkna som t.ex. Rotary International och Zonta 
International använder för att beskriva sin spridning över världen.  
 
Som en illustration kan nämnas att med detta sätt att räkna blir vi i Norden 8 av de just nu 205. Vi har 
länderna Sverige, Norge, Danmark, Finland, Island och de geografiska områdena Åland, Färöarna, 
Grönland, vilket blir totalt åtta.  Med samma princip blir det fyra av det som på engelska oftast kallas 
United Kingdom eller på svenska Storbritannien och Nordirland.  Nationen blir alltså de geografiska 
områdena England, Skottland, Wales och Nordirland. Här kan jämföras med fotbollens världsorganisation 
FIFA, som räknar på samma sätt.    
 
Den som är intresserad att se den kompletta listan över länder och geografiska områden kan finna den på 
länken: http://www.lionsclubs.org/EN/about-lions/our-locations.php. På denna sida används uttrycket 
”countries and geographic areas” 
 
Man kan givetvis ha synpunkter på att man inte bara tar med suveräna stater / nationer, men det handlar 
inte om en felaktig översättning från svensk sida utan om ett vedertaget sätt att räkna ”medlemsländer” 
även inom andra organisationer. 
 
 
 
 
Gävle 2010-03-01 
 
 
 
Enligt uppdrag från GR 2009-2010 
 
 
 
 
 
Bruno Ahlqvist 
 
 
(LCI antal länder LC Borås) 
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Två motioner från LC Arboga  
 
I motionerna påstås att ”tidigare internationella presidenter och internationella direktörer ska få 
privilegiet att på Lionsmedlemmars bekostnad besöka konvent eller andra möten”. 
 
Det faktiska förhållandet är det att f.d. internationella presidenter (PIP) får sin resa till den 
internationella kongressen betald så länge de önskar och orkar delta i detta evenemang. Som 
motionären så riktigt påpekar tog dock deras möjlighet att resa 1:a klass bort 2009. Vi talar här 
om en liten grupp (max. 20 personer i världen) som åtnjuter denna förmån. Det är viktigt att 
betänka att detta är personer som satsat många år av sitt liv på Lions. De fyra åren från och med 
2:e vice IP till och med omedelbart föregående IP & ordförande i LCIF utför man i praktiken ett 
oavlönat heltidsarbete för organisationen.    
 
För en före detta internationell director (PID) förekommer inga fria resor utan uppdrag till 
konvent eller andra möten. En PID kan bli inbjuden till t.ex. ett distriktsmöte som talare i sitt 
eget land eller i direkt angränsande land. Då gäller att distriktet skall ansöka hos huvudkvarteret i 
Oak Brook om att få en viss PID som talare. Om ansökan godkänns får denne resa till 
mötesorten på billigaste sätt. Resekostnaden måste godkännas av LCI i förväg. Inbjudaren skall 
stå för uppehället på plats. Motionerna innehåller i detta avseende helt felaktiga påståenden. 
 
Eftersom DR i distrikt 101-B i sitt yttrande säger att PIP och PID inte skall särbehandlas kan 
upplysningsvis sägas att det faktiskt förekommer en särbehandling som inte tas upp i motionen 
och som regleras i de internationella stadgarna Art. VI, Mom. 2 där det sägs att ”Alla 
förutvarande styrelseledamöter i organisationen skall ha fullständiga delegaträttigheter vid alla 
internationella kongresser och vid alla årsmöten inom deras respektive distrikt (enkel- del och 
multipel.) Ingen sådan förutvarande president eller förutvarande styrelseledamot i 
organisationen skall inräknas i sin respektive klubbs delegatkvot. PIP och PID har alltså en 
personlig rösträtt som inte påverkar klubbens rätt till antal röstande delegater. Även en sittande 
guvernörsrådsordförande (GRO) har rätt att rösta vid konvent, riksmöte och distriktsmöte utan 
att det påverkar klubbens delegatkvot. Rätten att rösta innebär givetvis inte någon rätt att få resan 
till mötesorten betald! 
 
 
 
Gävle 2010-03-01 
 
 
 
Enligt uppdrag från GR 2009-2010 
 
 
 
 
 
Bruno Ahlqvist 
 
(PIP  & PID resor LC Arboga) 
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Pengar till handikappverksamheten 
 
Sveriges Lions Handikappfonds syfte är att främja utvecklingen av handikapphjälpmedel, stödja 
aktiv handikappidrott samt genom stöd till utvalda handikapprojekt/handikappade verka för en 
mer aktiv och meningsfull tillvaro och därmed ökad livskvalitet för funktionshindrade 
medmänniskor. 
 
Sveriges Lions Bragdlejon med åtföljande stipendier till en kvinnlig och manlig framstående 
handikappidrottare är mycket uppskattade. Det finns också anledning att i likhet med tidigare år 
uppmärksamma andra framstående insatser inom handikappområdet via Sveriges Lions 
Livskvalitetspris. Samtliga priser delas ut vid Riksmötet. Ungdomshandikappidrotten förtjänar 
att uppmärksammas. 
 
Det är viktigt att i unga år komma med i idrottsverksamheten för att skapa sin framtida 
livskvalitet. Att få tävla, kvalificera sig, att få resa och träffa andra betyder mycket. Ungdomar 
med utvecklingsstörning bör speciellt uppmärksammas. Vi har lämnat prisstöd till ett antal stora 
tävlingar och bör fortsätta med detta stöd. 
 
En medveten satsning på Elithandikappidrott görs för att stimulera till ökat intresse för 
breddidrotten och till utveckling av olika hjälpmedel.  
Stödet har haft betydelse för den svenska truppens framträdande insatser i Paralympics. 
För Handikappfondens fortsatta verksamhet behövs klubbarnas ekonomiska stöd under 
kommande år. 
 
 
-Att Handikappfonden skall fortsätta utdelningen av Bragdlejon och livskvalitetspriserna och ha 
möjlighet att komplettera med andra områden efter beslut av Guvernörsrådet. 
 
-Att Handikappfonden skall fortsätta att ekonomiskt stödja tävlingar för ungdomar och 
utvecklingsstörda. 
 
-Att Handikappfonden skall bereda olika förslag till Handikapprojekt eller Handikappstöd och 
därefter presentera förslagen för Guvernörsrådet som beslutar i ärendet. 
 
-Att rekommendera bidrag till Handikappfonden med minst 40 kronor per medlem, varav 20 
kronor skall användas som aktivt stöd till Svensk handikappidrott och dess satsningar på 
deltagande i Paralympic. 
 
-Att Handikappfonden skall stödja de klubbar som vill utveckla aktiviteten ”Gör din kommun 
tillgänglig” .  
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Uppsala den 14 september 2009 
 


 
Guvernörsrådets arbetsutskott  


 
 
 


Ang antal ledamöter i den framtida Ungdomskommittén. 
 
 
I kommitténs uppgifter ingår Internationellt Ungdomsutbyte, LEO, Kamp mot våld och 
droger  – Lions Quest och Orkester Norden. Vi är idag tre valda ledamöter.   
 
Om den framtida kommittén ska innehålla de uppgifter som man idag har så bör kommittén 
kompletteras med ytterligare en person.  
 
Vi har i kommittén diskuterat arbetsuppgifter och hur vi ska kunna delegera inom 
kommittén. Samtliga uppgifter kräver full fokusering om man ska uppnå resultat. Inom 
Internationellt ungdomsutbyte är vi också en länk i ett större sammanhang, inom och utom 
Europa. Vi ingår i ett samarbete med koordinatorer i ett stort antal länder. Och koordinerar 
inresande och utresande som följer en fastställd tidsplan, där många länder är involverade.  
 
Som ordförande  så ser jag behovet av en person i kommittén som har möjligheter att 
prioritera LEO under några år framåt.  
 
LEO-klubbarna är vår kommande ungdomsorganisation, det är viktigt att vi lägger kraft 
och tid på insatser för att stärka den utvecklingen.  
 
 
Förslag till beslut 
att  arbetsutskottet föreslår guvernörsrådet att Ungdomskommittén from kommande 
verksamhetsår ska utökas med  en ledamot. 
 
 
 
För Ungdomskommittén 
 
YED Vivianne Eriksson     
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Kommittén för hjälpverksamhet  
angående Folke Bernadottestiftelsen och forskning av demenssjukdomar. 
 
 
 
Lions har fått två skrivelser med förslag på att MD 101 samarbetar med  
Folke Bernadottestiftelsen och stöder forsningen av demenssjukdomar. 
Skrivelserna har återremitterats till Hjälpkommittén. 
 
Folke Bernadottestiftelsen stödjer genom anslag till forskning en tvärvetenskaplig 
kunskapsbildning och kunskapsspridning. Stiftelsen samarbetar idag med Svenska 
Scoutförbundet och Svenska Röda Korset m fl. Inom MD 101 finns sedan tidigare  
- utöver Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond - Insamlingsstiftelse och 
forskningsfonder vid universitet, som stödjer forskningen. Detta verksamhetsåret  
samarbetar Lions dessutom genom Röda Fjädern med Hjärnfonden.  
Hjälpkommittén föreslår att MD 101 inte för närvarande inleder något samarbete  
med Folke Bernadottestiftelsen.  
 
MD 101 är under verksamhetsåret engagerade i insamlingar till båda Röda Fjädern och Världens 
Barn. MD 101 har därför inte möjlighet att engagera sig i ytterligare insamling. 
Hjälpkommittén föreslår att MD 101 inte för närvarande startar någon insamling för forskning 
av demenssjukdomar. 
 
 
För Hjälpkommittén 
Bengt Almqvist 
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FUU-kommittén 
 
 
Vi i FUU-Kommittén följer naturligtvis medlemsutvecklingen via vårt medlemsregister och vi såg att det 
i december månad blev många tappade medlemmar (-135 avläst 2009-12-20). Det är förvisso naturligt 
med större omsvängningar i samband med halvårsskiftena. Vi i kommittén tyckte ändå att vi måste göra 
något direkt åt den akuta medlemsminskningen. Ett förslag kom upp att  vi måste nå ut t ill distrikten och 
klubbarna för det är där det verkliga arbetet görs med medlemsvärning. Vid ett telefonmöte i december 
månad då även tillsammans med de tre GMT-koordinatorerna bestämdes att  vi måste besöka distriktens 
distriktsrådsmöten för att på så sätt få igång ett  bra samarbete. Vi bestämde även att  träffas på kontoret i 
Stockholm lördagen den 16 januari för att  arbeta fram ett  material vilket vi  hade som 
diskussionsunderlag vid vårt besök, det är viktigt att alla distrikten i MD 101 får samma information. 
 
Det vi kom överens om i Stockholm kan sammanfattas med följande rader: 
 
Vi ska be DR intensifiera arbetet med att hitta orter där man kan starta nya klubbar, 
Vi ska be DR att gå igenom distriktets klubbar för att identifiera små klubbar (i numerären) för att sedan 
erbjuda hjälp och stöd. 
Vi ska be DR att för sina klubbbar påpeka vikten av att bli fler medlemmar i alla klubbar. 
 
Vid GR-mötet i Vadstena tog FUU fram en lista på de till numerären minsta klubbarna och det blev en 
lista omfattande 145 klubbar i MD 101. Vi tog fram en ny lista på små klubbar för att  ha en aktuell lista 
att  presentera vid distriktsrådsmötena. För att  hålla nere kostnaderna bestämdes att  vi i första hand skulle 
besöka distriktsrådsmötena i det egna distriktet men sedan fördelades de övriga distriktsrådsmötena ut t ill 
någon av oss sex (6) personer i gruppen. 
 
Detta arbete pågår och avslutas den 26 mars i 101 P. Vår förhoppning är den, att  detta med att  besöka 
distrikten, är något vilket bör göras varje år för att  få ett  bra samarbete med de som skall göra det viktiga 
arbetet med att  värva nya medlemmar till Lionrörelsen. 
 
Vid mötet i Stockholm blev vi informerade att  det i Stockholm pågår ett  projekt för att  hjälpa och stötta 
de numerärt svaga klubbarna i Stockholms stad och att detta projekt beräknas pågå under fem (5) år. 
Projektet är uppbyggt som ett  zonprojekt. 
 
Vid GR-mötet i Varberg fick FUU uppdrag att  ta fram en verktygslåda till hjälp för klubbarna och detta 
arbete är utlagt på utbildningsrådet inom FUU och arbetet fortskrider enligt plan, se separat redovisning 
från utbildningsrådet. 
 
IT-gruppen inom FUU håller även de på med sitt arbete vilket är att  få ordning och reda i det svenska 
medlemsregistret. Det har under arbetets gång tillstött vissa saker så att  arbetet kunde ej slutföras som 
beräknat den 31 december 2009 utan det behövs ytterligare tid för detta arbete och gruppen vill ha 
utsträckt t id tills den 31 december 2010. 
 
Det har kommit in beställningar på 209 lådor för insamling av begagnade glasögon men vi måste upp till 
250 lådor innan tillverkningen kan börja. 
 
FUU föreslår därför följande: 
Att GR beslutar att  förlänga tiden för IT-gruppens arbete tills den 31 december 2010. 
 
 
 
Per-Åke Öster/Finn Bangsgaard/Patrik Persson/Lars Kuntze. 
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Lions Club Åhus 
 


Lions Clubs Internat ional MD 101  
Geijersvägen 24 


112 44 Stockholm 
 
Motion till riksmötet 2010 
 
Bakgrund 
Lions regionala organisation bygger på att fördela antalet medlemmar i landet på ett sådant satt att 
varje distrikt är en ekonomiskt bärkraftig enhet, d v s skall ha minst 1250 medlemmar. Det finns 
naturligtvis ett ekonomiskt motiv för detta. Någon hänsyn till kommun- och läns gränser har man 
inte alltid tagit, vilket också kan vara Lions styrka, man skall kunna samarbeta över gränserna. 
M en när en distriktsgräns skär t o m över en kommun blir emellertid resultatet det motsatta. 
Distriktsindelningen är inte funktionell idag.  
 
Inom Sverige sker nu väsentliga förändringar av den regionala indelningen, där skapande av 
funktionella regioner är en av flera bärande tankar. Funktionella lionsdistrikt är viktiga för 
utveckling av gemensamma projekt. Skåne ut gör sedan tio år en region och ett län, medan det i 
Lions organisation är delat delvis enligt den gamla länsgränsen. Geografiskt sett är Skåne inte 
större än att det kan fungera som ett distrikt. Det stora antalet klubbar som kan bli resultatet av en 
ny indelning, gör att organisationen far anpassas efter det, men så har ju delvis redan skett genom 
inrättande av tjänsten som 2:e vice DG .  
För ca tio år sedan utreddes möjligheterna att bilda större och mer funktionella distrikt. Förslaget 
föll bl a på att det var svårt att göra en indelning som tog tillräcklig hänsyn till antalet medlemmar. 
Idag när medlemsantalet sviktar och det är stora svårigheter att nyrekrytera kompetenta ledare 
inom distrikten måste skapande av färre och funktionella distrikt vara mera angeläget.  
 
Yrkande 
M ot bakgrund av ovanstående yrkar LC Åhus att guvernörsrådet i M D 101 arbetar för att bilda ett 
distrikt i Skåne och att det inom detta distrikt bildas zoner som är mera funktionella än idag, samt 
att MD 101 som konsekvens av detta ser över distriktsindelningen.  
 
M otion antagen vid klubbmöte i Åhus den 22 oktober 2009 
 
Lions Club Åhus 


 
 
 
 


            Roland Johansson LS 
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Distriktets yttrande 
 
Om ett yrkande från LC Åhus om att GR i MD 101 arbetar för att bilda ett distrikt i 
Skåne och att det inom detta distrikt bildas zoner som är mer funktionella än idag, samt att M D 
101 som konsekvens av detta ser över distriktsindelningen.  
 
DR: Frågan diskuterades livligt. Varierande medlemsantal i d istrikt SM och SV kan äventyra 
deras framtida ”Fullvärdiga distrikt”. Frågan behandlas bl.a. i d istrikt SV. Eftersom landet är så 
avlångt kan man inte dela in M D 101:s antal medlemmar i det antal distrikt som krävs för att alla 
ska ha det f.n. stipulerade antalet, 1250 medlemmar, för att anses fullvärdigt. Det blir i så fall 
orimligt långa resor för t.ex. DG i landets norra halva.  
 
DR Beslutade ändå att Tillstyrka motionen. 
 


 
AUs förslag 


AU föreslår GR att avslå motionen då kommande GR i sitt förslag till 
verksamhetsplan åtager sig att se över M D:s hela distriktsindelning.  
M otionen ska även sändas över till distrikt SV för bedömning.  
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Gåvo-SMS 
 
 
Lions saknar i nuläget IT-lösningar för att samla in pengar och av den anledningen har FUU börjat 
arbeta med frågan. Lions måste se över vilka metoder som används vid kampanjer och insamlingar 
detta för att anpassa Lionrörelsen till nutid alltså att som andra insamlingsorganisationer använda 
sig av dagens it-lösningar. 
  
Det som känns mest angeläget är att försöka få igång gåvo-SMS och nästa steg blir att starta 
betalnummer från den fasta telefonin. 
 
I början av september månad kom en inbjudan från företagen AB Par och KomMed till ett 
seminarium och ett par från FUU var på plats tillsammans med vgro för att lyssna och lära. 
 
Vid detta seminarium presenterades många smarta it-lösningar dels hur man genom att arbeta med 
olika databaser kan välja ut målgrupper dit man kan sända information om olika kampanjer eller 
information till exempel om Lions för att på så sätt skaffa nya medlemmar. 
 
Vi fick även information om hur man startar gåvo-SMS och hur man kan gå vidare och även via en 
databas namnsätta de sms-nummer vilka använts för att ge en gåva. Detta med att namnsätta 
numren är bland annat bra för att då får man en databas med personer som kanske vill bli 
medlemmar i Lions. 
 
Vi har ett 90-konto i Lions och då kan vi få tillgång till momsbefriade gåvo-sms. Det belopp som 
givaren skickar är bruttobeloppet på vilket teleoperatören och leverantören av sms-tjänsten kommer 
ta en del. Avbränningen på en given gåva är mellan 15% och 20% vilket innebär att organisationen 
på ut c:a 42 kronor på en given femtiolapp. 
 
Vårt 90-konto är knutet till Lions Hjälpfond och det är juridiskt Hjälpfonden som tecknar alla avtal 
beträffande detta konto. Guvernörsrådet kan inte teckna några avtal om vårt 90-konto. 
 
Jag tog då kontakt med Allan Larsen ordförande för Lions Hjälpfond och bad honom ta upp denna 
fråga vid nästa styrelsemöte. Han lovade att göra detta och jag fick sedan nedanstående mail till 
svar: 
 
Hej! Beslutet blev att frågan bör tas upp i AU och detta bör göras av  
GR. Vad vi kan se kommer kostnaderna i betal SMS att ligga i överkanten  
av det tillåtna från SFI. 
 
Vänliga hälsningar  
Allan Larsen 
 
 
Hjälpfondens styrelse vill alltså ej själva ta ställning i denna fråga utan vill istället att Guvernörsrådet 
beslutar i frågan. 
 
För att  klargöra vilka regler som gäller för Stiftelsen för Insamlingskontroll ( SFI ) redovisas de enligt nedan. 
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SFI har följande regler och syften: 
 
 SFI syfte är  


• att offentliga insamlingar för humanitärt, välgörande, kulturellt och annat allmännyttigt 
ändamål sker under betryggande kontroll,  


• att insamlingar inte belastas med oskäliga kostnader,  
• att sunda marknadsföringsmetoder används på insamlingsområdet och  
• att ändamålsenliga metoder för insamlingskontroll utvecklas.  


 
 Regler för insamling  
Beträffande 90-kontoinnehavarnas insamlingsverksamhet gäller bl.a. att marknadsföringen skall 
vara etiskt och ekonomiskt försvarbar och att informationen skall var vederhäftig, att 
insamlingsverksamheten inte får belastas med oskäliga kostnader samt att inkomna medel skall 
disponeras för uppgivet ändamål eller efter givarens önskemål samt komma ändamålet tillgodo 
utan onödiga kostnader. Marknadsföringslagens (2008:486) principer skall vara vägledande vid 
bedömningen av förhållandet mellan 90-kontoinnehavare och givare. 
 
För samtliga 90-kontoinnehavare gäller – om det inte föreligger synnerliga skäl – att minst 75 % av 
de totala intäkterna ska gå till ändamålet. Om 90-kontoinnehavarens insamlings- och 
administrationskostnader överskridit 25 % av de totala intäkterna tre år i följd ska 90-kontot 
återkallas, om det inte föreligger synnerliga skäl. Om 90-kontoinnehavaren inte kunnat följa dessa 
procenttal kräver SFI en förklaring. Regeln är inte tillämplig på enskilda kampanjer utan avser 
hela årets intäkter. SFI kontrollerar normalt inte var och en av enskilda insamlingskampanjer vad 
avser kostnaderna. Skälet till detta är att det är svårt att fördela overheadkostnader på en enskild 
kampanj samt att mäta exakt hur mycket av intäkterna som beror på kampanjen om givaren inte har 
specificerat vid sin inbetalning vilket ändamål han vill att pengarna skall gå till. Däremot granskar 
SFI hur stora insamlingskostnaderna är totalt i förhållande till det som samlats in bland 
allmänheten samt hur dessa förhåller sig i förhållande till olika insamlingsformer. SFI har 
naturligtvis också en dialog med 90-kontoinnhavare som har haft misslyckade insamlingskampanjer 
om vad som gick fel och hur det kan rättas till.  
 
Ovanstående är ett utdrag från  Stiftelsen för Insamlingskontroll ( SFI ).  
 
För att komma vidare måste man sedan välja en leverantör av gåvo-sms till skillnad av vanliga ” 
sms ”. 
Nedanstående stycke är hämtat från ett PM från KomMed: 
 
Leverantörer 
I valet av leverantör är första steget att välja en leverantör som kan leverera gåvo-sms till skillnad 
från »vanliga» betal-sms. Skillnaden ligger i att gåvo-sms är momsbefriade, det rör ju sig om 
gåvor, samt att teleoperatörer och leverantörer sänkt sin provision. Kostnader per sms från en 
leverantör av gåvo-sms ligger i storleksordningen 16% tillskillnad från en »vanlig» leverantör som 
tar c:a 34%. Mer om kostnader finns nedan. 
I dagsläget finns tre kända leverantörer av gåvo-sms och de beskrivs i listan nedan. KomMed har 
samarbetat med två av dessa varför informationen kring dem är fylligare än kring den sista. 
 
Ericsson IPX 
Var först ut i Sverige med att erbjuda gåvo-sms. Är en ren leverantör av sms-trafik (se nedan ’Hur 
fungerar det?’). Har i dagsläget majoriteten av gåvo-sms-trafiken i Sverige. Känns igen på att de 
har numret 72 900. 
Ericsson IPX är den leverantör som ger mest tillbaka på en given SMS-gåva, de kostnader som dras 
av den givna gåvan är mellan 14% och c:a 17%. Avdraget beror på vilken teleoperatör givaren 
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har, Telia har lägst kostnader, Tre högst. Nackdelen är att Ericsson IPX tar ut en fast månadsavgift 
om c:a 3 000 kronor oavsett hur mycket eller lite sms det faktiskt skickas. Det gör att fördelen med 
dem är störst om man kommit upp i volym. 
 
MyPay 
Etablerade sig som leverantör av gåvo-sms under vintern 2008 och har den snabbaste tillväxten 
bland organisationer just nu, såvitt vi kan bedöma. I MyPays fall administrerar organisationen sina 
prefix (nyckelord, se nedan) direkt i MyPays webbgränssnitt.  
MyPay tillämpar en »rak» prislista vilken innebär att en organisation får ut samma belopp på en 
given gåva oavsett vilket teleoperatör givaren har. Avdraget (kostnaden) ligger på c:a 16%. En stor 
fördel är att MyPay inte har någon fast kostnad per månad. 
 
Sergel 
KomMed stötte på Sergel som sms-leverantör på FRII-seminariet på Lidingö i maj 2009. Efter 
inledande diskussion är KomMeds bild av Sergel som leverantör att de ligger mitt emellan Ericsson 
IPX och MyPay vad gäller upplägg för avgifter. Det utgår en fast månadsavgift, dock lägre än 
Ericsson IPX, men det finns en »rak» prislista när det gäller hur mycket som betalas ut per sms. 
 
Vidare finns även nedanstående leverantör: 
emuse Charity Billing (välgörenhetsinsamlingar) 
Insamlingar till välgörenhet via SMS 
emunity edge har sedan Tsunami-katastrofen 2004 varit ledande i Sverige för insamlingar av medel 
via SMS. Med SMS kan insamlingsorganisationer snabbt och enkelt samla in pengar när behov 
uppstår. 
Insamlingsorganisationer med 90-konto 
För insamlingsorganisationer som har ett 90-konto har vi speciella avtal med de svenska 
mobiloperatörerna som gör att de tar en mindre del av betalningen, samt att moms inte dras på 
betalningar. För detta använder vi ett speciellt kortnummer 72950 som är knutet till ett specialavtal 
med mobiloperatörerna. Vi hanterar belopp mellan 2-200 kr per transaktion. 
 
Att tänka på 
Hur väl ska sms-funktionen vara integrerad med givardatabasen 
I det fall man har KomMed som leverantör av sin givardatabas finns det möjlighet att göra en total 
integration av funktionen gåvo-sms och följa upp och administrera hela kedjan från ett och samma 
ställe. I det fall man har en annan leverantör av givardatabas blir integrationsfrågan något man får 
ta upp med respektive leverantör. Det är dock vår fasta övertygelse att man tjänar mycket på att 
integrera ihop de båda systemen. 
 
Väl leverantör utifrån era behov/visioner 
Överväg hur stor del den fasta månadskostnaden blir av det tänkta antalet gåvo-sms som kommer 
in. Detta kan bli styrande i valet av leverantör. 
 
Tänk igenom hur gåvo-sms ska marknadsföras 
Ingen kommer skicka gåvo-sms av misstag. Det är viktigt att ha en plan för hur man ska nå ut med 
informationen att det går att skänka pengar via sms. 
 
Tänk igenom val av prefix 
Lite beroende på vilken leverantör man väljer finns olika möjligheter att arbeta med prefix, de ord 
man ska kunna smsa. Hos t.ex. IPX kan man registrera ’mamma’ och sedan tillåta ’mamma50’, 
’mamma100’ osv. Hos MyPay lägger man från början upp de exakta prefixen ett och ett. Tänk på 
att inte ha för många olika prefix. 
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Överväg hur viktigt det är att namnsätta och fortsätta bearbeta sms-givare 
Är det en långsiktig plan att bearbeta gåvo-sms-givare framåt? Då kan det vara värt att namn- och 
adressätta mobiltelefonnumren. Det är möjligt via ett antal tjänster till lite olika pris. Observera att 
en namnsättning ger tillbaka den som äger abonnemanget, vilket inte alltid är den som använder 
numret. 
 
Hur fungerar det? 
En kortfattad beskrivning över hur ett gåvo-sms faktiskt fungerar följer nedan: 


 
 
Först måste ett beslut tas om Lions skall satsa på olika it-lösningar i samband med kampanjer och 
insamlingar och i första hand ett beslut om gåvo-sms. 
 
Vi förslår att GR beslutar följande. 


• Att MD 101 skall införa Gåvo-SMS kopplat till Sveriges Lions Hjälpfond. 
• Att en arbetsgrupp tillsätts för att få igång gåvo-sms och att som sammankallande i denna 


arbetsgrupp utses vgro samt att det skall finnas personer från både FUU och Lions 
Hjälpfond i denna arbetsgrupp. 


• Att Guvernörsrådet beslutar att Lions skall satsa på smarta it-lösningar vid kommande 
kampanjer och insamlingar och att FUU får fortsatt mandat att arbeta fram it-lösningar 
vilka kan användas inom Lionrörelsen. 


 
 
 
Per-Åke Öster 
Ordförande i FUU-Kommittén MD 101 
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2009-10-15 


MD 101 Guvernörsrådet 


 


 


Motion till Riksmötet 2010 ang förslag med utgångspunkt från medlemsenkäten Lions framtid 


 


Efter över två års engagemang i tid och tankekraft från initiativtagare och utredare - men framför allt från ett 


otroligt stort antal lionsmedlemmar och klubbar i hela Sverige i svaren på den enkät benämnd Lions framtid 


som genomfördes hösten 2008 blev resultatet av guvernörsrådets behandling och beslutet av Riksmötet 2009 


något som inte tillnärmelsevis motsvarar den tydliga vilja klubbarna uttryckt till förändring av Lions Sverige 


för att möta framtidens krav och utmaningar. 


 


Lions Club Vindeln föreslår med hänvisning till den genomförda enkäten och den sammanställning av 


svaren som redovisats i guvernörsrådets handlingar år 2008-2009 samt det förslag som utredarna PDG Åke 


Björkman, LC Huskvarna PDG Martin Enqvist, LC Vindeln ingav till guvernörsrådet i februari 2009 att 


Riksmötet 2010 i Visby fattar beslut enligt den sammanfattning som redovisas här nedan. 


 


Som motiv för vårt förslag vill vi anföra följande. 


 


Den första delen i enkäten behandlar förutom analys och positionsbestämning av Lions i Sverige frågan om 


gemensamma insamlingsaktiviteter som Röda Fjädern och Världens Barn och hur de ska genomföras och 


finansieras vad gäller information och marknadsföring. 


 


Riksmötet 2009 beslöt i denna del enligt guvernörsrådets förslag  


 


att Lions är fortsatt intresserad av att arbeta med Världens Barn  


 


samt, enligt yrkande från utredaren Martin Enqvist, 


 


att en Röda Fjädern-kampanj genomförs vart tredje år, i egen regi eller i samarbete med annan organisation, 


enligt beslut som fattas av Riksmötet i god tid före varje kampanjår. 


 


I det förslag som Åke Björkman och Martin Enqvist arbetade fram på uppdrag av FUUs ordförande och 


sände in till guvernörsrådet inför GR-mötet i februari 2009 ansåg de härutöver att Riksmötet 2009 i Umeå 


skulle föreslås besluta 


 


att för den viktiga del av hjälparbetet som riktas till de svagaste i samhället nationellt och internationellt 


fastställa en policy som innebär att Lions MD 101 genom gemensamma kraftfulla informations- och 


marknadsföringsinsatser svarar för att nationella kampanjer genomförs som stödjer klubbarna att uppnå de 


insamlingsmål som beslutas av Riksmötet och av Lions Club International, 


 


att insamlingsarbetet i dessa kampanjer sker med hjälp av nyskapande insamlingsmetoder och aktiva 


marknadsföringsåtgärder som finansieras gemensamt av medel som fonderas inom MD 101 och redovisas 


som kostnader i insamlingsarbetet. Dessa kostnader ska ligga väl inom ramen för de kostnadsnivåer som 


allmänt accepteras i sådant arbete. 


 


Jämfört med det förslag som då lades fram av GR innebar deras förslag en tydligare inriktning för 


multipeldistriktet att i förhållande till klubbarna ta ansvar för att nationella och internationella insamlingsmål 


stöttas av adekvat information och marknadsföring — en nödvändighet i dagens verklighet om vi vill nå 


många människor som givare och potentiella nya medlemmar. 
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Det handlar också or att bättre än hittills skapa känslan av delaktighet i mål och aktiviteter — inte att de är 


något som "uppifrån" lagts på klubbarna att utföra. 


 


Lions Club Vindeln delar som framgår av motionens yrkande nedan utredarnas uppfattning. Vi föreslår 


därför också att en marknadskommitté inrättas för planering och metodutveckling i samband med Röda 


Fjädern- och andra gemensamma riks- och distriktsinsamlingar/aktiviteter. Kommittén bör ha tillräckligt 


lang mandattid för att till exempel omfatta en Röda Fjädern-aktiviteter från att sammanställa förslag till 


kommande RF-aktivitet till dess att den genomförts och utvärderats. 


 


Den andra delen i enkäten behandlar multipeldistriktets organisation och sådant som mandatperioder, former 


för årsmötet och guvernörsrådets arbete i relation till en operativ ledningsgrupp som en styrelse eller ett 


arbetsutskott. 


 


Där beskrevs i det förslagsarbete som ägde rum inför GR-behandlingen i februari viktiga faktorer som 


utredarna ansåg vara av betydelse för möjligheten att bibehålla och utveckla Lions som en betydelsefull aktör 


i samhället. Dit hör att den inrе organisationen anpassas till nya och förändrade yttre förutsättningar. För 


Lions del handlar det bland annat om hur multipeldistrikt och deldistrikt bäst kan använda sin organisation 


och sina ekonomiska resurser för att stödja klubbarnas verksamhet. Kontinuitet i verksamheten, stärkt 


föreningsdemokrati och tydlighet i arbetsfördelningen inom lionsorganisationen är i det fallet viktiga mål. 


 


De åtgärder utredarna föreslog inom detta område handlar om förbättring av kontinuiteten i lions-arbetet 


genom längre mandatperioder, förstärkt föreningsdemokrati genom bredare deltagande i Riksmötet och en 


tydligare inriktning för guvernörsrådet på strategi och övergripande frågor genom att en operativ styrelse 


utses. 


 


Lions Club Vindeln instämmer i utredarnas förslag att tvåårig mandatperiod genomförs i hela den svenska 


MD-organisationen. 


 


FUU-kommittén presenterade vid guvernörsrådets möte i februari 2009 även ett förslag om att en 


arbetsgrupp utses med uppdrag att ta kontakt med de övriga nordiska multipeldistrikten för att höra deras 


synpunkter och undersöka möjligheten av att MD 101 tillsammans med dessa kunna göra en förnyad begäran 


hos den internationella styrelsen beträffande 2-ånga mandatperioder för DG och GRO. Vi noterar att 


kontakter skett och föreslår att guvernörsrådet ska ges uppdraget att fullfölja det arbetet. 


Som konsekvens av den tvååriga mandatperioden föreslår vi att RM och DM i nuvarande form hålls 


vartannat år, vilket också medför en ekonomisk besparingseffekt som kan utnyttjas till kostnadsutjämning för 


klubbarnas deltagande i riksmöten och distriktsmöten. 


 


Enligt LCIs stadgar och arbetsordning ska årsmöte ägа rum varje år. För att kunna fatta vissa nödvändiga 


årliga beslut och svara mot denna stadgebestämmelse föreslår vi för år mellan RM (och DM) ett årsmöte i 


enklare form med inriktning på planering och utbildning för hjälpverksamhet och insamlingsaktiviteter men 


där vissa årsvisa beslut fattas. 


 


En förnyad organisation av multipeldistriktet är nödvändig för att ännu bättre än idag kunna stödja 


lionsklubbarna i medlemsutveckling, aktivt klubbarbete och ledarskapsutveckling. 


 


I den i vår motion åberopade utredningen föreslogs därför även Riksmötet besluta 


 


att ändra arbetsordningen för guvernörsrådet så att dess sammanträden i huvudsak inriktas på övergripande 


beslut och strategiska frågor och att guvernörsrådet normalt, om inte särskilda omständigheter föranleder 


annat, utöver ett sammanträde i samband med tillträde vid internationella konventet sammanträder högst tre 


gånger under varje verksamhetsår varav en gång i anslutning till Riksmöte respektive representantskapsmöte, 


(alltså en minskning av antalet med två möten i förhållande till nuvarande tillämpning) 


 


att omforma guvernörsrådets arbetsutskott till en styrelse för MD 101. Styrelsen utgör multipeldistriktets 


operativa organ och guvernörsrådet delegerar uppgifter till styrelsen. 
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Konsekvensen av detta förslag blir en större fokusering av GR-möten på kommunikationsöverföring mellan 


deldistrikt och MD och på strategiska frågor i verksamheten. En annan konsekvens blir att mer tid lämnas till 


distriktsguvernörerna för arbetet hemma i distriktet. En operativ styrelse kan då mellan GR-mötena på 


effektivast möjliga sätt ta hand om mycket av det som idag tar upp i många fall onödig tid på dessa. 


 


Lions Club Vindel ansluter sig till utredningens förslag även i denna del. 


 


Lions Club Vindeln föreslår sålunda med stöd av resultatet av den brett genomförda medlemsenkäten om 


Lions framtid och därav genomförd utredning samt det vi ovan anfört att Riksmötet beslutar 


 


att för den viktiga del av hjälparbetet som riktas till de svagaste i samhället nationellt och internationellt 


fastställa en policy som innebär att Lions MD 101 genom gemensamma kraftfulla informations- och 


marknadsföringsinsatser svarar för att nationella kampanjer genomförs som stödjer klubbarna att uppnå de 


insamlingsmål som beslutas av Riksmötet och av Lions Club International, 


 


att insamlingsarbetet i dessa kampanjer sker med hjälp av nyskapande insamlingsmetoder och aktiva 


marknadsföringsåtgärder som finansieras gemensamt av medel som fonderas inom MD 101 och redovisas 


som kostnader i insamlingsarbetet. Dessa kostnader ska ligga väl inom ramen för de kostnadsnivåer som 


allmänt accepteras i sådant arbete, 


 


att en marknadskommitté inrättas för planering och metodutveckling i samband med Röda Fjädern-och 


andra gemensamma riks- och distriktsinsamlingar/aktiviteter, 


 


att normal mandatperiod för funktionärer som utses av multipeldistriktet eller organ inom multipeldistriktet 


ska vara två år, 


 


att ge guvernörsrådet uppdraget att till nästa Riksmöte som konsekvens av detta lägga fram förslag om 


former för Riksmöte vartannat år med mellanliggande årsmöte i annan form, 


 


att ge guvernörsrådet uppdraget att i enlighet med intentionerna i det förslag som FUU presenterade för 


guvernörsrådet i februari 2009 göra en förnyad begäran hos den internationella styrelsen i kontakt med de 


övriga nordiska multipeldistrikten beträffande 2-åriga mandatperioder för DG och GRO samt 


 


att även ge guvernörsrådet uppdraget att till nästa Riksmöte 


 


- grundat på det underlag FUU och GR arbetat med under 2008-2009 utreda och lägga fram förslag om ett 


system för kostnadsutjämning som medför bredare deltagande från Sveriges lionsklubbar i RM, 


 


- grundat på det underlag FUU arbetat med under 2008-2009 utreda och lägga fram förslag om en styrelse 


som kan utgöra operativt organ för multipeldistriktet och ge distriktsguvernörerna mer tid för arbete i det 


egna distriktet samt 


 


- utarbeta förslag till ändring av arbetsordningen för guvernörsrådet så att dess sammanträden i huvudsak 


inriktas på övergripande beslut och strategiska frågor och att guvernörsrådet normalt, om inte särskilda 


omständigheter föranleder annat, utöver ett sammanträde i samband med tillträde vid internationella 


konventet sammanträder högst tre gånger under varje verksamhetsår varav en gång i anslutning till 


multipeldistriktets årsmöte. 


 


Lions Club Vindeln 


 


 
Lars Lundberg 


LP 
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Yttrande från distriktet 


 


Protokollsutdrag fört vid Distriktsrådets möte 7 november 2009. 


 


 


§7  Beslut 


 Distriktsrådet beslöt enhälligt att tillstyrka LC Vindels motion till Riksmötet 2010 i 


 enlighet med bifogade bilaga 2. 


 


 


 Luleå, den 12 november 2009-11-12 


 


 


  
 


 


     
  


Lions Polardistrikt 101 P 


 


 


 
AUs förslag 


 


AU föreslår GR att avslå första och andra att-satserna då de saknar ekonomisk 


konsekvensanalys. 


 


AU förslår GR att avslå tredje och femte att-satserna då det är klubbarna som bestämmer 


insamlingsmetoderna. Och varje projektgrupp för en insamlingsaktivitet bör själva forma 


sin organisation. 


 


AU föreslår GR att avslå fjärde att-satsen då kommande GR i sin föreslagna 


verksamhetsplan åtager sig att utreda nya tekniska lösningar för insamlingar. 


 


AU föreslår GR att avslå sjätte att-satsen då redan i dag flera befattningar har 


flerårsmandat. 


 


AU föreslår GR att avslå den sjunde att-satsen då förslaget saknar en ekonomisk 


konsekvensanalys. 


 


AU föreslår GR att avslå åttonde att-satsen då tidigare framställning från MD101 avisats. 


Ny framställan har gjorts av samtliga Nordiska länder  men svar har inte kommit från LCI. 


 


AU förslår GR att bifalla nionde attsatsen och tillsätta en utredning av frågorna. 
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RAPPORT FRÅN UTBILDNINGSRÅDETS ARBETE 
 
 


Utbildningsrådet har efter FUU mötet i Stockholm i oktober via mail diskuterat basrubriker för 
en PowerPoint presentation kring Lions verksamhetsidé. Utbildningsrådet har valt ordet 
verksamhetsidé eftersom vi anser att det lions bygger på inte är en affärsidé utan en tanke att 
driva en verksamhet som skall kunna ge oss möjlighet att hjälpa våra medmänniskor när så 
behövs. 
 
Vi avser att skapa ett ”låst” PowerPoint presentation som genom några få bilder skall kunna 
utgöra ett stöd för klubbarna när de skall presentera Lions för presumtiva medlemmar. Förutom 
PowerPoint presentationen kommer utbildningsrådet också att skriva ett talarmanus som 
klubbens presentatör kan använda som stöd när klubben använder presentationen. Till denna 
presentation skall sedan kopplas en ”öppen” klubbpresentation där utbildningsrådet kommer att 
ge idéer på hur en klubbpresentation kan göras. Denna presentation kommer dock att vara helt 
öppen för att varje klubb skall kunna anpassa den till de egna förhållandena. 
 
Utbildningsrådet avser också att med bas i den ”låsta” verksamhetspresentationen skapa en 
förkortad variant som utan kommentarer skall kunna visas i reklamsammanhang i t.ex. butiker 
TV-reklam eller som fristående reklam i samband med olika lionsarrangemang eller på mässor 
vare sig Lions deltar vid mässan eller inte. 
 
Utbildningsrådet har också tillsammans med övriga inom FUU diskuterat frågan om layout på de 
PowerPoint presentationer som FUU kommer att lägga ut på MD´s hemsida. Vi har vid dessa 
diskussioner enats om vikten av att ha en gemensam layout för det material som läggs ut från 
MD. Vi tror att det är viktigt att vi håller samma layout vad gäller bakgrund, typsnitt osv. i allt 
som kommer från MD olika kommittéer och arbetsgrupper och som är avsett att användas ute i 
klubbar och distrikt.  
 
Utbildningsrådet har också funderingar kring en idé om mentorskap dvs. att den som haft ett 
uppdrag blir mentor åt den som är på väg in i det uppdraget t.ex. skulle IPGRO fungera som 
mentor åt VGRO och IPDG åt 2:e VDG. Båda skall sedan skriva en rapport över vad som tagits 
upp under de samtal som fört. Rapporterna skall sedan när det gäller funktioner på MD nivå 
skickas till MDLDC och när det gäller distriktsnivå skickas till distriktets LDC. Avsikten med 
detta är att vi inom Lions skall kunna få en bättre erfarenhets/ kunskapsöverföring än den vi har 
idag. Vi tror att vi genom detta kan öka intresset att kandidera till olika poster när man vet att 
man får stöd från den som går av det uppdrag man själv skall tillträda.        
 
 
För utbildningsrådet  
 
 
Finn L Bangsgaard 
MDLDC 
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Till Guvernörsrådet 
 
 
RVN och stadgesekr. återkommer till diskussioner vid GR-mötet i Umeå betr. 
Hjälpverksamhetskommittén och mandatperioderna.  
 
Det beslut som fattades i Halmstad 2006 hamnade mellan stolarna och vid RM i Trollhättan 2007 
återtar man den gamla skrivningen. För att få kontinuitet i hjälpverksamhetskommittén föreslår 
RVN att sittande GR-råd lägger fram ett förslag på ändring i arbetsordningen för denna 
kommitté till RM i Visby 2010 
 
”Förslag 1 (beslutet i Halmstad) 
-att § 2 i arbetsordningen från 2006-07-01 ändras enligt: 
Kommittén för hjälpverksamhet har följande arbetsuppgifter: Ansvara för handläggningen av 
handikappfrågor, nationella och internationella hjälpprojekt och katastrofberedskap. 
Ordförande väljs på ett år av Guvernörsrådet och kan väljas om två gånger. Ledamöterna väljs 
av Guvernörsrådet på tre år efter ett rullande schema som gör en ledamot byts ut årligen. 
 
Stadgesekreteraren och RVN förslår att; 
Kommittén för hjälpverksamhet har följande arbetsuppgifter: Ansvara för handläggningen av 
handikappfrågor, diabetesfrågor, nationella och internationella hjälpprojekt och 
katastrofberedskap. 
 
Hjälpverksamhet skall bestå av tre personer; 
 IRD ordf., 
 Handikappfrågor 
 Ledamot.  
 
Väljs på tre år enligt schema, lika RVN. Kommittén förutses arbeta tillsammans med aktuella 
frågor för att få kontinuitet i arbetet. Påfyllning med en person sker varje år och ledamöterna tar 
ett steg uppåt för att tredje året sitta som IRD och ordf. 
 
 
 
 
 
RVN 2008-2009  
Jan E Hulth. 
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Till guvernörsrådets arbetsutskott januari 2010 
 


 


 


Medel till Orkester Nordens turné i Sverige  augusti 2010 


 


 


 


Förslag till beslut: 


I samband med Orkester Nordens turné i Sverige i augusti föreslås  


 


att arbetsutskottet beviljar 10 000 ur orkester Nordens budget att användas till lunch 


till ungdomarna som ingår i Orkestern. 


 


 


 


För Ungdomskommittén 


Ordf 


Vivianne Eriksson 
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Borås 12 oktober 2009 


 


Motion till Lions Riksmöte år 2010 
 


Nar vi går ut och talar om Lions är det viktigt att vi talar sanning, håller oss till fakta och inte kommer 


med felaktiga uppgifter om vår organisation. Gör vi det tappar vii förtroende och skadar vår rörelse. 


 


I vår handbok står det att Lions finns i 202 länder och geografiska områden. Detta är inte sant. 


 


Det finns i dagsläget 194 länder och ett 50-tal där vi inte finns representerade. För att bara nämna några få 


- Vitryssland, Nordkorea, Burma, Iran, Eritrea, Libyen, Somalia och Jemen. 


 


Anledningen till att det står 202 länder och geografiska områden är dålig översättning. I den amerikanska 


utgåvan använder man ordet "states" och inkluderar då USA:s 50 delstater samt Washington DC. Med 


geografiska områden menar man de 11 områden som lyder under USA men inte är direkta delstater. 


Exempel på dessa är bl a Puerto Rico, Amerikanska Samoa, Marshallöarna och Virgin Islands. 


 


Om vi således går ut och säger att vi finns i 202 länder och det bland åhörarna finns någon som har ett 


begrepp om jordens geografi och politik så marker vederbörande direkt att vi kommer med osanna 


uppgifter och detta påverkar naturligtvis även tilltron till resten av vårt budskap. 


 


Vi vill av denna anledning: 


 


-  att Riksmötet beslutar att i kommande upplagor av vår handbok skall det stå det antal länder 


Lions finns representerade i och inget annat. I dagsläget är det 152 länder. 


 


Lions Club Borås 


Per Broberg, President 


 


 


Yttrande från distriktet 


 


Utdrag från protokoll fört vid distriktrådsmöte 101VG i Borås 2009-11-21 


 


Motion från LC Borås angående felaktig översättning i handboken 


 


Distriktsrådet tillstyrker motionen med följande tillägg: 


 


Lions redaktör får i uppdrag att tillse att en synkronisering sker av uppgifterna 


mellan den internationella och den svenska handboken beträffande de uppgifter 


motionären hänvisat till. 


 


AUs förslag 


 


AU föreslår GR att avslå motionen med följande motivering: Lions Sverige tillhör Lions 


Clubs International (LCI). LCI bestämmer vilka uppgifter som ska anges i olika 


publikationer. På LCI:s hemsida och i andra publikationer står det ”205 countries and 


geographic areas” vilket på vår hemsida är översatt till ”205 länder och geografiska 


områden”, uppgiften är inget som Lions i Sverige kan besluta om. 
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Motion till Riksmötet 2010 ang. översyn av stadgar och  arbetsordning för MD 101 avseende 


riksmötenas antal och  förhandlingsordning.  


 
Bakgrund  


 


Vid Riksmötet diskuteras och beslutas i ett stort antal frågor som har stor påverkan på klubbarnas arbete. 


Trots detta var endast c:a 1/3 (36%) av våra Lionsklubbar representerade vid RM i Umeå 2009. 


 


Vad är orsaken till detta? Är kostnaden för att delta för hög eller tycker klubbarna inte att det 


är viktigt att delta på RM? Oberoende av orsaken är det mycket allvarligt att inte fler av klubbarna deltar i 


besluten och därmed kanske inte känner sig skyldiga att lojalt följa dessa. Dessutom har det visat sig svårt 


att få arrangörer till Riksmötet, då dessa löper stora ekonomiska risker med de ökande kostnaderna och 


färre deltagare. 


 


Ett sätt att minska kostnaderna för hela Lionsrörelsen vore att arrangera Riksmöte i nuvarande form endast 


vart annat år. Om de internationella stadgarna säger att vi måste arrangera Riksmöte varje år, går det säkert 


att arrangera ett RM i nuvarande form vart annat år och ett betydligt mindre RM (med färre deltagare och 


endast helt nödvändiga beslut) vart annat år. 


 


Med hänvisning till ovanstående yrkar Lions Club Hindås och Lions Club Borås/Ullsaxen 


 


Att Riksmötet ger Guvernörsrådet i uppdrag att tillsätta en arbetsgrupp som ska se över stadgar och 


arbetsordning för MD 101 i enlighet med motionens anda 


 


Att Riksmötet ger Guvernörsrådet i uppdrag att snarast inlämna en motion till Lions 


Convention 2011 om ändring av de internationella stadgarna, så att det blir möjligt för ett multipeldistrikt 


att anordna Riksmöten vart annat år, om man finner detta vara lämpligt. 


 


Enligt uppdrag 


 


Borås 20 oktober 2009 


 


            
Ulf Lidesjö  Leif Bjerborn  Börje Tyrén 


President   President   President 


LC Hindås  LC Borås Ullsaxen LC Alingsås 


 


Yttrande från distriktet 


 


Utdrag från protokoll fört vid distriktrådsmöte 101VG i Borås 2009-11-21 


 


Motion från LC Hindås angående utredning av riksmöte med 2-års intervall. 


Distriktsrådet tillstyrker motionen och ger GR i uppdrag att verka i motionens anda. 


 


 


 


AUs förslag 


AU föreslår GR att avslå första att-satsen då stadgar och arbetsordning styrs 


av de internationella stadgarna och den internationella arbetsordningen.  


AU föreslår att GR bifaller den andra att-satsen. 
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Lions verksamhetsplan 2010-2011 


 ”För Samhällsansvar och Livskvalitét” 


 


 


Vår omvärld 
Varje dag får vi på olika sätt information om naturkatastrofer, krig och andra våldshandlingar ute i världen 


som gör att människor lider och behöver hjälp. 


Här hemma trappas våldet upp mot gamla, kvinnor och barn, ett våld som många gånger är orsakat av det 


ökade droganvändandet. 


Detta visar att hjälporganisationer som Lions får en allt viktigare plats i samhället. Vår internationella 


hjälpverksamhet genom LCIF och våra klubbars hjälpverksamhet får allt större betydelse, och där vår 


kamp mot våld och droger blir allt angelägnare. 


2010-2011 års DG-elect anser det därför viktigt att fortsätta kampen mot våld och droger under mottot 


”För Samhällsansvar och Livskvalitét”. 


 


Inriktning för 2010-2011 
Lions har under de senaste åren arbetat med viktiga samhällfrågor under motton ”Man slår inte” och ”Mot 


Våld och Droger” Dessa frågor är aktuellare än någonsin, utvecklingen i vårt samhälle visar ett stort behov 


av förebyggande arbete mot det oprovocerade våldet ute i samhället och den ökade användningen av 


droger.  
Lions program, ”Lions Quest Tillsammans” ett program som är ett alldeles utmärkt verktyg för lärare, att 


lära barn och ungdomar etik, moral, tacka nej till droger och ta eget ansvar. Lions bör därför söka 


samarbete med skolor, idrottsföreningar och andra organisationer som verkar mot våld och droger. 


Vi ska även delta i det internationella hjälparbetet genom att aktivt stödja LCIF och aktivt stödja vår egen 


katastrofberedskap och vår tältaktivitet ”Bring Quality to Life”.  


Vi ska starta arbetet med att se över vår distriktsindelning, anledningen till det är bland annat den negativa 


medlemsutvecklingen vi har i distrikten och den ökade ekonomiska belastningen på distrikten som det 


resulterar i.   


Fortsätta det påbörjade arbetet med att öka vår synlighet i samhället. 


Ämnet Miljö- och Klimat kommer att bevakas och klubbarnas intresse för frågan ska beaktas. 


 


Kommittén för Framtid, Utveckling och Utbildning 
Medlemsutvecklingen i våra klubbar är viktig för vår framtid och utveckling, den negativa trend vi haft 


under en följd av år måste brytas. Den kunskap som finns i de klubbar som har en positiv och stabil 


medlemsutveckling ska föras vidare till klubbar som har svårt att värva nya medlemmar.  Det är minst lika 


viktigt att behålla de gamla medlemmarna som att rekrytera nya. MDEO tillsammans med GMT (Global 


Membership Team) är vårt verktyg för att starta nya klubbar. GMT ska vara uppmärksam på möjligheten 


att starta LEO-klubbar. 
Kommittén ska också bevaka utvecklingen och utreda om vi kan använda nya tekniker för att genomföra 


insamlingar till exempel med hjälp av mobiltelefon eller datorer.  


Samt utvärdera hur Web/TV-sändningen från riksmötet 2009 utföll bland medlemmarna. Om det var 


positivt bör vi undersöka hur fortsatta sändningar kan utföras mest kostnadseffektivt. 


 


 


Mål.                                                                             Genom att: 
 Sträva efter att öka medlemsantalet i våra 


klubbar och vända den negativa trend vi haft 


under ett antal år. Och nå nettoökning med 10 


medlemmar i samtliga distrikt. 


 Öka andelen kvinnor till 20% i samtliga 


distrikt. 


 Verka för att behålla våra medlemmar. 


 Bilda en nyklubb per distrikt  


 Utbilda nya ledare till organisationen 


 Om en klubb läggs ner på en ort så skall det 


om möjligt genast startas upp en ny på 


lämplig ort i närheten.  
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 GMT ska samarbeta med ungdomskommittén 


och klubbar i arbetet med att starta LEO-


klubbar. 


 Utveckla och effektivisera vårt sätt att 


genomföra insamlingar. 


 Förbättra klubbars delaktighet i beslut som tas 


på olika nivåer inom Lions. 


 ge aktivt stöd i form av tips, idéer och råd till 


våra klubbar, som behöver hjälp och 


stimulans.  (olika presentationsmodeller  eller 


liknande verktyg)  


 rekrytera fler kvinnor in i vår gemenskap. 


 samla in och sprida kunskap om Lions 


verksamhet både externt och internt bl a med 


hjälp av våra infoansvariga. 


 GMT tillsammans med MO och EO i 


distrikten söker potentiella platser för nya 


Lionklubbar . 


 stärka och förnya ledarskapsutbildningen 


inom organisationen på alla nivåer. Med 


utbildningar enligt LCI:s modell t.ex. att varje 


år ha en kurs såsom RLLI (Regional Lions 


Leadership Institut) och vartannat år verka för 


ett Skandinaviskt SLLI (Senior Lions 


Leadership Institut) 


 arbeta för en trivsam samvaro under våra 


klubbmöten och zonmöten med intressanta 


inslag på programmet. 


 arbeta för nya modeller av Lions klubbar, med 


tanke på kontinuiteten inom Lion-rörelsen. 


T.ex. Lions miljö, Lions internationellt utbyte 


mm. 


 Samla in kunskaper på hur vi kan använda 


nya tekniker, (mobiltelefoner, datorer 


m.m.)och vilka kostnader som är förknippade 


med dem. 


 Undersöka vilka möjligheter det finns för att 


skapa ”elektroniska rådslag” inom Lions. 


 


 


 


Kommittén för hjälpverksamheten 


 
Kommittén för hjälpverksamhet har som namnet säger ansvaret för all hjälpverksamhet på MD-nivå vilket 


innefattar handikappfrågor, katastrofberedskapen och Bring Quality to Life. Vi anser därför att ansvaret för 


Oskarshamnslägret , som i huvudsak är ett läger för handikappade, ska ligga under handikapp.   


 
Mål:                       Genom att: 
Lions kan och ska genom sin internationella 


organisation genomföra gemensamma projekt 


som samverkar för att förbättra levnadsvillkoren 


för människor som är drabbade av 


naturkatastrofer, krig, olyckor. 


 


 genomföra projekt som beslutas på, 


Riksmöten, NSR (Nordiska Samarbetsrådet) 


samt Internationella Convention 


 regelbundet följa upp gemensamma pågående 


projekt 


 återrapportera till klubbarna från genomförda 


och avslutade projekt 
 


 Handikapp 


 
Mål:                        Genom att:


 Sveriges Lions skall ge stöd och uppmuntran 


till handikappidrott och uppmärksamma goda 


förebilder bland handikappade. 


 Renodla verksamheten genom att överföra 


Oskarshamslägret till handikapp 


 Öka intresset bland handikappade att söka till 


Oskarshamnslägret.  


 uppmuntra och ge stöd till handikappidrotten 


 uppmärksamma goda förebilder bland 


handikappade 


 fortsätta med försäljning av 


”Handikappdiplom” till förmån för 


handikappidrotten 


 fortsätta med ”Bragdlejon” och 


livskvalitetsutmärkelser. 


 informera handikappade om möjligheten till 


rekreation vid Oskarshamnslägret. 


 tillvarata Lions intressen i Oskarshamnslägret. 
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 Katastrofberedskapen 
Mål:                       Genom att: 


 


 Nå det av Riksmötet uppsatta insamlingsmålet 


för ”Katastrofberedskapen”. 


 Lämna ekonomisk hjälp till områden som 


utsatts för naturkatastrofer, krig, eller andra 


våldshandlingar. 


 


 fylla på Katastrofberedskapens kassa, bl a 


med frivilliga bidrag från klubbarna, så ger vi  


möjlighet till snabb hjälpinsats 


 återrapportera till klubbarna om resultatet av 


gjorda insatser i mera detaljerad form. 


 


 


Bring Quality to Life. 


Mål.                       Genom att:  


 Genom frivilliga bidrag från klubbarna 


anskaffa tält som ska användas vid olika 


katastrofer. 


 Fortsätta samarbetet med MSB (Myndigheten 


för samhällsskydd och beredskap)om att lagra 


och skicka tält till katastrofområden 


 


 


 uppmuntra klubbarna att fortsätta ekonomiskt 


stödja projektet så att det är möjligt att 


fortsätta anskaffa tält. 


 återrapportera till klubbarna om resultatet av 


gjorda insatser i mera detaljerad form 


 


 


Kommittén för barn- och ungdomsverksamheten. 


 Ungdom 
Mål.                      Genom att: 


 Lions ungdomsutbyte skall bygga på ett av 


organisationens syften, att skapa och 


upprätthålla en anda av samförstånd mellan 


jordens folk. 


 


 


 


 


 


 


 


 


 ge ungdomar möjlighet att delta i 


internationella läger med ungdomar från 


andra länder, både internationellt och i 


Sverige. 


 tillse att samtliga distrikt deltar aktivt och 


solidariskt i detta arbete. 


 tillse att minst tre distrikt, inom 


multipeldistriktet, arrangerar internationella 


läger under verksamhetsåret. 


 undersöka möjligheten att skicka iväg 


volontärer på våra egna ”projekt”.


 


 Leo 
 


Mål.                       Genom att: 


 Sträva efter att ge ungdomar tillfälle, att 


genom egna och gemensamma initiativ, 


utvecklas till ansvarsmedvetna medborgare i 


det lokala, nationella och internationella 


samhället. 


 Att ungdomskommittén förstärker arbetet med 


starta LEO-klubbar. 


 Bilda LEO-alfa grupper i skolorna som ett 


komplement till Scoutrörelsen. 


 Bilda LEO-omega grupper i gymnasier och 


universitet t.ex. samarbete med andra 


ungdomsrörelser som arbetar med liknande 


frågor som Lions. 


 


 uppmuntra, stödja distrikt och klubbar i 


bildandet av nya LEO-klubbar. 


 ha som målsättning att kommittén förstärks 


med en extra person som enbart arbetar med 


LEO-verksamheten. 


 stödja LEO-klubbarna i deras klubb-


verksamhet med tankar, tips och idéer.  


 ekonomiskt stödja de klubbar som startar Leo 


klubbar. 


 


 ta fram ett informationspaket som ska 


användas av klubbarna när man presenterar 


Leo verksamheten för ungdomar. 


 tillsammans med GMT hjälpa klubbar att 


starta LEO-klubbar . 
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 Droger 


 
Mål.                        Genom att: 


 Genom frivilliga bidrag från klubbar och 


distrikt anskaffa flera narkotikasökhundar i 


kampen mot droger. 


 Fortsätta samarbetet med Tullverket så att 


flera narkotikasökhundar kan köpas in och 


utbildas. 


 Att delta i organisationen CAN 


(Centralförbundet för Alkohol och 


Narkotikaupplysning). Lions är medlem och 


MDNO sitter i dess styrelse. 


 Att våra drogansvariga i distrikten (DNO) 


skapar kontakt med CAN:s länsombud för ett 


ökat samarbete med CAN. 


 


 


 uppmuntra klubbarna och distrikt att fortsätta 


ekonomiskt stödja projektet 


”Narkotikasökhund” så att det är möjligt att 


anskaffa nya hundar. 


 på ett bra sätt följa projektets ekonomi och 


genomförande. 


 återrapportera till klubbarna om resultatet av 


gjorda insatser i mera detaljerad form. 


 rapportera från CAN:s möten till våra 


klubbar.  


 varje distrikt ska ha drogansvarig (DNO) som 


också kan vara Lions Quest ansvarig eller 


som samarbetar med Lions Quest ansvarig.


 


Lions Quest 
Lions Quests uppgift är att boka och genomföra utbildningar i värdegrundsprogrammet ”Tillsammans” för 


skolpersonal, fritids- och idrottsledare och andra som engagerar sig för en livsstil fri från våld och droger. 


Verksamheten administreras av en stiftelse och ett bolag som kontrolleras av Lions. Lions Quest 


kursmaterial ägs av LCIF (Lions Clubs International Foundation) och har anpassats i Sverige för svenska 


förhållanden. Materialet stödjer sig på vetenskaplig forskning. Styrelsen för Lions Quest lämnar rapport till 


AU/GR. 


 
Mål.                       Genom att: 
Sprida Lions Quest program ”Tillsammans” till 


skolor och andra organisationer för att ge barn 


och ungdom möjlighet utveckla gott omdöme, 


gott kamratskap och att undvika droger. 
 


 


 varje distrikt upprätthåller antal och kvalité på 


sina utbildade ”Lions Quest säljare” (min.2-3 


per distrikt) samt bekosta utbildning av nya 


säljare efterhand som någon avgår. 


 varje klubb har en Lions Quest ansvarig som 


har till uppgift att presentera och boka kurser 


gällande programmet ”Tillsammans” för 


skolor och föreningar på hemorten. Klubbarna 


kan få råd och hjälp av distriktets Lions Quest 


säljare. 


 Klubbar lämnar i möjligaste mån ekonomiskt 


stöd för genomförande av ”Tillsammans 


kurser” 


 


 


 


Orkester Norden 
Orkester Norden är ett samnordiskt projekt där vår representant sitter i Orkester Nordens styrelse, Orkester 


Norden finansieras delvis av Nordiska Rådet. Den Orkester Norden ansvarige lämnar rapport till AU/GR. 
I Orkester Nordens ansvar ligger att utse deltagare i musiktävlingen vid Europaforum. 


 


Mål.                          Genom att: 


Ett samnordiskt (NSR) projekt, som ska verka för 


att utveckla och stödja ungdomar med 


musikaliskt intresse och samtidigt ett redskap i 


ett ungdomsutbyte över gränserna 


 


 


 i enlighet med tidigare riksmötesbeslut, ge 


ekonomiskt stöd till aktiviteten. 


 klubbarna uppmanas, att även stödja 


ungdomar lokalt, som uttagits att medverka
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Aktiviteter 
 


 Världens Barn 
Får Lions fortsatt förtroende att delta i Radiohjälpens insamling för Världens Barn så ska våra 


klubbar och distrikt verka för att göra en bra insamling. Vi ska genom klubbarnas verksamheter ta 


fram bra profilprojekt som ska hjälpa barn i världen att få hjälp med en bra vård och en bra 


utbildning.  


Mål.                         Genom att:


Att genomföra en bra insamling för Världens 


Barn. 


 alla klubbar deltar aktivt i ”Världens-Barn”-


aktiviteten i oktober 2010 


 i olika medier visa på förebilder från Lions 


tidigare ”Världens Barn”-aktiviteter och på så    


sätt stimulera människor att skänka pengar 


 Lions även lokalt bearbetar medierna för ett 


bra insamlingsresultat.


 


 


 Röda Fjädern 


 


Mål.                      Genom att: 


 Förbereda nästa Röda Fjädern insamling som 


ska ske 2013. 


 Att under verksamhetsåret ta fram ett 


koncept för hur Röda Fjädern insamlingar 


i framtiden ska genomföras. 


 


 


 


 Samla in förslag på lämpliga partners för en 


Röda Fjädern insamling som ska presenteras 


för riksmötet 2011 för beslut om 


genomförande. 


 Att ta lärdom av de erfarenheter vi fått av RF 


2009 och tidigare RF- insamlingar 


Administrativa verksamheten 


Mål:                      Genom att: 


 Så mycket som möjligt av administrativt 


arbete ska skötas från Lion-kontoret i 


Stockholm 


 Ha en så kostnadseffektiv och kvalitativt god 


administration som möjligt. 


 Komplettera befintligt profilprogram för 


Lions MD 101. 


 Att starta arbetet med att se över vår 


distriktsindelning.  


 


 


 


 


 


 


 tillhandahålla rätt verktyg för att sköta det 


administrativa arbetet 


 ha nära samarbete med AU. 


 ha god kontakt med distrikt, zoner och 


klubbar. 


 noga följa utvecklingen av administrativa 


kostnader under verksamhetsåret, för att 


undvika behov av avgiftshöjningar.  


 noga och på ett bra sätt följa ekonomi och 


genomförande av våra projekt och aktiviteter, 


och att resultat rapporteras till 


projektansvariga, distrikt och klubbar. 


 tillsätta en arbetsgrupp som arbetar med 


distriktsindelningen. 
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För 2010-2011 års guvernörsråd: 


 


 


Sven-Arne Wennerberg  VGRO 


Anna Maria Bernstein   1:e VDG 101A 


Per-Åke Persson  1:e VDG 101B 


Lennart Pettersson 1:e VDG 101GD 


Ulf Holmberg  1:e VDG 101N 


Monica Köhler 1:e VDG 101P 


Eva Persson  1:e VDG 101S 


Per Nilsson   1:e VDG 101SM 


Paul Månsson  1:e VDG 101SV 


Bernt Fors  1:e VDG 101U 


Ola Nordström  1:e VDG 101VG 
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Motion 1. LC Arboga 20091008  


 


Motion från LC Arboga till Lions Riksmöte 2010 
 


Guvernörsrådet bör arbeta för att tidigare internationella presidenter och internationella 


direktörer inte ska positivt särbehandlas. 


 


Liksom många andra Lionsklubbar är Lions Club Arboga bekymrad över den internationella 


avgiften som tillsammans med övriga avgifter till multipeldistriktet och klubben utgör ett av 


hindren för Lionsrörelsens expansion. Klubbarna blir genom dessa höga avgifter tvingade att 


hålla nere klubbavgiften som är avsedd att finansiera basverksamheten inom Lionsrörelsen. 


 


Lions Clubs International ändrade sin Travel Policy vid det internationella styrelsemötet i New 


York City i mars 2009 i en riktning som LC Arboga motionerade om till riksmötet 2009. Men 


fortfarande kan tidigare internationella presidenter och tidigare internationella direktörer på 


Lions bekostnad resa till konvent - även om de inte har en uppgift under konventet. (Executive 


Summary International Board of Directors meeting New York, USA March 9-14, 2009, Finance 


and Headquarts Operation Committee, § 3). Enligt § 4 ändrades också resebestämmelserna för 


partner: partner får i fortsättningen sina kostnader täckta endast om han/hon deltar i Lions-mötet. 


 


Lions Club Arboga menar att den sittande internationella styrelsen måste kunna ha befogenheter 


att göra ett bra jobb - med rimliga ekonomiska kostnader för Lionsrörelsen i världen. Men det är 


ingen självklarhet att tidigare internationella presidenter och internationella direktörer ska få 


privilegiet att på Lionsmedlemmarnas bekostnad besöka konvent eller andra möten. Även ur 


demokratisk synvinkel är den principen mycket tveksam - den nuvarande praxis är ju att den 


Internationella styrelsen faktiskt består både av demokratiskt valda styrelsemedlemmar, och av 


tidigare valda medlemmar som emellertid saknar mandat att påverka lionsrörelsen. Lions Club 


Arboga menar därför att tidigare internationella presidenter och direktörer inte bör positivt 


särbehandlas utan får betala resor och uppehälle som alla andra deltagare. 


 


Hemställan 


Utifrån ovanstående resonemang hemställer Lions Club Arboga att Riksmötet antar denna 


motion med begäran 


 


... att Guvernörsrådet arbetar för att Lions Club International arbetar för att tidigare 


internationella presidenter och tidigare internationella direktörer inte positivt särbehandlas utan 


får resa till konvent och andra Lionsmöten på samma villkor som alla andra Lions-medlemmar. 


 


Arboga den 8 oktober 2009 


 


 


 
 


Denna motion antogs vid allmänt klubbmöte med LC Arboga torsdagen den 8 oktober 2009. 
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AUs förslag 


 


AU föreslår GR att bifalla motionen. 
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Guvernörsrådet MD 101 


 


 


 
Rapport angående Astma och Allergiförbundets Forskningsfond. 


 


1989 genomförde Lions en Röda Fjädernkampanj, där de insamlade medlen, 64 miljoner  


kronor gick till Astma och Allergiförbundet. Dessa medel ut gjorde grundstommen i den 


förskningsfond, som sedermera bildades. Sedan starten, har Lions haft en plats i fondens 
styrelse. Vidare skedde, efter några år, en ombildning till stiftelseform. 


 


I verksamhetsparagrafen är det vidare uttryckt, att fondens styrelse ansvarar för förvaltningen 


av fondens kapital, samt beslutar, efter förslag från Forskningsnämnden, om utdelning av  


stipendier och anslag till forskare.  
 


Styrelsen består av totalt 5 ordinarie ledamöter och 3 suppleanter, och är detta en lagom 


storlek, för att sköta verksamheten. 


 


Under det gångna året har beslut tagits, att dela ut kronor 6 040 000, till 25 forskningsprojekt, 
Varav 40.000.-  avseende Kerstin Hejdenbergs minnesfond.  


Från postkodlotteriet har erhållits kr. 1 200.000 till 9 olika projekt. 


 


 


 
Sedan 1 januari 2007, har undertecknad, PCC Bengt Hultén, utsetts till ordinarie ledamot i  


Forskningsfondens styrelse, samt PDG Göran Linnarsson, såsom ersättare. 


 


Harplinge 2010-02-05 


 
 


 


Bengt Hultén  
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Motion från LC Arboga till Lions Riksmöte 2010 
 
Guvernörsrådet bör arbeta för full insyn inom Lions Club International 
 


Liksom många andra Lionsklubbar är Lions Club Arboga bekymrad över den internationella 


avgiften som tillsammans med övriga avgifter till multipeldistriktet och klubben utgör ett av 


hindren för Lionsrörelsens expansion. Klubbarna blir genom dessa höga avgifter tvingade att 


hålla nere klubbavgiften som är avsedd att finansiera basverksamheten inom Lionsrörelsen. 


 


Vid 2009 års Riksmöte avslogs den motion som LC Arboga skrivit, med samma syfte som 


denna. Då motiverades avslaget med att kostnader för internationella konvent etc. redan nu 


offentliggörs. Men fortfarande är det så att världens Lions-medlemmar inte får veta omfattningen 


av rese- och hotellkostnader för t.ex. tidigare internationella presidenter och tidigare 


internationella direktörer, med eventuell partner. Den raka fråga som LC Arboga via Hans 


Almgren ställde förra året, upprepad i år, till Lions International, har förblivit obesvarad. Vi 


Lionsmedlemmar vet således inte hur många tidigare presidenter och direktörer som utan 


uppdrag rest till Convent, nu senast i Minneapolis. Och vi vet inte heller om det var någon 


partner som på Lions bekostnad följde med sin man/maka och inte ens besökte Conventet. 


 


LC Arboga menar att Lions International måste visa maximal öppenhet gentemot de lokala 


klubbarna för att möjliggöra en intern debatt för att ytterligare förbättra Lionsrörelsen. Därför 


vill LC Arboga att Guvernörsrådet arbetar för att Lions International visar större öppenhet, t.ex. 


när det gäller kostnader och intäkter för International Conventions samt över huvud taget den 


Internationella styrelsens verksamhet. Vi Lionsmedlemmar i hela världen förser via 


medlemsavgiften den Internationella styrelsen med pengar. Då är det inte mer än rimligt att 


Lionsmedlemmarna i världen far en klar och enkel redovisning hur pengarna har använts. Det är 


helt enkelt en fråga om demokrati. 


 


Hemställan 


Utifrån ovanstående resonemang hemställer Lions Club Arboga att Riksmötet antar denna 


motion med begäran 


 


…. Att Guvernörsrådet arbetar för att Lions International ger full insyn i hur den internationella 


medlemsavgiften används, t.ex. kostnader och intäkter för internationella konvent etc. 


 


 


Arboga den 8 oktober 2009 


 


 
Denna motion antogs vid allmänt klubbmöte med LC Arboga torsdagen den 8 oktober 2009. 
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AUs förslag 


 


AU föreslår Gr att avslå motionen då dessa kostnader presenteras varje år i såväl 


handbok som tidningen Lion. 
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Beträffande täckande av kostnader för insamling och administration för Världens Barn 
kampanjen utöver de av Radiohjälpens styrelse fastställda 15 procenten. 


 


AU föreslår Guvernörsrådet att föreslå Riksmötet att GR får disponera medel ur Pengapåsen 
för att finansiera ev. insamlings och administrativa kostnader som ligger över den 
kostnadsram om 15 % som Radiohjälpens styrelse accepterar.   


( Alternativt att kostnader för resor etc för Lions representant i insamlingskampanjen belastas 
budgeten för hjälpkommittèn) 


Detta skall gälla så länge som Lions är en av deltagande organisationer i insamlingen 
Världens Barn. 


 


 


IPCC PO Damberg 
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Sten Jansson________________________________________________________________ 


Fran: "Lennart Hansson" <lennart.hansson.amal@minmail.net> 


Till: <dg101 b@lions.se> 


Skickat: den 29 oktober 2009 16:20 


Ämne: MOTION RM 2010 


Hej Sten, 


Jag bifogar en motion till Riksmötet 2010, som jag förmodar att DM 2010 ska behandla innan den går 


vidare. Denna motion har jag tyvärr inte presenterat för månadsmötet i Аmal, däremot har styrelsen 


godkänt innebörden. 


Eftersom det kan komma virus och annat skräp med bifogade filer, lägger jag texten direkt i mailet, Jag 


kommer även att skicka den per post till Dig, men hinner tyvärr inte få iväg kuvertet före helgen. 


 


Vi har vårt månadsmöte på tisdag 3/11, då ska jag presentera motionen och kommer även att delge Dig 


klubbens åsikter. 


 


Ha en fortsatt bra dag, Lionshälsningar 


 


Lennart/LC Аmål 


 


 


Motion till Lions Riksmöte 2010. 


 


"Allt" kommer fram. 


 


Lions har under sina snart 100 år haft vissa värderingar som varit en grund för den verksamhet 


som vi bedriver. Bland annat har Lions haft som ett adelsmärke att allt arbete i Lions namn skall 


vara ideellt, med andra ord, vi tar inte betalt för att vi hjälper andra människor. 


 


Även på Lions Sveriges hemsida kan man läsa följande: Alla insamlade medel går oavkortat 


till ändamålet. Lions organisation och administration betalas helt av medlemsavgifter. Som 


alla inom Lionsrörelsen vet, betyder detta att man endast drar ifrån de faktiska kostnaderna för 


aktivitetens genomförande (ex vis annonser), allt annat går oavkortat till hjälpverksamhet. 


 


Därför blev jag mycket förvånad när Röda Fjädern på MD-nivå tyckte att vi kunde anlita folk 


utanför Lions (skolbarn m fl) som skulle sälja RF-pins för 20 kr styck, samtidigt som de fick 


behålla 5 kr för varje såld pins. Med andra ord, 25% av summan går bort i omkostnader, lägger 


man därtill kostnaden för produktion av pinsen, förpackning, hantering, distributionskostnader 


mm, är vi troligtvis uppe i ca 50%. 


 


Dessutom öppnar detta även för möjligheten att klubbarna skulle få möjlighet att "köpa in" 


arbetskraft för, i princip, alla aktiviteter där vi får in pengar. 


 


Med hänvisning till ovanstående yrkar jag att 


 


om Lions skall använda sig av personer utanför lionsrörelsen för insamlingsändamål, skall även 


dessa personer arbeta helt ideellt. 


 


Åmål 2009-10-29 


Lennart Hansson 


2009-10-30 



mailto:lennart.hansson.amal@minmail.net

mailto:b@lions.se
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 AUs förslag 


 


AU föreslår GR att avslå motionen med samma motivation som 


distriktsrådet lämnat. 
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Hej! 
  


GR-protokoll nr 4 


Efter att ha tagit del av det senaste GR-protokollet skulle jag uppskatta att få ett förtydligande på 


några punkter i protokollet: 


  
 


§ 76 Skrivelse till skatteutskottet 


Vad avses med beslutet "Att officiella handlingar undertecknas med enbart namn och funktion 


samt Sveriges Lions"?  Rent generellt bör väl officiella handlingar undertecknas med fullständig 


firmateckning d.v.s." Lions Clubs International MD 101-Sverige" med behörig firmatecknares 
underskrift. 


  


 


§ 79 Val av controller 


Av beslutet framgår att Björn även utsetts till kontorschef.  Har inte tidigare befattningshavare 
varit "kontorsansvariga" men inte "kontorschef"?  En sådan uppgradering brukar normalt föregås 


av förhandlingar.  Har så varit fallet? 


  


 


§ 80  Kronprinsessan Viktorias bröllop 2010 
Enligt protokollet har GR beslutat att Kronprinsessan skall föräras ett hedersmedlemskap i en 


klubb.  En lionklubb är ett självständigt rättssubjekt och ingen annan än klubben kan besluta om 


man skall förära någon ett hedersmedlemsskap.  Förutom att GR saknar sådana befogenheter så 


skulle detta dessutom innebära att klubben åläggs att betala medlemsavgift för ett livslångt 


medlemskap!  
  


 


 


Med bästa lionhälsningar  


  
Heinz Ondrejka 








Bil 131 


2009-11-26 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2009-2010 


Lions Club Vittsjö - Bjärnum  


 


Motion till Riksmötet 2010 


 
Nuvarande försäkring, som Lions har, gäller enbart mot tredje man om någon medlem i Lions varit 


vållande. Den är således inte någon olycksfallsförsäkring som täcker skada på medlem utan hänsyn till 


skuld. 


De fiesta medlemmar har förmodligen en försäkring som täcker ett olycksfall. Det gäller förmodligen 


främst dem som är kvar i arbetslivet. Då medelåldern är hög bland Lions så finns det förmodligen många 


som är pensionärer och saknar en olycksfallsförsäkring. 


 


Därför är det angeläget att Lions nationellt tecknar en gruppförsäkring för olycksfall att gälla alla 


medlemmar under klubbmöte och annan aktivitet ordnad av Lions. 


 


Omfattningen av en sådan försäkring kan vara: 


- läkekostnader; 


- tandskadekostnader; 


- resekostnader; - merkostnader; 


- rehabiliteringskostnader; 


-  invaliditet. 


 


Lions Club Vittsjö-Вjärnum hemställer härmed: 


 


att riksmötet beslutar utreda frågan och ställer förslag. 


 


 
Claes Brauer 


President 


 


 


Yttrande över inkomna motioner till RM i Visby 2010. 


 


Distriktsrådet för 101 SV har tagit del av inkomna motioner enligt nedan: 


 


Motion avseende tecknande av olycksfallförsäkring för enskild Lionsmedlem centralt. 


Inkommit från LC Vittsjö-Bjärnum 


 


Beslut 


Distriktsrådet tillstyrker denna motion inför RM 2010. 


 


 Dag som ovan. 


 


 


 
 


Olof Ejdeblad 


DG 101 SV 


 


 


AUs förslag 


 


 AU föreslår GR att tillstyrka motionen och 


 tillsätter  en utredning. 








Bil 192 


2010-02-10 


Sidan 1 av 1 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 


 


2009-2010 


2010 – 01 -30 


 


 


Till Guvernörsrådet arbetsutskott 


 


 


Orkester Norden  


 


Ungdomskommittén föreslår  


att  10 kronor per medlem  utdebiteras per medlem under verksamhetsåret 2010-2011 till 


Orkester Nordens verksamhet  


 


 


 


 


LEO 


 


Ungdomskommittén föreslår  


att  10 kronor per medlem  utdebiteras per medlem under verksamhetsåret 2010-2011 för insatser 


för LEO-klubbarnas utveckling  


 


 


 


Ungdomskommittén 


Ordf Vivianne Eriksson 
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Motion ang insamlingsmål för nästa Röda Fjädern 2012  


 


Med färska erfarenheter av årets Röda Fjädern-insamling och de svårigheter det varit att få folk att förstå 


vikten av att stödja Hjärnfondens arbete, har vi sökt något insamlingsändamål som folk lättare kan förstå och 


som kanske t o m berör många. 


Vi har fastnat för att som mottagare av insamlade medel för aktiviteten 2012 föreslå Barndiabetesfonden. 


Tyvärr har flera på ett eller annat sätt kommit i direkt kontakt med barndiabetes och än fler - om inte så gott 


som alla - har kännedom om sjukdomen. 


 


LC Mullsjö (101-SV) föreslår därför riksmötet besluta 


att insamlingsresultatet för 2012 års Röda Fjädern-aktivitet ska tillfalla  


 Barndiabetesfonden - för den samlade forskningen kring barndiabetes i hela landet. 


 


Mullsjö i oktober 2009 


 


Hans-Åke Ljungman  


president 


------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 


Till Lions Riksmöte 2010 


 


Motion ang insamlingsmål för nästa Röda Fiädern 2012 


 


Med färska erfarenheter av årets Röda Fjädern-insamling och de svårigheter det varit att få folk att förstå 


vikten av att stödja Нjärnfondens arbete, har vi sökt något insamlingsändamål som folk lättare kan förstå och 


som kanske t o m berör många. Vi har fastnat för att som mottagare av insamlade medel för aktiviteten 2012 


föreslå Barndiabetesfonden. Tyvärr har flera på ett eller annat sätt kommit i direkt kontakt med barndiabetes 


och än fler - om inte så gott som alla - har kännedom om sjukdomen. 


 


LC Bankeryd (101-SV) föreslår därför riksmötet besluta 


   att insamlingsresultatet för 2012 års Röda Fiädern-aktivitet ska tillfalla 


 Barndiabetesfonden - för den samlade forskningen kring barndiabetes i hela landet. 


 


Bankeryd i oktober 2009 


Bertil Gustafsson , president 


--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


Till Lions Riksmöte 2010 


 


Motion ang insamlingsmål för Röda Fjädern 2012 


 


Mot bakgrund av det ihärdiga forskningsarbetet som pågår i hela vårt land för att lösa problemen med 


barndiabetes och de framsteg som gjorts, är det vår uppfattning att Lions med den riksaktivitet som Röda 


Fjädern innebär betydligt kan bidra till framsteg. 


 


LC Huskvarna (101 SV) föreslår därför riksmötet besluta 


 


 Att insamlingsresultatet för 2012 års Röda Fjädern aktivitet ska tillfalla Barndiabetesfonden - för den 


 samlade forskningen kring barndiabetes i hela landet. 


 


Huskvarna i oktober 2009 


Åke Björkman, President 
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Motion ang insamlingsmål för nästa Röda Fjädern 2012  


 


Med färska erfarenheter av årets Röda Fjädern-insamling och de svårigheter det varit att få folk att förstå 


vikten av att stödja Hjärnfondens arbete, har vi sökt något insamlingsändamål som folk lättare kan förstå och 


som kanske t o m berör många. Vi har fastnat för att som mottagare av insamlade medel för aktiviteten 2012 


föreslå Barndiabetesfonden. Tyvärr har flera på ett eller annat sätt kommit i direkt kontakt med barndiabetes 


och än fler - om inte så gott som alla - har kännedom om sjukdomen. 


 


LC Gränna (101-SV) föreslår därför riksmötet besluta 


 att insamlingsresultatet för 2012 års Röda Fjädern-aktivitet ska tillfalla  


 Barndiabetesfonden - för den samlade forskningen kring barndiabetes i hela landet. 


 


-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


Gränna i oktober 2009 


 


Peter Eriksson 


President 


Lions Club Vittsjö -  Bjärnum 


 


Motion till riksmötet 2010. 


 


Barndiabetes är den vanligaste kroniska sjukdomen hos barn och ungdomar i Sverige. Förekomsten är hög i 


jämförelse med andra länder. Cirka 750 barn insjuknar varje år. Lions har under en lång följd av år bidragit 


med resurser till barnbiabetesforskningen. Vid Lions distriktsmöte med 101 SV i Mullsjö den 27 september 


2009 presenterade Britt-Marie Weidby, ordförande i Humankommittén, problemen med sjukdomen. Hon 


påpekade att forskningen var på väg att lyckas bota sjukdomen. Behovet av resurser är dock fortfarande 


mycket stort. 


 


Lions Club Vittsjö-Bjärnum hemställer härmed: 


att nästa Röda Fjädern kampanj 2012 görs till förmån för barndiabetesforskningen. 


 


Claes Brauer  


President 


-------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 


        Torup 2009 09 30 


 


Till:  Guvernörsrådet 


 


Från: 


Lions Club Torup 


 


Motion. 


 


Torups Lions Club motionerar härmed om att medlen för Röda Fjädern-aktiviteten 2012 tillfaller 


Barndiabetesfonden. 


 


 


Dag som ovan 


Torups Lions Club  


Ingemar Göranssoп , President 
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Distriktsrådet för 101 SV har tagit del av inkomna motioner enligt nedan: 


 


1. Motion avseende Röda Fjädern aktivitet 2012 till förmån för Barndiabetesfonden har inkommit från sex 


(6) stycken klubbar i distriktet. LC Huskvarna, LC Banketyd, LC Gränna, LC Vittsjö-Bjärnum, LC Mullsjö, 


LC Torup. 


 


Beslut 


Distriktsrådet tillstyrker dessa motioner inför RM 2010. 


 


 


 


 AUs förslag 


AU föreslår GR tillstyrka motionerna och tillsätta en arbetsgrupp som kontaktar 


Barndiabetesfonden för att höra om de är intresserade av ett samarbete med Lions 


om en RF-insamling för forskning om barndiabetes. Därefter tar arbetsgruppen 


tillsammans med Barndiabetesfonden fram en projektplan som omfattar 


finansiering, tidplan etc. 
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Lions Club International MD 101
1/7-09  -  19/02-10


Budget Utfall 


Intäkter Perioden


Nationella avgifter 3 315 000 3 376 347


LCI ersättning pers, lokal o mtrl 15 088


Försäljning  450 000 372 608


Handbok 100 000 122 220


The Lion 542 850 274 781


Postkontroll IBM 10 000 0


Anm avgifter seminarier 99 000 99 000


Övr ersättningar o intäkter 1 100 104 608


Summa intäkter 4 517 950 4 364 652


Kostnader
Varor -300 000 -335 862


GRO -99 345 -35 714


GR -92 245 -67 563


AU -133 475 -67 324


IT -33 550 -1 947


RM -334 325 -6 236


NSR -211 500 -144 644


EF -72 750 -66 142


Convention -74 000 -63 132


ID kostnader 0 0


Övriga kommittéer -7 800 -9 491


Framtidskommittén, VDG, GMT -340 635 -178 525


Hjälpkommittén/IR -76 445 -13 940


Ungdom/NO/LQ/LEO -86 000 -62 576


RVN -29 285 -5 124


HRO -2 000 0


PR -35 000 -35 525


The Lion -426 520 -236 327


Handboken -95 000 -108 314


Personal -1 441 530 -848 028


Administration -636 800 -400 986


Summa kostnader -4 528 205 -2 687 400


Resultat före avskrivningar -10 255 1 677 252


Kostnader för avskrivn o avsättn -10 000


Finansiella intäkter och kostnader 20 000 136 381


Extraordinära intäkter o kostnader 0 0


-255 1 813 633


Resultat -255 1 813 633


Skatter 0 0


Resultat efter skatt -255 1 813 633


Budget 2009-07--2010-06
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Guvernörsrådet 


Lions Multipeldistrikt 101 Sverige  


Geijersvägen 24 


112 44 Stockholm 


 


 


Re Motion beträffande inrättande av en Pandemifond 


 


Vi, Lions Club Österåker, önskar inkomma med följande motion till Lions Riksmöte 2010. 


 


Hemställan 


Vi hemställer att Riksmötet beslutar (i) att instifta en Pandemifond, (ii) att fonden skall förvaltas av 


Guvernörsrådet (iii) samt att Lions Multipeldistrikt 101 Sverige initialt skall bidraga till fonden med 


ett belopp om SEK 25.000 så snart fonden instiftats. 


 


Syfte 


Syftet med fonden är att Lions skall möjliggöra en korrekt och relevant informationsspridning till 


allmänheten om vad en pandemi är och hur den bör hanteras. Informationen skall skapas av personer 


med god insikt om pandemier och de olika frågeställningar som kan uppkomma i samband med 


pandemiinformation. Informationen skall fylla alla krav på hög grad av professionalism. 


Informationen får på intet sätt vara vinklad för att tjäna någon enskilds eller myndighets intresse. 


 


Bakground 


Pandemi, eller globala utbrott av allvarlig smitta, är i dagsläget en realitet beroende av människors 


resande, av att nya infektionsagens upptäcks och inte minst den tydliga klimatförändring som sker. 


Tidigare hade vi pandemier som pesten och spanska sjukan där vi till största delen stod handfallna 


inför problemen och fick agera när väl vi drabbats av farsoterna. I dagsläget tror vi att vi har bättre 


möjlighet att agera för att förhindra smitta vilket till del kan vara sant. Vi har bättre vacciner, 


mediciner och inte minst så har vi ökande kunskaper om ev. kommande farsoter. Ett exempel på detta 


är den sk. svininfluensan. Tyvärr är det så att den ökande kunskapsmassan även ger problem med 


informationen omkring vad som borde göras och inte göras. Inte minst tydligt har detta blivit när det 


gäller svininfluensa där den ena experten säger sig besitta kunskap i ämnet långt över vad anda gör 


vilket leder till att myndigeter och myndigheters information till befolkningen blir svår att tolka. 


Nedan angivna artiklar illustrerar det nu sagda. Det påtagliga i den förvirrade informationen som 


kommer fram när vi står nära en pandemi har ofta karaktären av kris och i krisens spår sker ofta 


misstag och många felbedömningar. Detta skulle kunna minimeras om man i normaltider tog fram 


relevant och saklig information för spridning i samhället. 


 


Fondens förvaltning 


Fonden föreslås kapitaliseras genom insamling och/eller frivilliga bidrag från intresserade klubbar. 


Initialt skulle en fond behöva en avkastning på SEK 20 000 — 30 000. Fonden bör förvaltas så att 


någon myndighet, förslagsvis Smittskyddsinstitutet, får i uppdrag att handha rutiner kring utdelandet 


av medel, ansökningsförfarande samt tillsättande av råd för bedömning av inkomna ansökningar. 


 


Stadgar 


För det fall att riksmötet skulle bifalla motionen önskar vi medverka vid upprättandet av fondens 


stadgar. 
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Referenser 


För ytterligare information om pandemier hänvisas till 


 


1 http://www.svd.se/opinion/brannpunkt/artikel_3213187.svd 


 


2 http://www2.unt.se/avd/1,1826,МC=77-AVПD950006,00.Ьtm1  


 


3 http://www.nyØes.com/2009/09/29/health/views/29essa.html?_г-


1&sсp=2&sq=іnflиеnza%20h1n1%20vaccination&st=cse   


 


4 http://article.wn.com/view/2009/07/07/5winе_flu_outbreak_in_SA_ìs_Ø1д_ìnfection/  


5 http://news.хinhuanet.com/english/2009-08/07/content_11843554.htm 


б http://www.reuters.com/artiсle/healtЬNews/idUSТRE58O29O20090925 


7 http://allehanda.se/start/harnosand/1.1396085 


8 http://www.sr.se/uppland/nyheter/artikеLasр?artike1=3134784  


 


 


Akersberga den  26oktober 2009 


Lions Club Österåker, gm 


 
Bertil Gustafsson 


LP 


 


 


Yttrande från distriktet 


 


Motion beträffande inrättande av Pandemifond 


 


 


Distriktsrået 101 U har vid sitt sammanträde 24 oktober 2009 beslutat att hos guvernörsrådet 


tillstyrka innehållet i LC Österåkers motion. 


 


Norrtälje 25 november 2009 


 


Hans Catani 


Distriktsguvernör  101 U 


 


 


 


AUs förslag 


 AU föreslår GR att avslå motionen då information om Pandemier sköts av Socialstyrelsen 


dessutom finns det en Världsinfektionsfond (Vif) som vid senaste Pandemin fick uppdraget av 


Socialstyrelsen att hjälpa till med informationsspridningen. 



http://www.svd.se/opinion/brannpunkt/artikel_3213187.svd

http://www2.unt.se/avd/1,1826,МC=77-AVПD950006,00.Ьtm1

http://www.nyøes.com/2009/09/29/health/views/29essa.html?_г-1&sсp=2&sq=іnflиеnza%20h1n1%20vaccination&st=cse

http://www.nyøes.com/2009/09/29/health/views/29essa.html?_г-1&sсp=2&sq=іnflиеnza%20h1n1%20vaccination&st=cse

http://article.wn.com/view/2009/07/07/5winе_flu_outbreak_in_SA_ìs_Ø1д_ìnfection/

http://news.хinhuanet.com/english/2009-08/07/content_11843554.htm

http://www.reuters.com/artiсle/healtЬNews/idUSТRE58O29O20090925

http://allehanda.se/start/harnosand/1.1396085

http://www.sr.se/uppland/nyheter/artikеLasр?artike1=3134784
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Org. nr 802004-3728 


 
Verksamhetsberättelse 


 
Guvernörsrådets redogörelse för 


2008-07-01 – 2009-06-30 
 
Lions Clubs International, Multipeldistrikt 101-Sverige 
 
Vid Riksmötet i Uppsala antogs verksamhetsplan 2008-2009 med huvudtemat fortsatt kamp 
mot våld och droger. 
 
Guvernörsrådet 
GRO  PO Damberg 
  LC Skara 
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Lions Clubs International MD101 Sverige 


 
 
Kommittén för hjälpverksamhet 
 
Under verksamhetsåret har MD 101 arbetat med två projekt: 
 
Projekt Morogoro, Tanzania 
Både ögonkliniken och byggnaden för ögonkirurgi är klara. Arbetet med att köpa nödvändig 
utrustning har påbörjats. 
 
Det ursprungliga ögonprojektet för vuxna är ett Sight Firstprojekt, medan utvidgningen för att 
bekämpa barnblindhet är ett Världens Barnprojekt, som nu drivs i samarbete med Sight Savers 
International och tanzanska sjukvårdsmyndigheter. 
 
Inom Sight First-projektet har 20 000 byinnevånare trakomtestats. 2 000 av dem skall få 
behandling, bl.a operation. En allmänläkare har utbildats till ögonläkare med kunskap att 
utföra trakomoperationer. En annan ögonläkare har utbildats till ögonkirurg med rätt och 
kunskap att utföra gråstarrsoperationer. Två sjuksköterskor har i Gambia utbildats till 
ögonsjuksköterskor. 45 byhälsoarbetare har tränats i ögonsjukvård. I samband med utdelning 
av begagnade glasögon görs syntester av ögonläkare, som behandlar enklare åkommor på 
plats eller remitterar patienter till gråstarrsoperationer. Dessa operationer har gjorts lokalt  
ute på landsbygden tack vare att projektet försett ögonkirurglagen med ett transportfordon  
och bärbara operationsmikroskåp. Glasögonutdelningen har också fått patienter från avlägsna 
platser att komma till sjukvården, vilket de enligt läkarna annars inte skulle ha gjort. 
 
Profilprojekt hos Världen Barn för både 2008 och 2009 års insamling är att förbättra 
mödravården. Efter samråd med både civila- och sjukvårdsmyndigheter på såväl lokal nivå 
som på departementsnivå har projektet beslutat erbjuda de sex hälsocentra i verksamhets- 
området ett paket bestående av en teamutbildning för mödravårdspersonalen, utrustning för  
att redan under graviditeten upptäcka varningssignaler som blodbrist, högt blodtryck och 
äggvita, utrustning för att förhindra smittspridning mellan mor, barn och personal samt 
utrustning för rensning av det nyfödda barnets luftvägar. Vidare skall hälsocentren få en 
operationssal för ögon- och mödravård och ett väntehem för gravida, som kommer från 
avlägsna byar och löper risk för komplikationer. Hälsocentra skall också förses med rent 
kranvatten och elektricitet från solceller.  
 
Projekt Restaurangskolan i Oradea, Rumänien 
Nordiska Samarbetsrådet (NSR) beslutade i januari 2006 om projektet Restaurangskolan i 
Oradea, Rumänien. Byggnaden kommer när den är färdig att ägas och förvaltas av den i 
Rumänien registrerade Stiftelsen Fondation Speranta. 
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Lions Clubs International MD101 Sverige 


 
Ungdomskommittén 
  
Internationellt ungdomsutbyte 
MD 101 tog emot fem ungdomar från Australien under perioden 20 december 2008 –  
8 januari 2009. Dessa ungdomar var placerade i värdfamiljer (distrikten B, P, A, SM) i Kil, 
Deje, Älta,  Sölvesborg och Skelleftehamn.  Sommaren 2008 genomfördes tre läger: 
101A Camp Bellman, 101U Viking Camp och 101N Camp Sollefteå. Totalt tog man emot 74 
ungdomar. Det var det var 64 utresande ungdomar som deltog i internationella läger 
sommaren 2008.   
 
Den sedvanliga YE - arbetskonferensen genomfördes den 20-21september 2008 med 
deltagare från samtliga distrikt i Bromma. Den första dagen ägnades åt ungdomsutbytet, 
utresandet och planering av kommande läger. Den andra dagen ägnade vi åt hur vi ska 
förbättra informationen om LEO-klubbarna och hur vi ska kunna starta fler klubbar.  
 
Ansökningarna till de internationella lägren har genomförts till största delen elektroniskt. 
Övergången från ansökningar på papper till digital version har skett utan större svårigheter.  
 
Kompletta ansökningar med underskrifter har skannats in och sen skickats via mail till 
mottagande land. Vanligtvis brukar man få skicka 4 papperskopior på varje ansökan per post 
till mottagande land, detta har i år endast skett undantagsvis. Fördelarna med digitala 
ansökningar är många. Våra utresande ungdomar har fått snabbare besked om acceptance om 
placering på läger, information om flyg mm har kommit snabbt. Och researrangören kan 
snabba upp köpet av resorna, vilket också påverkar kostnaden.  
 
Lägerkatalogen – Program för vårt ungdomsutbyte har funnits att hämta på Lions hemsida. 
Katalogen har inte tryckts upp i pappersformat. Det förefaller inte ha vållat några större 
svårigheter för klubbarna och ungdomarna att hitta informationen på hemsidan. Och 
klubbarna har haft möjlighet att rekvirera en utskrift av lägerkatalogen i Pdf – format. .  
Information om förändringen gick ut den 28 oktober via mail till samtliga klubb-presidenter 
(vissa klubbar har informationen gått till sekreterarna).   
 
Under våren 2009 har 79 ansökningar för deltagande i internationella läger sommaren 2009 
behandlats.  


  
LEO 
Ändringen av översättningen av ordet ”offervilja” i LEO har godkänts. Den nya 
översättningen är ”omtanke”. 
Under verksamhetsåret har man infört att det i varje nummer av tidningen 
The Lion ska finnas en spalt om  LEO, nyheter, verksamhet och projekt.   
 
De finns tre aktiva LEO  klubbar:   


• LEO klubben Sölvesorg i SM har 18 medlemmar. Och de är med 
och deltar i möten för att hjälpa till att starta nya LEO klubbar 


• LEO Värmland har 12 medlemmar.  
• LEO Råda Mölnlycke har något färre medlemmar.   


 
Det har pågått aktiviteter i några distrikt för att starta nya LEO klubbar. 
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2009-2010 


LCFF motion  


 
Bakgrund  


Lionrörelsen i MD 101 har snart fyra regionala fonder för cancerforskning och på detta sätt finns ingen 


samordnad insamlingsstrategi för hela multipeldistriktet. 


 


I de flesta frågor som berör cancerforskning och debatteras inom samhället är det oftast Cancerfonden, 


som tillfrågas och har möjlighet att uttala sig. Våra fonder syns inte i rikssammanhang. 


 


Våra enskilda cancerforskningsfonder gör stor nytta och hjälper forskningen med betydande insatser i 


form av ekonomiskt stöd men med en gemensam fond skulle vi kunna samla våra krafter mot ett högre 


gemensamt mål. 


En gemensam fond ger också ökad kännedom och därigenom skulle vi kunna öka insamlingsbeloppen 


och höja medvetandenivån för Lions verksamhet. Vilket även skulle gynna våra andra 


insamlingsverksamheter och också öka kännedomen om vårt varumärke. 


 


Lions samtliga fonder verkar med mycket låga administrativa kostnader vilket är ett medvetet val. Detta 


har ju även medfört att kännedomen ute bland den breda allmänheten är relativt låg. Exempelvis får inte 


fondernas styrelser full kostnadstäckning för sitt arbete. 


 


Yrkande 


Vi bör verka för att i framtiden slå ihop våra fonder till en gemensam för MD. På detta sätt kan vi 


samordna aktiviteter och få mer uppmärksamhet på det nationella planet. Vi kan rikta oss direkt till den 


stora allmänheten genom nya insamlingsformer, utan att höja kostnaderna. Röda Fjädern kunde med 


fördel vara en form av stöd för insamlingskampanj. På detta sätt ökar vi det totala insamlingsbeloppet och 


kan donera mer medel till forskningen. 


 


Vi föreslår att RM ger till GR uppdrag att tillsätta en projektgrupp bestående av styrelsemedlemmar ur 


nuvarande fonder och att denna grupp till nästa RM inkommer med konkreta förslag hur fonderna skall 


slås ihop till en gemensam för hela Sverige. Gruppen bör se över nuvarande institutioners bidrag och även 


föreslå hur medel skall fördelas så rättvist som möjligt enligt nuvarande insamlingsformer. 


 


 
 


Kenneth Eriksson, president, LC Norrtälje 


 


 


Motion LCFF 


 


Distriktsrådet 101 U har vid sitt sammanträde 24 oktober 2009 beslutat att hos guvernörsrådet tillstyrka 


innehållet i LC Norrtäljes motion. 


 


Norrtälje 25 november 2009 


 


 
Hans Catani 


Distriktsguvernör 101 U 


 


AUs förslag 


 


AU föreslår GR att avslå motionen då det 


inte föreligger förutsättningar för att slå 


samman insamlingstiftelsen och 


forskningsfonderna till en gemensam 


forskningsfond. 
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Motion till Lions Riksmöte 2010 


 
Frekvens för genomförande av Röda Fjädern-aktivitet 


Rätt genomförd är Röda Fjädern en av våra viktigaste varumärken gentemot allmänheten. Det är därför av 


största vikt att dessa aktiviteter genomförs på ett väl förberett sätt och att de inte konkurrerar med andra 


riksomfattande aktiviteter. Vi tror att våra lionklubbar helhjärtat ställer upp på Röda Fjädern-aktiviteter 


med dessa nämnda förutsättningar. 


 


Att det krävs en lång förberedelsetid kanske inte är självklart för alla medlemmar. Det krävs långa 


förberedelser både för att hitta ett bra och meningsfullt ändamål, förankra detta hos våra klubbar, 


fastställa effektiva samarbetsformer med ev. medpart och inte minst att i god i tid före aktiviteten 


informera våra klubbar och medlemmar om det ändamål, som Röda Fjädern-aktiviteten avser. Det är svårt 


för medlemmar att göra en bra insats om man inte känner sig motiverad för ändamålet. 


 


Därför upplever vi att beslutet vid 2009 års Riksmötet, att ha som målsättning "att anordna Röda Fjädern 


vart tredje år" är olyckligt och riskerar att ge mindre bra 


planerade aktiviteter. I praktiken skulle detta innebära att förberedelsearbetena måste påbörjas innan 


närmast kommande Röda Fjädern är genomförd. Vi tror inte hгHer att klubbarna orkar med så frekventa 


aktiviteter om de skall genomföras med framgång. Särskilt problematiskt blir  det om två riksomfattande 


aktiviteter skall genomföras under samma år, vilket varit fallet under innevarande verksamhetsår. Svårt 


blir det dessutom för klubbar som har andra årligen återkommande stora lokala aktiviteter. 


 


 


Lions. Club Falun vill därför föreslå Riksmötet besluta att 


 med upphävande av föregående års riksmötesbeslut anta målsättningen att 


genomföra en Röda Fjädern-aktivitet inom varje femårsperiod samt, 


 att inte mera än en riksomfattande aktivitet genomförs under ett verksamhetsår. 


 


 


 


Falun 2009-10-22 


 


 
Håkan Hellman, LP LC Falun 


Sturegatan 83 A, 79160  Falun 


 


Yttrande från distriktet 


 
Distriktsrådet 101GD 


 


Distriktsrådet har vid si sammanträde den 2009-11-21 i Rättvik beslutat att tillstyrka motionen. 


 


 
 


AUs förslag 


 AU föreslår GR att tillstyrka första att-satsen i sin helhet. 


AU föreslår GR att tillstyrka andra att-


satsen med tilläget ”att vid de år Lions 


har Röda Fjädern aktivitet ska den vara 


lions huvudaktivitet”. 
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Utvärdering av Röda Fjädern insamlingen 2009. 
 
Historik. 
Under året 2006 tog Hjärnfonden kontakt med Lions Guvernörsråd om att genomföra en Röda Fjädern 
aktivitet för att  stödja forskningen om beroendesjukdomar. Vid riksmötet 2007 i Jönköping tog Lions 
beslut att  genomföra en Röda Fjädern insamling 2009, och att  syftet med RF-2009 ska vara att  ”sprida 
information om beroendesjukdomar och stärka det finansiella stödet till forskningen om beroende”.  
Efter att Riksmötet tagit  beslut om att genomföra RF-2009 satte Lions och Hjärnfonden samman en 
arbetsgrupp som gemensamt skulle ta fram projektplan och avtal för samarbetet. Lions representanter i 
arbetsgruppen var Annette Eiserman-Wikström, Sven-Arne Wennerberg, Patrik Persson och Jan Demuth. 
Annette Eiserman –Wikström var ordförande för arbetsgruppen. Avtalet undertecknades av parterna vid 
riksmötet 2008 i Uppsala. 
Den projektplan som beskriver hur projektet ska genomföras, insamlingsbudget, t idplan och en risk- och 
sårbarhetsanalys av projektet, har under hela projektiden legat på vår hemsida.  
Vid GR-möte 2 i augusti 2008 presenterade valberedningen sitt förslag till Lions representanter i 
styrgruppen och projektgrupp för Röda Fjädern. Och följande valdes, Ingemar Andersson LC Södertälje St: 
Ragnhild till Röda Fjädern General, Sven-Arne Wennerberg till Vice ordförande i gruppen och Jan Lofjärd 
till delegat. Under september insjuknade Ingemar Andersson och valberedningen fick uppdrag att  föreslå en 
ny kandidat t ill uppdraget Röda Fjädern General. 
Oktober 2008 föreslogs och valdes Bertil Ravnell t ill ny General för projekt Röda Fjädern. Under 
mellantiden uppehöll Sven-Arne uppdraget som RF-General. 
I början av september tillträdde den projektledare, Ewa Johansson, som Hjärnfonden anställt  för att 
t illsammans med vår Röda Fjädern General leda projektet. 
 
Verksamhet under perioden 2008-07-01-2009-12-31. 
Under hösten 2008 startades arbetet i styrgrupp, projektgrupp och distrikten utsåg sina distrikts ansvariga 
för Röda Fjädern.  Den 18 oktober 2008 hölls det första ”kick off” mötet där vi presenterade planerna för 
genomförande av RF-2009 för de distriktsansvariga och samlade in deras synpunkter, samtliga 
distriktsansvariga var samlade. 
Den första januari 2009 var startdatum för RF-insamlingen. Det startade med att  på några ställen i landet 
hade man trettondagsbal där man startade insamlingen.  
De flesta klubbar genomförde aktiviteter där de samlade in pengar och informerade allmänheten om 
beroendesjukdomar och konsekvenserna av dem. Trots det var resultatet per den 30 juni inte så lysande, vi 
hade då samlat in knappt 2 miljoner kr. 
Under hösten ökade klubbarna aktiviteterna och insamlingsresultatet blev betydligt bättre. Och det slutliga 
insamlingsresultatet kommer att  landa på ca. 8,5 miljoner vilket är långt ifrån det mål vi satte upp när vi 
gjorde vår insamlingsbudget som var 28 miljoner. När vi som arbetat centralt med RF-2009 tittar i 
backspegeln så ställer vi oss några frågor, vad har varit  bra och vad har varit mindre bra med projektet. 
Saker som vi kunnat göra annorlunda: 


1. Den organisationsform som vi valde att  driva RF-2009 i var kanske inte den mest lyckade. Även 
om vår partner står för den ekonomiska grunden för att driva en Röda Fjädern aktivitet, så ska 
basen för organisationen vara hos Lions. Detta är viktigt för att  förstärka Lions samhörighetskänsla 
med projektet.   


2. Anställs en projektledar för att  driva projektet, ska den personen fysiskt sitta närmare Lions. Detta 
för att aktivt delta i informationsspridning, aktivitetsplanering och att söka kontakt med tänkta 
sponsorer. 


3.  För att  öka klubbarnas delaktighet i Röda Fjädernprojektet borde information om projektets 
fortskridande lämnats ut t idigare.  


4. Det är viktigt att  den partner som vi genomför ett RF-projekt t illsammans med, sätter sig in i hur 
Lions är organiserat och arbetar. Det är viktigt att  man förstår att Lions är en partner och inte en 
insamlingsorganisation som de anlitat. Partnern ska under hela insamlingsperioden stå för sin 
delaktighet i RF-projektet. Det förbättrar trovärdigheten bland våra medlemmar.     
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5. Vid upprättandet av en insamlingsbudget ska hänsyn tas till att  många klubbar har svårt att  
genomföra aktiviteter. Detta beror dels på hög medelålder i klubben och dels på konkurens från 
andra organisationer i sitt  verksamhetsområde. Framförallt  får vi inte påverkas av de 
insamlingsresultat våra nordiska kamrater presterar. 


6. Det är viktigt att  de som utses till RF- General och distriktsansvariga får ett  bra stöd av 
Guvernörsråden och guvernörerna under insamlingsperioden. Det är bra om RF-insamlingen följer 
Lions verksamhetsår. 


7. Det är viktigt att  vi lions inser att ska vi fortsätta med röda fjädern insamlingar så måste vi 
acceptera kostnader för att  genomföra insamlingen. Vi måste köpa material (Röda Fjädrar, 
annonser, informationsmaterial, reklam, m m) som gör det möjligt att  genomföra en RF-insamling. 


8. Att genomföra två stora insamlingsprojekt samtidigt har visat sig vara svårt för vår organisation. 
9. Informationen om RF-2009 spreds via hemsidor och brev via dator, här har vi Lions en svaghet, då 


många i vår organisation inte är riktigt datamogna. Konstateras kan att  informationen inte nått ut 
t ill våra medlemmar. 


10. RF-organisationens medlemmar bör vara de samma under hela projekttiden. 


 
Saker som har varit bra 


1. Upprättad projektplan är bra, den beskriver tyligt hur budgeten är framräknad, den anger tidplan, 
talar om vilka risker och svagheter som finns i projektet. Dessutom finns en miljöpolicy angiven i 
den. 


2. Organisationen för Röda Fjädern har varit  bra med styrgrupp, projektledare, projektgrupp, och RF-
ansvariga ute i distrikten. 


3. Projektledaren har avlastat RF-generalen med en del praktiska arbetsuppgifter. 
4. De möten vi har haft där distriktsansvariga fått information om ämnet ”Beroende” och ändamålet 


med RF 2009 har varit bra. De distriktsansvariga har vid dessa tillfällen kunnat framföra 
synpunkter på hur aktiviteterna ska genomföras och beskriva läget ute ibland klubbarna. 


5. Den RF-hemsida som upprättades som beskriver klubbars insatser, läget på insamlingen och även 
presenterade en del av de tidningsartiklar vi fått  under insamlingen har varit  bra men tyvärr sällan 
läst. 


6. Länken mellan vår hemsida och Röda Fjäderns hemsida har fungerat bra .  
7. De lägesrapporter som lagts ut på hemsidorna som både beskrivit  läget och haft förslag på 


aktiviteter. 


8. Under insamlingsperioden, har vi fått stor uppmärksamhet i såväl t idningar som andra media. Det 
är ingen liten mängd pressklipp som har samlats in. Pressklippen har samlats i två tjocka pärmar, 
när man läser dem kan man konstatera att  många klubbar varit  väldigt aktiva.  


Sammanfattning.                                                    
Röda Fjädern som insamlingssymbol är bra men vi får inte titta t illbaka på den tid när vi hade hjälp av TV 
och Lennart Hyland. Det kommer att vara svårt att  hitta insamlingsobjekt som lockar någon av våra TV-
kanaler 
Röda Fjädern insamlingarna i Norge och Finland går bra jämfört med våra RF-insamlingar och vi bör 
försöka ta lärdom av deras framgångar   
Förslag på hur Röda Fjädern aktiviteter i framtiden ska genomföras. 


1. Med tanke på det nödvändiga förberedelsearbetet, hitta partner med ett intressant ämne, informera 
klubbar för beslut vid riksmöte, finansiering, upprätta projektplan, producera informationsmaterial 
etc. Är det svårt att  genomföra Röda Fjädern insamlingar av den storlek som RF 2009 tätare än vart 
4:e vart 5:e år. Processen bör vara att  klubbarna distrikten tar fram ett antal förslag till RF-projekt 
som de skickar till Guvernörsrådet för utvärdering.  







Bil 196 
2010-02-15 


Sidan 3 av 3 


LIONS CLUBS INTERNATIONAL MD101 
2009-2010 


AU/Guvernörsråd sammanställer inkomna förslag för presentation vid kommande riksmöte. Till 
riksmötet ska AU/Guvernörsråd även föreslå, finansiering, RF-organisation, genomförande tid, 
insamlingsmål och kostnadsram som står i relation till insamlingsmålet. Insamlingen bör följa 
Lions verksamhetsår, starta på hösten och avslutas vid riksmötet, och själva insamlingsaktiviteten 
bör koncentreras till två tillfällen under året en gång på hösten och en gång på våren. 
Beslut i de olika delarna ska tas på kommande Riksmöte.  
När dessa beslut är tagna startar planering och genomförande, klubbarna utser ansvarig och 
upprättar aktivitetsplan för insamlingen.   
 


2. Ska Röda Fjädern genomföras vart 3:e år är det svårt att  genomföra ovanstående beslutsprocess. 
3. Ett annat alternativ är att vi genomför alla våra riksomfattande insamlingar under Röda Fjäderns 


symbol. Insamlingar med lägre målsättning, och som dessutom förenklar förberedelsearbetet. 
Insamlingsmålen kan då vara enklare att  beskriva vilket gör att  informationsmaterialet kan vara 
enklare. 
Detta gör att  Röda Fjädern som insamlingssymbol blir mera känd. 
Processen skulle då kunna vara: AU/Guvernörsrådet tar fram ett  antal förslag till RF-projekt som 
de skickar ut t ill klubbarna för deras ställningstagande.  
Därefter skickar klubbarna in till AU/Guvernörsrådet det förslag till RF-projekt som de tycker är 
bäst. 
AU/Guvernörsråd sammanställer inkomna förslag för presentation vid kommande riksmöte. Till 
riksmötet ska AU/Guvernörsråd även föreslå, finansiering, RF-organisation, genomförandetid är 
förslagsvis en helg på våren och en helg på hösten., Miniminivån för insamlingen fastställs och 
kostnaderna för röda fjädrar och informations material fastställs med hänsyn till insamlingsmålet. 
Om så önskas kan man ha en klubb- och distriktstävling. 
     


2010-01-10 
 
Sven-Arne Wennerberg   Bertil Ravnell  
Vice Ordförande i Styrgruppen  Röda Fjäderngeneral 
 
Jan Lofjärd    Barbro Bergström    
Ledamot i Styrgruppen   Medlem i projektgruppen  
 
Jan Granlund    Martin Enqvist  
Medlem i projektgruppen   Medlem i projektgruppen  
 
Mikael Jeppsson    Mona Larsson 
Distriktsansvarig     Distriktsansvarig 
 








2009-2010 Bil 197


2010-02-11


1


Budget för Lions Club International 


MD 101 verksamhets året 2010-2011
1/7 2010  -  1/7 2011


Budget


Intäkter Perioden


Nationella avgifter 3 289 000


LCI ersättning pers, lokal o mtrl


Försäljning  400 000


Handbok 110 000


The Lion 540 000


Postkontroll IBM


Anm avgifter seminarier 99 000


Övr ersättningar o intäkter 17 000


Summa intäkter 4 455 000


Kostnader
Varor -200 000


GRO -91 000


GR -92 000


AU -125 000


IT -27 000


RM -340 000


NSR -219 000


EF -80 000


Convention -77 000


ID kostnader -30 000


Övriga kommittéer -8 000


Framtidskommittén -330 000


Hjälpkommittén -66 000


Ungdom/NO/LQ/LEO -101 000


LCIF -2 000


RVN -29 000


HRO -4 000


PR -36 000


The Lion -400 000


Handboken -100 000


Personal -1 450 000


Administration -648 000


Summa kostnader -4 455 000


Resultat före avskrivningar


Kostnader för avskrivn o avsättn -3 332


Finansiella intäkter och kostnader 5 001


Extraordinära intäkter o kostnader


1 669


Resultat 1 669


Skatter


Resultat efter skatt 1 669


 080430  RA
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Motion rörande medlemsrekrytering 


 


Inom LC Kilafors upplever vi svårigheter att rekrytera nya medlemmar till vår klubb. Vi har haft 


ett flertal som slutat i klubben på egen begäran och endast nyrekryterat en person under det 


senaste året. 


 


Klubbmedlemmarna söker aktivt knyta nya medlemmar till klubben inom sina personliga 


nätverk men vi upplever nu att de fiesta möjligheter prövats och att vi inte når några nya 


medlemmar på detta vis. 


Medelåldern är relativt hög bland medlemmarna varför vi vill försöka nå en helt annan grupp av 


personer. 


 


Förra hösten hade vi en gäst som på försök var med i klubben några månader. Hon var i 30-


årsåldern och visade stort engagemang för ideellt arbete. Eftersom hon var arbetslös kände hon 


att det var mycket meningsfullt och givande för henne. Hon gjorde en insats och hon var ute i 


samhället och fick nya kontakter. Även vi inom Lions ansåg att vi gjorde en insats för henne så 


att hon inte isolerade sig i sin arbetslöshet. 


 


När det blev ny termin ville vi ta in henne som medlem i klubben och då kom frågan om 


medlemsavgift upp. Efter stor vånda kände sig vår adept tvingad att tacka nej till medlemskap då 


hon ansåg att det var för kostsamt för henne med 650 kronor plus vad vi betalar varje gång vi ses 


till klubbkassan. Hon kunde inte med samvete ta de pengarna från familjeekonomin ansåg hon. 


 


Därför vill nu LC Kilafors lämna in denna motion där vi önskar få till stånd en stadgeändring 


så att Lions tar in medlemmar i sina klubbar som är arbetslösa till en rabatterad 


medlemsavgift, t ex 50 %. Den tilltänkte medlemmen bör vara med under några möten "på 


prov" så att klubbmedlemmarna kan avgöra hur seriöst engagemanget är hos personen och 


att denne får kännedom om Lions verksamhet och vad som krävs av en medlem. 


 


Kilafors den 27 oktober 2009-10-27 


 


LC Kilafors/ Lit Teljstedt 


 


Yttrande från distriktet 


 


Distriktsrådet 101GD 


 


Distriktsrådet har vid sitt sammanträde den 2009-11-21 i Rättvik behandlat motionen. Lions har 


ett stort behov av nya medlemmar och måste på alla upptänkliga sätt försöka hitta alternativa 


vägar att rekrytera och behålla medlemmar. Distriktsrådet har diskuterat motionen ingående och 


har tyvärr funnit alltför stora definitions- och hanteringsproblem i tillämpningen av förslaget.  


 


Distriktsrådet föreslår därför avslag på motionen. 


 
Bengtåke Johansson 


DG 101GD 


 


AUs förslag 


 AU förslår GR att avslå motionen då det är 


svårt för klubbarna att sänka avgiften då 


den består av fyra delar, Internationell del, 


Nationell del, Distriktsdel och möjligen en 


klubbavgift. Dessutom är dessa uppgifter 


svåra att kontrollera 
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Till Guvernörsrådet 


 


Motion till Riksmötet 2010 från 


Lions Club Gagnef/Daldockan 


 


 


Ändra beslutet att genomföra Röda Fjädern insamlingskampanj vart З:e år 


 


Bakgrund 


Röda Fjädern har genom åren varit en stark symbol för Lions Club vid stora insamlingskampanj 


er. 


2009 års Röda Fjädern har i kamp med Världens Barn och andra stora insamlingskampanjer inte 


haft tillräcklig genomslagskraft för att nå den stora allmänheten. Därmed har man heller inte nått 


förväntat resultat. 


Riksmötets beslut att ha en insamlingskampanj vart 3.e år utan att fastställa målinriktning -


forskning eller annat hjälpbehov - riskerar att tunna ut symbolen Röda Fjädern. 


 


 


Yrkande 


Lions Club bör vara rädda om varumärket Röda Fjädern, därför föreslår LC Daldockan att 


beslutet om 3-års intervaller för Röda Fjädern rivs upp. 


 


 


LP Agneta Östlund, LC Daldockan 


 
 


 


Yttrande från distriktet 


 


Distriktsrådet 101GD. 


 


 


Distriktsrådet har vid si sammanträde den 2009-11-21 i Rättvik beslutat att tillstyrka motionen. 


 


 


 
 


 


 


 


 


 


AUs förslag 


AU föreslår GR att tillstyrka motionen 


med samma mot.iv som för motion 12 
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Projektmedel per 2010-02-19


Utgående 


kapitalbehållning: 2009-07-01 Förändring 2010-02-19


NO/Hund 329 737,00 875,00 330 612,00


Proj NSR, R-skola 5 179,95 -389 315,19 -384 135,24


Morogoro/Ögonvård 2 279 251,41 -732 862,50 1 546 388,91


Tanzania/Mödravård 3 163 350,69 -638 603,72 2 524 746,97


LEO 50 681,00 19 815,00 70 496,00


Orkester Norden 111 932,37 12 791,19 124 723,56


Katastrofberedskapen 354 640,18 804 978,00 1 159 618,18


BQtL, Tält 1 714 730,42 -1 052 426,52 662 303,90


Maarja Village 65 772,71 0,00 65 772,71


Novozybkov 11 400,00 0,00 11 400,00


Viljandi Estland 15 791,85 0,00 15 791,85


Ungdomsläger 106 156,87 -62 595,00 43 561,87


Oskarshamnslägret 551 054,96 -142 400,00 408 654,96


HAFO 1 180 212,47 -231 014,00 949 198,47


Penningpåse 3 082 216,79 26 560,00 3 108 776,79


NSR Norden 0,00 -103 869,83 -103 869,83


Haiti 0,00 415 498,00 415 498,00


Röda Fjädern 0,00 879 742,10 879 742,10


Totalt 13 022 108,67 -1 192 827,47 11 829 281,20
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Från: Christer Fält [mailto:falt.christer@telia.com]  
Skickat: den 15 februari 2010 18:05 
Till: Jan Lofjärd 
Kopia: Hein z Ondrejka; Almqvist Bengt 
Ämne: Fw: Official letter from Cricket 
 
Hej GRO, 
Situationen har pressats ti ll  att vara ohållbar i Rumänien. Jag vet att ni har haft uppe ärendet ti ll  
diskussion i AU, men det räcker inte. Lions behöver agera. 
Brevet nedan visar situationens allvar. 
Idag fick jag ett telefonsamtal ifrån Rumänien, där man säger att i och med Byggfirmans akuta obestånd 
och nära förestående konkurs så kommer informationen att gå vidare ti ll  rumänsk press att svenska Lions 
inte har gjort rätt för sig. 
Byggfirman har skattekrav och banken är inte resonabel om man inte får något konkret besked ifrån 
Sverige. 
Ett officiellt brev ifrån, dig som GRO, idag skulle kunna hindra skandalen. 
/Christer Fält 
 
 
PS: This is the translation into english of the letter attached. 
 
 


 
 
 
 
 
 
 
 
           
  
 
    Catre, 
     Conducerea Fundatiei Casa Minunata Oradea 
 
  Revenim insistent la rezolvarea situatiei create la investitia : „ Extindere Casa 
Minunata ’’ , unde fazele de lucru solicitate de Dumneavoastra au fost finalizate in  30 
septembrie 2009 si predate oficial in prezenta numerosi invitati  de la fundatia Lions din Suedia,  
fiind felicitati de catre acestia pentru modul in care s-au finalizat lucrarile respective de catre 
societatea noastra . 
  Lucrarile efectuate au fost partial achitate astfel incat la ora actuala valoarea lucrarilor 
efectuate si neachitate este de 49.098 Euro 
          Societatea noastra in urma neincasarii acestei sume este intr-o situatie economica foarte 
grea, drept urmare avem probleme cu plata atat a furnizorilor, impozitelor, taxelor, cat si cu plata 
salariatilor care la randul lor nu pot intretine familiile dansilor, avand in vedere ca sunt vorba de 
38 de familii nu se poate neglija nici partea sociala a problemei.Urmare a nenumaratelor discutii  
facem o ultima incercare de a rezolva pe cale amiabila, propunand o plata esalonata a sumei 
restante astfel:   
  -   8.000  Euro  in data  de  18   februarie 2010 


SC CRICKET & CO IMPEX SRL 
ORADEA, jud. BIHOR, cod  410101 
Str. Avram  Iancu nr. 4,  intrare din str. Cuza Voda 21 
Tel/fax: +40 259 430 750 
e-mail: electrice@cricket.ro 
www.cricket.ro 
Reg. Com .  J05/367/1993 - CIF RO 3392200 
Cont: RO36 RNCB 0032 0464 7154 0001  
BCR Oradea 


 


CRICKET & CO 
CONSTRUCŢII CIVILE ŞI INDUSTRIALE 


 
INSTALAŢII ELECTRICE, SANITARE  ŞI 


TERMICE 
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  - 10.000  Euro  in data  de  10   martie     2010  
  - 10.000  Euro  in data  de   09  aprilie     2010 
  - 10.000  Euro  in data  de  10   mai         2010 
  - 11.098  Euro  in data  de  10   iunie       2010 
 Esalonarea de mai sus a fost conceputa in urma  discutiilor purtate  cu creditorii nostrii 
(furnizori de materiale) , pentru a estompa presiunea exercitata de acestia. Va rugam  sa ne 
comunicati in SCRIS pozitia Dumneavoastra  fata de esalonarea propusa, pana in data de 15 
februarie 2010 .          


In cazul in care raspunsul Dumneavoastra nu vine sau intarzie, iar furnizorii nostrii 
demareaza actiuni pentru recuperarea creantelor inclusiv juridice vom fi nevoiti sa va includem 
in procedura. 
 In speranta rezolvarii problemei 
 
Cu respect  
Ing Szanto Lorand 
Ing Oltean Ghoerghe 
 
Oradea, 10 februarie 2010  
 
 
We return insistently to the solution of the situation created in connection with the investment 
“Casa Minunata Extension Development” where the operational stages you requested were 
finalized in September 30, 2009 and were officially delivered in the presence of a large number 
of guests from the Lions foundation from Sweden, who congratulated our society for the 
execution of the works. 
     The works were partially paid, thus the value of the works executed and unpaid is currently of 
49,098 Euro. 
     Following the lack of payment during such a difficult economic situation, our society 
registered severe problems related to the payment of suppliers, taxes and the payment of 
employees who, at their turn, cannot support their families; taking into consideration the fact that 
there are 38 families, we cannot neglect this social side of the issue. After several debates, we try 
for the last time to solve the situation amiably, by suggesting a gradual payment of the amounts 
due, in the following manner: 
                  -   8,000 Euro on February 18, 2010    
                  - 10,000 Euro on March 10, 2010   
                  - 10,000 Euro on April 9, 2010 
                  - 10,000 Euro on May 10, 2010 
                  - 11,098 Euro on June 10, 2010 
     The gradual payment was established following the discussions we had with our creditors 
(suppliers of materials) in order to reduce their pressure. Please notify IN WRITING your 
position to the gradual payment suggested, up to February 15, 2010.    
     In the event where we receive no answer or your answer is delayed, and our suppliers 
undertake actions to recover the debts, including legal actions, we will be forced to include you 
in the procedure. 
      
Looking forward for a positive solution to the problem, 
      
Best regards, 
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Skelleftehamn 2009-12-05 
 


 
 
Till Guvernörsrådet 
 
Med anledning av ändring i de internationella stadgarna föreslår jag guvernörsrådet om ändring 
 i Normalstad för Lions Klubb § 10. 
I § 10 sista stycket står för närvarande följande: 
En återintagen medlem, som ansökt om återinträde senast sex månader efter utträde, skall betala 
högst halva inträdesavgiften. 
Detta är höjt till tolv månader. 
Den nya texten skall då lyda enligt följande: 
” En återintagen medlem, som ansökt om återinträde senast tolv månader efter utträde, skall 
betala högst halva inträdesavgiften.” 
 
Vidare har jag förslag om textförändring i § 30 i Normalstad för Lions Klubb. 
Att man stryker helt den nuvarande texten. Samt ändrar den till följande: 
 
Förslag till Stadgeändring: 
 
Normalstad för Lions Klubb. 
  § 10 Klubben får besluta att en ny medlem, en 
transfermedlem eller en återintagen medlem skall 
betala en inträdesavgift. Avgiften skall fastställas vid 
ett klubbsammanträde och bör inte vara högre än 
den inträdesavgift som klubben skall betala till 
Lions Clubs International. 
En återintagen medlem, som ansökt om 
återinträde senast tolv månader efter utträdet, skall 
betala högst halva inträdesavgiften 
 
Emblem och färger 
§ 30 Klubben skall använda samma emblem och 
färger som Lions Clubs International. 
Till Lions logotyper används färger: 
Lions officiella logotyp – enfärgs: PMS 287 
Lions officiella logotyp - tvåfärgs:  
PMS 287 och PMS 7406. 
 
Tauno Mustonen 
Stadgesekreterare 
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Björn Wahlenius & Lennart Löf. 


Anvisningar för arrangör 
av Riksmöte. 
Reviderad oktober 2009. 
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LIONS CLUBS I NTERNATIONAL 


MD-101 


Anvisningar för arrangör av Riksmöte. 


1. Ansökan om värdskap för Riksmöte. 


1.1 ‐ Ansökan om värdskap skall inlämnas till MD:s kontor senaste den 31 januari 3 år före aktuellt 


riksmötesår. Ansökan skall också skickas till Riksvalnämndens ordförande. 


 – Lokala RM‐arrangören arrangerar riksmötet på uppdrag av GR. 


– Riksmötet beslutar 3 år i förväg var kommande riksmöte skall äga rum.  


– Värd för RM genomförandeåret är GRO. 


1.2  Ansökan skall innehålla. 


– Sökande klubb/ar alternativt Zon/er. 


 Riksmötesort. 


– Tidpunkt för RM.  


– Konferenslokal. 


– Lokaler för övriga möten. 


– Lokaler för utställningar. 


– Lokaler för utskottsarbete. 


– Lokaler och kapacitet för måltider och fester. 


– Transportmöjligheter. 


– Hotell och övriga övernattningsmöjligheter samt kapacitet. 


1.3 Presentation. 


Ansökan skall genom sökandes försorg presenteras i Riksmötetstrycket. 


Samtliga sökande klubb/ar alt. Zon/er får vid RM presentera sin kandidatur. 


1.4 Förord 


Om flera inlämnade ansökningar kommer sker en utvärdering av AU som tillställer förslaget till GR 


som lämnar förord i Riksmötestrycket. 
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2. Åren före tilldelat Riksmöte. 


2.1 Efter att beslut tagits att tilldela klubb/ar alt Zon/er att arrangera RM skall följande beslut 


fattas/ åtgärder vidtas.  


– Arrangerande klubb/ar alt Zon/er skall utse en lokal riksmöteskommitté (RMK).  Samtidigt utse en 


Riksmöteskommittéordförande. Detta val skall meddelas MD‐kontoret senast 31 aug det år beslutet 
om Riksmötet tagits. 


– Budget skall upprättas, och skall vara känslighetsanalyserad. Utfallsprognos för 3 olika 


deltagarantal.  Budgeten skall inlämnas till MD‐kontoret (controller) senast den 1 sept. året före RM. 


– Från MD‐101 betalas 310 000 kr ut till RMK’s ekonomisk ansvarig.  Beloppet utbetalas med 10 %  


1/8 3 år före genomförandet, med 20 % 1/8 2 år före genomförandet samt resterande belopp 70 % 
1/8 året före RM. 


– Bokföring skall ske kontinuerligt enligt bokföringslagen. Redovisningen skall ange utfall i 
förhållande till budget. Större avvikelser måste omgående anmälas till MD‐kontoret. 


– Protokoll från RM‐kommitténs alla sammanträden skall löpande tillställas MD‐kontoret, MD Revisor 
och Distriktets Revisor. 


– RMK  budgeterar och betalar för egna gäster. 


– Gäster som inbjuds av MD eller MD‐kommittér betalas av MD. 


2.2 Planeringsmöte 


– RMK  arrangerar i samråd med MD ett planeringssammanträde i okt‐nov året innan RM. 


Till detta möte kallas GRO, VGRO, controller samt kommande tre RM‐kommittéordförande, DG i 


värddistriktet, och senaste RM‐kommittéordförande. Kostnaderna för detta möte betalas av resp. 
RM för egna deltagare. MD betalar för MD:s representanter. Redaktören för tidningen Lion inbjudes 


att deltaga på egen budget. Ordförande vid detta möte är GRO som också svara för dagordningen. 
Sekreterare utses från kommande RMK. 


2.3 Program 


Tidsprogram och innehåll i alla RM:s olika aktiviteter skall beslutas av RMK efter samråd med GRO. 
RMK har fri händer att utforma programpunkter allt efter de lokala förutsättningarna.  


2.4 Inbjudningar 


RMK svarar för inbjudningar till: 


– Alla Lions klubbar inom MD‐101 och Leoklubbar senast 1 januari RM‐året. 


– MD:s samtliga kommittéer och projektgrupper till att ordna egna utställningar i anslutning till RM‐
lokalerna senast den 1 januari RM‐året Externa utställare som kan vara av intresse för Lions kan 


erbjudas utställningsplats. – Utställaren debiteras självkostnadspris för utställningsplatserna. 
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2.5 Ersättning till lokala klubbarrangörer.  


Uppstår överskott skall detta fördelas mellan MD‐101 och arrangerande Klubb/ar alt Zon/er. 
Överskott upp till 60,000 kr skall tillfalla arrangörer av RM.  Belopp överstigande 60,000 skall i sin 


helhet tillfalla MD:s regleringskonto för riksmöten. 


2.6 Rapportering. 


DG i värddistriktet skall vid GR:s möte i feb/mars lämna aktuell information om Riksmötet. 


3. Riksmötet. 


3.1 Registering. 


– RMK  skall svara för registrering av samtliga deltagare. 


– Aktuell delegatlista skall överlämnas till RM‐ordförande vid öppnandet. 


3.2 Utmärkelser 


– Lejonkronan och handikappstipendier delas ut i samband med RM. 


– Kulturstipendium skall delas ut. MD‐101 står som utdelare. GR uppdrar åt RMK att inom sitt distrikt 


utse kandidater. Pengar till stipendiet insamlas inom värddistriktet som inom sig avgör hur många  
stipendier som skall delas ut. 


3.3 Se bilagor. 


4. Slutredovisning. 


Reviderad slutredovisning skall inlämnas till MD:s controller senast 30 sept. samma kalenderår som 
genomfört riksmöte. 


Revision utförs av MD:s förtroende valda revisor och distriktets utvalda revisor gemensamt. 
Revisionen omfattar all verksamhet som bedrivs inom ramen för riksmötet och som anges i 
anvisningarna. 


Revisorerna skall lämna en revisionsberättelse till MD. Om anmärkning framställs skall anledningen 
till denna klart anges i revisionsberättelsen. Revisionsberättelsen skall också innehålla ett 


fastställande av överskott/underskott samt uttalande om ansvarsfrihet tillstyrks. 


Vid planeringsmötet i okt/nov fastställes eventuellt överskott/underskott. 


MD:s del av överskottet skall betalas in till MD:s konto senast 2 veckor efter planeringsmötet. 


TIDSPLAN. 


ÅR 0 = Ansökningsåret 


31 januari Ansökan skall var inlämnad till Riksvalnämnden och MD kontoret. 
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Febr‐mars Ansökan presenteras i RM‐trycket. 


Maj Sökande för vid RM presentera sig.  


1 augusti 10% av bidraget utbetalas från MD. 


31 augusti Vald RMK inrapporteras till MD‐kontoret. 


Okt‐Nov Ordförande i RMK deltar i planeringsmöte. 


ÅR 1. 


1 augusti 20% av bidraget utbetalas från MD. 


Okt‐Nov Ordförande i RMK deltar i planeringsmöte. 


ÅR 2. 


1 augusti 70% av bidraget utbetalas från MD. 


1 september Budget inlämnas till Controller. 


Okt‐Nov RMK arrangerar planeringsmöte. Samtliga lokaler slutbesiktigas. 


ÅR 3. Genomförandeåret 


1 januari Inbjudan till Riksmötet skall vara utsänd till alla Lions‐ och Leoklubbar. Likaså Inbjudan 


till samtliga kommitté och projektgrupper med erbjudan om att ordna utställningar. 


Febr‐mars DG i värddistriktet lämnar utförlig rapport till GR om Riksmötet. 


Maj Riksmötet genomförs. 


30 september Reviderad slutredovisning lämnas.  


Okt‐Nov Ordförande i RMK deltar i planeringsmöte. Slutredovisningen överlämnas. 
Överskott/Underskott redovisas och fastställes. 


Efter 2 veckor MD: s del av ev. överskott skall vara inbetalt. 


 


Utskottsarbete. 


Denna form kräver 3‐4 timmar så förslås det att ske på bekostnad av den tid som används för olika 


seminarier. Formen bör vara av karaktären Frågetorg eller Öppna utskott där deltagarna rör sig fritt 
mellan bemannade stationer för motioner/förslag m.m. 


DAG 1. 


1. FM Registrering, egen tid. 
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2. EM Utskottsarbete förslag kl 12,30 – 16,00. 


3. KV Invigningsceremoni. 


DAG 2. 


1. FM/EM RM‐förhandlingar  ( underlag från utskottsarbetet delas ut ) 
2. KV Bankett. 


 Invigning av Riksmötet. 
Följande bör ingå: 


1. Invigningen börjar. (ex musikkår och fanborg) 


2. Nationalsånger. (USA och Sverige) 
3. Välkommen till RM. 
4. Parentation. 


5. Välkommen till RM platsen.  
6. Invigning av RM. 


7. Hälsning från IP, Kungen, utländska gäster m.fl. 
8. Utdelning av Lejonkronan. 


9. Utdelning av kulturstipendiet. 
10. Utdelning av Bragdlejon. 
11. Utdelning av ev. övriga utmärkelser. 


 


Utländska gäster. 


Det är av största vikt att RMK tar reda på vilka utländska gäster som kommer till RM. Gästerna skall 
ha logi på samma hotell som GRO och GR. Vidare bör om möjligt tilldelad Lion hämta dessa gäster vid 


ankomst med tåg, flyg. 


Från RMK utsedd Lion skall under hela RM ha nära kontakt med sin tilldelade utländska gäst.   


För utländska partners bör ordnas med någon form av aktivitet när den utländske gästen deltar i 
sammanträden m.m. 


Förhandlingsordning vid Riksmötet. 


Detta finns redovisat i Handboken på sid 71.  
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Dagordning vid planeringsmöte inför RM. 


Angående planeringsmötet se pkt 2.2 i ” anvisningar för arrangör av Riksmöte” 


• Ordförande är  GRO och sekreterare utses RMK. 


• Redovisning av årets riksmöte. 
Genomförande 


Deltagarantal 
Ekonomi resultat – budget. Revision 


Övriga tips till kommande arrangörer 


• Presentation av kommande års riksmöte. 
Lokala RM‐kommitténs sammansättning. 


Motto för RM och logotypen. 
Lokaler: Konferenslokaler, hotell, övrigt logi, seminarier, övriga möten. 
Registreringar, utställningar, suppliesförsäljning. 


Lunch, måltider, m.m. 
Transporter till RM orten. 


Priser. 
Inbjudningar. 


Programmet. 
Inbjudna gäster. 


HM Konungen. 
Kommunens representant. 
Högtidstalare. 


Utdelning av lejonkronan, stipendier. 
Gåvor, utmärkelser. 


Förhandlingar, ordförande, sekreterare, rösträknare, mikrofonbärare. 
Budget 


• Presentation av RM om två år.  
Tidpunkt för RM. 
Lokaler: konferenslokaler, utskottsarbete, seminerier, övriga möten. 


Måltider och fester. 
Transporter till RM orten. 
Inkvartering: Läge och kapacitet. 


Beräknade kostnader. 


• Presentation av RM om 3 år.  
Utsedd RM‐kommitté och organisation. 


Tidpunkt för RM. 
Lokaler på platsen. 


Transporter till RM orten. 


• Avslutning 
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Regler för att utse Sveriges Bästa Lionklubb. 
 


1. Kvalificerad till att bli förslagen som Sveriges Bästa Lionklubb är klubb, som under kalenderåret 
före kommande Riksmöte uppfyllt  nedanstående kriterier: 


 
A. Positiv medlemsutveckling för klubbar upp till 25 medlemmar, oförändrat medlemsantal 


för klubbar över 25 medlemmar, vid kalenderårets början som dess slut. 
B. Hög fysisk närvaroprocent vid medlemsmöten. 
C. Framgång med insamlingsaktiviteter och helst några nya insamlingsaktiveter 
D. Aktivt deltagande på zon och distriktsmöten samt närmast föregående riksmöte. 
E. Aktivt deltagande efter förmåga av Lions Clubs International beslutade 


insamlingskampanjer i zoner, distrikt, nationellt  och internationellt . 
F. Aktivt medverkat t ill att  sprida kunskap om Lionrörelsen utanför Lionrörelsen. 


 
2. Ingen klubb kan själv ansöka om att  få priset ” Sveriges Bästa Lionklubb ” 
 Förslag på  klubb som ” Sveriges Bästa Lionklubb ” utses på så sätt   att distriktens 
 zonordförande  t illsammans med distriktsguvernören listar distriktets tre (3) bästa klubbar. 
 Listan föredras för distriktets hedersråd som sedan beslutar vilken klubb som blir  distriktets 
 bästa klubb. Den klubb som utses som distriktets bästa klubb skall omedelbart  underrättas om 
 nomineringen 
 
3. Distriktets hedersråd skall skriftligen med en klar motivering skicka distriktets förslag på Bästa 
 Lion klubb till multipeldistriktets hedersrådsordföranden senast den 1 mars samma år som 
 multipeldistriktet skall utse årets Bästa Klubb. Endast ett  förslag inges från varje distrikt. 
 
4. Beslut om vilken klubb som skall utses till ” Sveriges Bästa Klubb ” fattas av Hedersrådet vid 
 sammanträde i samband med Riksmötet. Vald klubb meddelas därefter omgående 
 
5. Priset som ” Sveriges Bästa Klubb ” skall delas ut årligen i samband med Riksmötet och till den 
 klubb vilken väljs av Multipeldistriktets Hedersråd. 
 
6. Priset skall delas ut av Hedersrådets ordförande vid lämpligt högtidligt t illfälle under
 Riksmötet. Utdelning skall föregås av presentation av vinnande klubb och motiveringen  till 
 utnämningen av vederbörande distriktsguvernör. 
 
7. 


 Priset är ett  vandringspris samt ett  diplom utvisande att klubben valts till ” Sveriges 
 Bästa Klubb ”, det aktuella året. Vandringspriset disponeras av klubben under vinst- 
 Året och skall sedan i god tid före nästa Riksmöte återlämnas till multipeldistriktets 
 Hedersrådsordförande. 


 
Allmänna anvisningar: 
Arbetsutskottet ( AU ) ansvarar för att  diplom och vandringspris framställs för att överlämnas till vinnande 
klubb.  
  
Information om tävlingen ” Sveriges Bästa Klubb ” skall ges i samband med DG-electutbildningen samt 
vid utbildning av zonordföranden och klubbpresidenter. Information skall även ges via vår medlemstidning 
The Lion. 
 
Regler och anvisningar för tävlingen skall lämnas till varje arrangör av Riksmöten, som har att  efterleva 
dessa liksom de eventuellt  kompletterande anvisningar som kan komma från Hedersrådets ordförande med 
vilken samarbete bör ske i dessa frågor.   
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     Bankeryd 2009-12-20 
 
GRUPPEN FÖ R RM:S NYA ARBETSFO RMER MÖ TE NR 2. 
 
Närvarande: Bertil Tunje LC Borås/Ullsaxen, Björn Wahlenius LC Trollhättan samt Olof Ejdeblad 
LC Bankeryd. 
Plats: Hos Bertil Tunje i Sjömarken, Borås 
Tid: Söndagen den 6 december kl 10.00-12.00 
 
MÖ TESNO TERINGAR 
1. Inledning 
Föregående mötesnoteringar gicks igenom och dessa är också presenterade för GR på GR-möte 3 i 
Vadstena av Olof E där de  mottogs positivt varvid arbetet kan fortsätta enligt lagd planering 


2. Det kommande testet genomförande vid DM 2010 
 
‐ Vilka motioner skall användas under testkörningen? 
‐ Tidsåtgången? 
‐ Anpassning av dagordningen? 
 
Förslagsvis används distriktets motioner inför RM, max 5 punkter (Budget, verksamhetsplanen för 
nästa år m m) 
T idsåtgången bedöms till totalt 60 min inklusive redovisning och utvärdering 
Dagordningen som skickas ut inför DM bör vara förbered med en punkt för testet och förslagsvis 
under punkt 6 ”Tillkommande ärenden”. 
 
3. Organisation och bemanning för genomförande 
 
Sakkunniga att bemanna skärmarna utses av DR och där kan VDG vara lämplig att  svara för budget 
och 2 VDG för verksamhetsplanen t . ex. 
Samtliga närvarande vid DM skall deltaga såväl delegater som övriga             (observatörer). 
DR svarar för att  skärmar med texter, delegatblanketter samt lokal finns klart . 
DG ansvarar för att  utvärderingen genomföres i anslutning till testet. 
 
4. Utskick och information till  deltagande distrikt och klubbar 
 
Information om hur detta test skall gå till ges till respektive DR i samband med DR 3 i jan/feb 2010 
där skriftligt underlag skall delas ut för fortsatt bearbetning och information till klubbarna. 
Ansvarig för dragningen vid DR 3 är arbetsgruppen (för 101 VG Bertil T  och för 101 SV Olof E ). 
      
5. Framtagning av presentationsmaterial 
 
Bertil T ansvarar för att  informationstextgen avseende ”Öppna utskott” som skall ges till DR tas fram, 
lämpligen användes befintliga texter som anpassas till Lionsverksamheten. 
Björn W svarar för att  delegatblanketter och utvärderingsdokument tas fram till DR 3 och testet. 
 
Delegatblanketter 
      Här föreslås att det endast tas fram blankett för: Yrkande – bifall – avslag med 
      namn och klubbtillhörighet. 
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      Utvärderingsdokument 
      Dokumentet utformas som en krysslista med c:a 7 frågor att  lätt  fylla i. 
      Exempel: 
‐ t illräckligt med information innan genomförandet ? 
‐ var avsatt  t id tillräcklig ? 
‐ var inflytandepunkterna tillräckligt kända innan genomförandet ? 
‐ var det relevanta inflytandepunkter ? 
‐ ger denna form bättre delaktighet och engagemang än bara plenumförhandlingar ? 
‐ anser du att detta bör användas vid framtida RM ? 
‐ Övriga kommentarer 
 
             Utvärderingen bör genomföras under punkten 24 ”Övriga ärenden”.  
 
6. Tidplanering 
 
1. Info till DR i VG och SV i samband med DR 3 i jan/feb  2010 
2. Underlagen ut t ill klubbarna under mars-april 2010 genom DR:s försorg 
3. Avrapportering till GR i samband med GR 6 i Visby av testet 
4. Under 2011 bör samtliga distrikt testa modellen för ytterligare utvärdering 
5. Under RM 2012 kan denna form slutligen provas skarpt i samband med RM och 
därefter slutligen beslutas om införande. 
 


             7.  Nästa möte 
 Nästa möte blir den 21 februari 2010 klockan 10.00-12.00  hos Olof E i  
 Bankeryd, Slädvägen 21.  
 
 
  Vid pennan ! 
 
Olof Ejdeblad 
DG 101 SV 
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Förslag Lions Riksmöte 2010 
 
Ärende: Stadgeändringar för multipeldistriktet 
 
§8 ”Guvernörsrådet bör delegera sin beslutanderätt i ärenden som inte är av principiell natur till 
guvernörsrådets ordförande eller arbetsutskottet eller till multipeldistriktets kommittéer eller 
projektgrupper eller till enskild medlem. 
Guvernörsrådets ordförande får dock utan särskild delegation besluta i brådskande ärenden där 
rådets beslut inte hinner avvaktas. 
Beslut som fattats med stöd av delegation eller i brådskande ärenden skall rapporteras till 
guvernörsrådet på det sätt rådet bestämmer. 
 
Eftersom dagens snabba informationsvägar gör det möjligt att t ex via telefonkonferens inhämta 
guvernörsrådets åsikter i olika ärenden bör denna paragraf justeras. 
 
Vi föreslår riksmötet att besluta att  


a) Guvernörsrådet bör delegera ändras till kan delegera. 
b) Paragrafens andra mening ”Guvernörsrådets ordförande får dock utan särskild 


delegation besluta i brådskande ärenden där rådets beslut inte hinner avvaktas” slopas. 
 
§11. ”Arbetsutskottet består av guvernörsrådets ordförande, som också är utskottets ordförande, 
guvernörsrådets vice ordförande, guvernörsrådets närmast föregående ordförande samt 
multipeldistriktets controller.” 
 
För att underlätta informationsgången och samarbetet mellan arbetsutskottet och guvernörsrådet 
föreslår vi 
 
att en av guvernörsrådet utsedd medlem skall ingå i arbetsutskottet samt att en av guvernörsrådet 
utsedd pdg eller Lionmedlem med yrkeskompetens skall ingå i arbetsutskottet. 
 
 
 
 
GR 2009-2010   2010-01-14 
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Till Guvernörsådet i MD 101-Sverige 
 
 
 
 
Undertecknade, som varit verksamma i den internationella styrelsen, har tagit oss friheten att 
göra en sammanställning över aktuella frågor inför valet av kandidat till ID som skall ske vid 
Riksmötet 2011. Sammanställningen innehåller både bakgrundsinformation och de 
behörighetskrav som föreligger enlig våra Internationella Stadgar och Arbetsordning men också 
de interna regler som gällt vid tidigare val och som här föreslås att gälla även vid kommande val. 
Dessutom avslutas sammanställningen med uppgift om de ekonomiska åtaganden som åligger 
Multipeldistriktet vid val till ID-kandidat. 
 
Innan rotationsordningen för ID-kandidater ändrades från att varje Nordiskt land utsåg kandidat 
vart 1 0:е år till nuvarande system, som huvudsakligen bygger på medlemsantalet, bakades 
kostnaderna för ID-kandidaterna in i den samnordiska (NSR) budgeten och utbetalning skedde 
via denna. Därefter fick varje multipeldistrikt själv svara för sina resp. kandidaters kostnader och 
de tidigare gällande reglerna utgöra rättesnöre för vårt multipeldistrikt. Av bilagan framgår vad 
som gällde vid föregående val.  
 
Av hänsyn till Multipeldistriktets ekonomi och med den samlade erfarenhet vi har från 
motsvarande situation har undertecknad i föreliggande förslag reviderat ersättningsnormerna till 
viss del. Vår bedömning är emellertid att detta inte behöver innebära några begränsningar i ID-
kandidatens möjlighet att fullfölja sitt uppdrag. 
 
Det är lämpligt att interna bestämmelser antas redan vid GR-mötet i februari 2010 så att såväl 
kommande kandidater som riksvalnämnden är införstådd med vad som kommer att gälla och 
vilka konsekvenser detta får både för den som avser att kandidera och för riksvalnämnden om 
befattningshavare som väljs eller utses i samband med Riksmötet sedermera avser att kandidera 
till ID och därigenom mitt under verksamhetsåret tvingas att lämna sitt uppdrag. 
 
 
 
2010-01-24 
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Regler och överenskommelser för val av kandidat till Internationell Director 
 
 
Bakgrund 
I enlighet med det beslut som den tillsatta arbetsgruppen vid Europa Forum i Bukarest 2007 
kommit överens om och med den ändring om byten av tidsperioder som MD Finland, Norge och 
Danmark kommit överens om 2008, är det Sveriges tur att utse en kandidat till Internationell 
Director (ID) för åren 2012-2014 samt sedermera för 2020-2022. 
 
Val av kandidat sker således vid Lions Riksmöte i MD 101 Sverige 2011 resp 2019. Det formella 
valet sker därefter på den Internationella Kongressen 2012 resp. 2020. Fram till dess är 
vederbörande endast kandidat till posten som ID. 
 
Behörighetskrav på kandidat till ID 
Dessa framgår av Arbetsordningen i Internationella Stadgar och Arbetsordning, artikel III mom. 
3. 
 
Kandidat skall: 
 


• vara aktiv medlem i en klubb i god ekonomisk ställning, 
• ha fullgjort sin mandattid som distriktsguvernör eller större delen därav, 
• vara medlem i en klubb som tillhör ett fullvärdigt distrikt, d.v.s. bestå av minst 35 


klubbar och 1 250 medlemmar som fullgjort sina ekonomiska skyldigheter mot LCI 
• godkännas av såväl distrikt som multipeldistrikt, vilket i praktiken betyder att denna skall 


väljas som kandidat vid dessas möten (DM resp. RM), 
•  lämna en skriftlig bekräftelse på att kandidaten valts. 


Denna skall på särskilt formulär ha lämnats till Internationella kontoret senast 30 dagar 
före Internationella Kongressens början. 


 
Distrikten resp. Multipeldistriktet får endast godkänna en kandidat. 
 
Detta utgör huvudreglerna enligt gällande Internationella Stadgar och Arbetsordning. Närmare 
detaljer framgår av ovan nämnda Arbetsordning 
 
Noteras bör att enligt medlemsstatistiken per 2009-12-31 är endast följande distrikt berättigade 
att välja kandidat, då de övriga inte är fullvärdiga distrikt (färre än 1 250 medlemmar): 
 
Distrikt 101-A  
Distrikt 101-S  
Distrikt 101-SM  
Distrikt 101-VG 
 
 
 
 
 
Interna bestämmelser för val inom MD 101 Sverige 
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Vid de val som ägt rum till ID i varje fall de senaste fyra gångerna, har dessutom följande 
tilläggsbestämmelser överenskommits. För att inte ge någon kandidat en extra favör som en ev. 
befattning inom MD-101 Sverige kan innebära, åläggs kandidaterna vissa restriktioner: 
 


• kandidat till ID får från 1 januari före det Riksmöte då val sker, inte inneha 
någon befattning inom MD-101 Sveriges organisation, 


• kandidat får inte ta initiativ att under samma tid besöka klubbar eller distrikt i akt och 
mening att bedriva valpropaganda, 


• skriftlig valpropaganda för någon kandidat får inte delas ut vid det Riksmöte, där val till 
ID kandidat sker. Endast den officiella informationen som ingår i Riksmötestrycket får 
utgöra promotionmaterial. Detta har tillkommit för att reducera kostnaderna för 
kandidaterna och inte framtvinga att alla dessa tvingas att producera oftast dyrbart 
valmaterial i form av broschyrer, foldrar etc., 


• varje kandidat får vid Riksmötet 5 min för egen presentation. Denna kan genomföras av 
endera kandidaten själv eller av utomstående, ensam eller delad med kandidaten, 


• turordningen för presentationen fastställs genom lottdragning, 
• när en kandidat presenteras vid Riksmötet får övriga kandidater inte vara närvarande i 


lokalen. 
 
Multipeldistrikets ekonomiska åtaganden vid val av ID-kandidat 
Efter ID-kandidatvalet på aktuellt Riksmötе är denna berättigad att på MD:s bekostnad fram till 
valet vid den Internationella Kongressen delta i följande möten: 
 


• NSR - med partner 
• EF - med partner 
• Internationella Kongressen året före valet till ID — utan partner 
• Internationella Kongressen året då val till ID sker, enkel resa med partner* 


 
Dessutom skall kandidaten erhålla 
 


• Kostnadstäckning för presentationsbroschyr och affischer för Internationella Kongressen 
samt för personligt standar. 
Vi föreslår sammanlagt max.15 000 SEK härför. 


 
* Sedan valet t ill ID skett  övertar LCI kostnaderna för hemresan från Internationella Kongressen. 
 
 
2010-01-24 
 


 
 
 
 
 
 
Regler för International director (ID) och ID-kandidat. 
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1. Val. 
När det gäller de krav som ställs för att bli vald till ID hänvisas till LCI:s regelverk. 


• Turordningen inom Norden är för närvarande 
• 2004-2006, MD 104 Norge 
• 2006-2008, MD 101 Sverige 
• 2007-2009, MD 107 Finland 


     Gällande överenskommelse utgår år 2008 
 
 
2. Kostnadsersättning för MD 101:s ID-kandidat 
ID-kandidat får ersättning för kostnader från MD enligt följande: 
 
A. Verksamhetsåret före valet på Convention 


• Convention, Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner. 
 
B. Verksamhetsåret då valet sker på Convention: 


• Europa Forum (EF). Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner 
• NSR. Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner. 
• GR-sammanträden. Ersättning för resa och uppehälle. Ej partner 
• Riksmöte. Ersättning för resa och uppehälle. Ej partner. 
• Convention. Ersättning för resa och uppehälle, inkl partner, i den grad dessa inte ersättes 


av LCI. 
Kostnader för uppehälle, hemresa samt ev. andra kostnader efter valet ersättes av LCI. 


• Kostnadstäckning för presentationsbroschyr och affischer. (Tillverkas före Convention) 
• Kostnadstäckning för personligt standar. (Tillverkas efter Convention) 


 
C. Åren som ID: 


• Ersättning för resa och uppehälle under EF och NSR såvida dessa inte ersättes av LCI 
eller annat MD. Ej partner. 


 
3. Arbetsuppgifter: 
 
A. ID skall följa det nordiska lionsarbetet genom bl a : 


• Protokoll från guvernörsrådssammanträden  
• The Lion från de nordiska länderna 
• Kopior av brev från de nordiska länderna till den internationella styrelsen av  (IS).  


 
 Respektive nordiska MD-sekretariat ansvarar för nämnda dokument ställs till ID:s 
förfogande. 
 


B. Efter att Internatjonella styrelsen sammanträtt: 
• ID sänder rapport till respektive nordisk CC. Kopia sändes till PIP, PID, nordisk 


koordinator, respektive MD-sekretariat samt respektive redaktörer för The Lion. 
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Redovisning av medel från Radiohjälpen till projekt Restaurangskolan 
 
 
Ansökan undertecknad av Christer Fält och Björn Wahlenius på kronor 1 000 000 inlämnas den 
29/11 2007. 
 
Beslut via mail från Finn Norgren kom den 21/5 2008 att vi beviljats kronor 604 008  och besked 
att vi får omfördela kronor 400 000 från årets redan utdelade Tanzaniapeng och söka dem från 
vår andel 2009. 
 
Den 21/8 2008 rekvirerades kronor 600 000 från Radiohjälpen, undertecknat av Christer Fält och 
Lars-Gunnar Holmberg. 
 
Den 22/9 2008 bokföres på  projekt  1912 Restaurangskolan kronor 604 008 från Radiohjälpen 
via Lions 90 konto. 
 
Den 7/12 2008 rekvirerades kronor 400 000 från Radiohjälpen till projekt Tanzania, 
undertecknat av PO Damberg och Jan Demuth. 
 
Den 30/6 2009 överförs från konto Tanzania kronor 400 000 till projekt 1912. 
 
Den 11/3 2009 undertecknas ett avtal mellan Lions och Radiohjälpen av PO Damberg och Finn 
Norgren om medel till Tanzania. 
Par 3 lyder ”Radiohjälpen beviljar medel enligt nedan: 
3 544 555 kronor till fortsatt uppbyggnad av ögonsjukhus i Tanzania, varav 400 000 som tidigare 
omfördelades enligt organisationens ansökningar.” 
 
Den 16/3 2009 rekvireras kronor 3 544 555 från Radiohjälpen undertecknat av Sten Jansson och 
Jan Demuth. 
 
Den 30/4 2009 bokföres 3 544 555 på konto 1915 Tanzania. 
 
Jag betraktar ansökningar och utbetalningarna som avslutade. 
 
Ansökan som skickades 25/1 2010 får betraktas som en stor plump i vår verksamhet. 
 
Jag föreslår att rutinerna på kontoret ses över och att ett diarium över ansökningar och 
rekvisitioner av medel upplägges. 
 
Västervik 2010-02-10 
 
Willy Lindgren 
 
 
 
 





